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Iva Adamcová – Košice 24. 4. 2016 
Myslela jsem si, že už nejsem žádný závislák, ale přece jenom, přišla jsem pro vás a tak 

jsem tady a jsem ráda, že jsem s vámi. Děkuji pánovi, co tu byl, já si bohužel 

nepamatuju moc jména, ale krásně nám přiblížil tohle nádherné město, protože já jsem 

tady už po třetí, mimochodem pozvána od Deny. A to, co jsem stačila v Košicích vidět 

bylo opravdu nádherné, tam je opravdu středověk vidět a cítit z každé malé uličky a z 

každého místa. A je mi tady moc dobře. Děkuji Košicím.  

Vždycky přemýšlím o tom, jak mám začít, než se vyjeví, než se do mě zapasuje vyšší 

Nadjá. Já jsem včera dostala, mám tady wi-fi na hotelu kde bydlíme, zvláštní dopis od 

jednoho človíčka, kterého vlastně znáte, protože já jsem kdysi dávno jeho dopisy četla, 

v Otrokovicích tuším v roce 2014, a pak v roce 2015 také. Je to člověk, který žije v 

Mělníku a je velmi dobrý, udělal velký posun, posunul se opravdu. To je ten človíček, 

který chtěl odjet do Peru, a pak nakonec mu to nevyšlo, protože kupodivu ho ten člověk, 

který tam pracuje s lidmi, sám odmítl s tím, že není připravený. Jak je vidět, že když 

přesáhnete úroveň té své duchovnosti z určité vrstvy do vrstvy, tak už ti druzí si myslí, 

že na ně nemáte, ale oni nemají pravdu. Vy jste je vlastně dávno překročili. Tam jenom 

cítí to, že už na vás nedosáhnou, ale neuvědomují si stav. A tento člověk mne včera 

večer obrovsky rozesmál, protože přišel mail, který měl v předmětu: Přichází snad 

Ivanka z deváté dimenze? Koukám potom na obsah toho dopisu a tam bylo: Moje milá 

Ivanko. Teď zrovna koukám na nějaký dokument, bohužel jsi to anglické jméno 

nepamatuji, je to člověk, který vypráví, jak se zkontaktoval s bytostmi z deváté dimenze. 

Ti už nám nejsou podobní, věřte, tam byla jejich podobizna, nicméně oni vám jenom 

vzkazují z té deváté dimenze: Buďte obyčejnými lidmi, nesnažte se čarovat, nesnažte se 

dosazovat své touhy a přání, které vás drtí, a které vás tlačí manipulovat se svým 

okolím. Takže vlastně Ivanko, mně je divné, že vy tvrdíte, že jste z páté dimenze nebo 

že vedete lidi do páté dimenze, ale ono je to úplně stejné, jako v deváté dimenzi.  

Tím jsem vás jenom chtěla připravit, protože nedávno jsem byla u paní Alžběty Šorfové, 

ten rozhovor byl velmi krásný, Alžběta byla báječná, ale i tak mě potom upozorňovali 

mnozí mí známí, protože já nesleduji tyto stránky, že lidé, kteří mi ještě nemůžou 

rozumět si myslí, a byli tam takové ohlasy, že: Pozor, ona je asi z nějaké jiné planety! 

Ano, skutečně se to může lidem zdát, budou mi rozumět jenom ti, kteří jdou do svého 

osvobození. Černí a bílí mágové, ti, kteří ještě nerozumějí pokoře a tomu, co říkám, ti 

budou mít dotazy a příspěvky takové, že z vás dělám stádo, které jenom pokorně jde s 

hlavou skloněnou. Někteří budete rozumět víc, budete vědět, že každý má svůj čas. A 

čas odporu umírá sám ve své době, kterou máte připravenou v životě a ve svém osudu, 

protože vy jste jediné vědomí Boha, které je společné na 3D planetě a které bylo 

vyučeno. A tehdy, když je vyučeno a prošlo si pouze s příslušnou časoprostorovou 

křivkou, to znamená: zkuste si představit, že časoprostorová křivka je pobyt v devítileté 

škole po dobu devíti let, aby jste se jenom naučili to, co jste se měli za tu dobu naučit a 

nikdo nemůže být z té školy dřív propuštěn, jedině tehdy, když splníte poslední 

požadavky pro život mimo školu. Třetí dimenze je jedno z nejtěžších období, které se 

prožívá v celé jednotce vesmíru. Třetí dimenze je nevědomost vašeho Božství. Bůh 
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nikdy nebyl mimo vás. Bůh byl vždy ve vás. A je to skutečně vaše skutečná a jediná 

realita. A Jednota znamená, že každé vaše Božství, a je jedno, co dělá vaše hmota, 

kterou jste si oblékli na sebe, je čisté, zářivé bytí, které je stejně hodnotné v každém 

člověku. A je jedno, jakou roli tady hrajete. Jestliže mě budete pozorně poslouchat 

budete vědět, že tehdy já přijímám kohokoli i z nižších tříd samozřejmě. To nižší 

považujete jenom jako iluzorní, aby jste si byli vědomi toho, že ještě někdo nemá něco 

naučené. Potom s vámi nikdy nebude hýbat to, že někdo o vás mluví v nevědomosti, 

jako třeba o mně nedávno  - o sektáři nebo o někom, kdo vede lidi do záhuby anebo 

dokonce, že z vás dělám stádo, protože to není pravda. Paradoxně to, že ten člověk, 

který to řekne, nepochopí sám sebe, nepropustí jej z vězení své hmoty, protože má slova 

vás skutečně vyvádí ven z nevědomosti. 

Uvědomte si, že skutečnou realitou je vaše jediné Božství. A jedině Bůh vždy tvoří. Vždy 

tvoří jen Vědomí Boha. Ve 3D tvoříte tím, že si na sebe obléknete, a to je vaší vůlí, kabát 

vašeho těla s osudem, takže tvoříte výběrem. Samozřejmě, že ve 3D světě zapomenete, 

protože není možné, abyste byli donuceni, kdybyste byli ve vědomosti Boha, abyste šli 

dobrovolně do svých osudů, abyste dobrovolně kývali na to, co vás tam čeká, protože 

vy byste tam dobrovolně nikdy nešli. A teprve tehdy, až naberete veškeré zkušenosti, 

teprve jste propuštěni. Veškeré dění ve vesmíru je dění jediného Boha, který je 

přítomný i v takzvaných meziprostorových částech, to znamená v částech, které jsou 

mimo hmotné složky. Ale vědomé dění se odehrává pouze na planetách, kterých je 

velmi mnoho – podívejte se na hvězdnou oblohu, a v této formě na této naší planetě, 

kterou jste od zrození do této doby nikdy neopustili. Je tady teď mnoho bytostí, protože 

my jsme v roce 2013, a už se to děje dvacet let, co se už rodí děti, které přicházejí z páté 

dimenze, protože ta vrstva, která je časová, vlastně okolo planety, se blížila ve vašem 

náběru zkušeností k době, kdy je jasné, že se nemůže jen jako nožem něco uříznout a 

něco začít jiného. To nejde. Ono to je jako když protnete prsty levé a pravé ruky, a pak 

je pomalinku vytáhnete, že jedna dimenze přichází a druhá odchází, jedna přibývá a 

druhá ubývá, a je to velmi nutné. Tento systém je naveden tak, že od devadesátých let 

se sem tedy rodily děti, které už byli schopné se ponořit na takový krátký čas do té naší 

hmotné jednotky - a bylo samozřejmě očekáváno, že přežijí až do této doby a budou 

pokračovat, protože tyto děti mají už své informace, které byly docela zátěží i pro rodiny 

do kterých se narodily, protože přinášely nové chování, nové myšlenky, nové poznatky.  

Já jsem paradoxně tak trošku také takovým dítětem, i když dneska trošku „starým 

dítětem“, ale také jsem byla na dlouhou dobu uspaná a byla jsem sem propašovaná, 

jinak bych samozřejmě mluvila a dělala bych věci už dřív v té časoprostorové křivce, 

což jsem věděla, že nemohu. A čekala jsem na impulz mého vlastního vědomí Boha, 

kdy mi to dovolí a kdy mě vypustí, což také proběhlo. Postupně jsem vám přidávala 

jednotlivé informace, protože není možné vám říct všechno najednou. Kdybych vám 

řekla všechno najednou, i před těmi pěti lety, to, co do dnešního dne přišlo, nerozuměli 

by jste mi. Já jsem potřebovala respektovat vaše přijetí v procentech toho, co jste byli 

schopní vstřebat a toho, čemu byste rozuměli. Jinak by to nemělo vůbec smysl, tedy že 

jsem dodržovala v pokoře přesně program DNA planety. Vždy se mi ten program sám 

objevil. A už dnes vy, a lidé mi to samozřejmě píšou, že to, když umíte žít v pokoře, a už 

vám samozřejmě téměř zemřely nebo umírají velmi silně negativní emoce na jakékoliv 
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lidské chování a situace na téhle planetě, tehdy víte a vnímáte, že už nějakých zvláštním 

způsobem už vycítíte, třeba pár měsíců dopředu, co se bude dít. Ne třeba v tom 

konkrétním smyslu, ale vy v tom vytušení, že teď bude třeba nějaké obtížnější období, 

už to cítíte anebo naopak, že teď se uvolníte. Ano, to je úplně jiný proces. Bílí a černí 

mágové zasahovali vlastně vědomím, vůlí člověka, o kterém si mysleli, že je jejich vůlí. 

Ale ani tou jejich vůlí to nebylo, protože ve svém kabátku v programu DNA měli tyto 

vlastnosti, zasahovat, a jste vedeni právě myšlenkami. Myšlenky patří hmotě. Už na 

základních přednáškách jsem vám vysvětlovala, že jste vedeni jako pejskové na 

vodítku, když považujete svoje myšlenky za výplod vás, vašeho těla se jménem. Jenže 

vy nejste tělo se jménem, jste Vědomí, které tam vždy bylo a vždy bylo přítomné tomu, 

jak byl veden váš kabátek do všech různých situací a do všech vašich reakcí, které vaše 

tělo dělalo. A nikdy v minulosti jste nebyli schopni vnímat tak, jako jste schopni vnímat 

dnes, že vaše tělo dělá něco jiného a vy to vlastně nechcete. A už si toho všímá hodně 

lidí, ano, to je takové to rozdvojení, vy už začínáte být v pozici svého Božství a vnímáte, 

že to tělo si s vámi dělá co chce a pohrává si v rámci toho, co máte naprogramováno.  

Vaše tělo je takový zvláštní, jakoby biologický strojek, je to váš oblek, který máte, ale 

nejste to vy. Takže vidíte, že nikdo z vás nikdy neměl karmu. To, co jste udělali, udělala 

hmota těla a jako Bůh jste to potřebovali udělat a prožít, aby jste získali zkušenosti. 

Takže i jakékoliv dramatické věci, které se odehrávaly ve vašich osudech byli 

naprogramované proto, aby jste tím uměli projít a uměli se z toho poučit. Jestliže ale 

máte odpor a výčitku k tomu, že jste to udělali, což dřívějších letech ještě nebylo možné, 

tehdy přičítáte odpory, jste hmotou a zase  vám tu výčitku nabízí vaše hmota, aby si vás 

přitáhla k sobě. Ona chce vaše hmota těla, aby jste byli jménem a tělem. Ona se bojí 

smrti, ona si dělá výčitky, ona útočí. A do té doby, než se narodíte jako vaše Božství, 

než zemřou odpory těla, je lidské tělo zvířetem, neboť ono skutečně kouše, bodá, útočí, 

pere se. A děláte to skutečně vy sami sobě.  

Všechny vrstvy, které se tady ještě pohybují, ty bílomágovské a ty nejsilnější 

černomágovské, dnes vysílají nebo se snaží pomluvit Adamcovou, ale Adamcová nikdy 

proti nim nebojovala. Adamcová je miluje, protože ví, že naše planeta je jediný Bůh, 

jediné kompletní vědomí Boha. A je to jediná hmota. Kdybych vůči těmto lidem měla 

jediný odpor, už bych byla sama hmotou. A to já nikdy neudělám. Tehdy se stává, že já 

se o těch věcech vůbec nedozvím, anebo se o nich dozvím úplnou náhodou, že to kolem 

mě takhle někde proletí, ale vůbec necítím žádný poryv žádného odporu - a tehdy se 

dějí obrovské zázraky. Já vám budu vyprávět jeden nedávný příběh, který měl včera své 

dokončení a je úplně kouzelný. Já tady bohužel nemám svůj telefon, abych vám to 

přečetla doslovně, jak to tedy dopadlo. Ale můžu vám říct, že jsem včera byla dojatá, že 

až jsem opravdu měla slzy v očích, jak rychle se mění svět vědomí, když vy umíte 

skutečně žít vaše jediné Božství jestliže popraskají všechny odpory vašeho těla - 

přijímáte všechny situace, které se dějí na jediné vaší hmotě planety, to znamená 

konání všech lidí. Kdokoliv, co udělá je v programu jeho DNA, je to v programu jeho 

vyučování, a je to v programu i mého vlastního Božství, které je přítomno na téhle 

planetě. Tehdy jste jediným Bohem, a jediná hmota vám nemůže ublížit.   
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Nedávno se stalo, že do facebookové skupiny, nevím, kolik z vás do té facebookové 

skupiny chodí (možná, že to víte, možná, že ne), mně napsal člověk, je to pár měsíců 

zpátky, ale netuším, asi tak dva měsíce zpátky, není to moc dlouho, bylo to už v tomto 

roce, a říkal mi, že by potřeboval vyléčit, že ho strašně bolí hlava, a že má furt obrovské 

migrény, a že už si neví rady… A já jsem mu napsala: „Ale já nejsem léčitel, já jsem 

duchovní učitel. V této době už vám moc neradím, aby jste chodili za léčiteli, protože 

planeta je jiná. Já vím, že mi moc nerozumíte, že jste se o mně jenom dozvěděl.“ A tak 

jsem mu přesně vypsala to, co vždycky vypisuju lidem. A to, že pokud chce poslouchat, 

že každý sám za sebe se musí naučit být zdravý, nedělat odpory a pochopit v čem tkví 

skutečná realita tohoto světa. A napsala jsem mu, ať si poslechne napřed základní 

přednášky, kde je základ, aby věděl jak pracuje a prolíná se hmota do Ducha, a jak 

všechno pracuje. A pak, když se mu to bude zamlouvat a nebude mu moc špatně, tak 

aby třeba pokračoval v audiích nebo třeba v nějakém dalším pokračování... a teď jsem 

to odeslala. Načež přišel za dva dny dopis: „No, tak já si to tedy poslechnu... a pak se 

uvidí.“ Jenže za další dva dni přišel další dopis: „No, vy mne ale nechcete léčit?“ Jak 

vidíte, tak člověk, který má nějaký problém, bolesti a který neví tuhletu realitu, kterou 

já vám vysvětluji, se bude za každou cenu chtít zbavit té bolesti. Ona je pro něj 

obtěžující, ona je neskutečně obtížná, bolavá - a on nemůže existovat... Ale čím větší 

odpor vůči té bolesti máte, tím víc si ji přišpendlíte k tomu tělu. To tělo přidává odpory 

a vy to nevíte. Teda vy už to víte, ale on to neví... Taky ale tím, jak vehementně tlačil na 

pilu a jak chtěl, abych mu od té bolesti pomohla, tak psal tak, jako když to ego útočí, 

takovou tu výhrůžku: „Tak když se tam prezentujete jako Kristus, tak si tedy se mnou 

dělejte, co chcete.“ Tak já jsem zase napsala: „Poslyšte, vy jste mě vůbec nerozuměl, já 

jsem vám tam odepsala, ale odepíšu vám znova. Víte, každý by chtěl, aby na něj sáhnul 

Kristus a aby ho vyléčil, jenže to je omyl. Ježíš byl obyčejným člověkem, který dosáhl 

svého Kristovství. Ale svého Kristovství musíte dosáhnout vy sami, aby jste dělali stejné 

zázraky, aby jste ovládali hmotu, svojí hmotu těla a následně i hmotu celé planety, 

protože pak už se vymaníte z útoků hmoty, když vaše hmota se svými odpory umře.“ Já 

jsem věděla, že mně zas nebude rozumět, protože těžko by čekal (budeme tomu pánovi 

říkat XY), že on má dojít Kristovství. XY má Krista. Ano, každý z vás má Krista v sobě. 

Má to svůj čas. Svůj prožitek, kdy se k tomu prožijete. A ta cesta je správná a nádherná, 

protože vy, jako Nadjá, vlastní Božství víte, tu křivku jste si vybrali. Takovou tu nitku 

těch návazných inkarnací tady potřebujete: a kolik jich má ještě být a jak dlouho bude 

trvat, a je správná. Jestliže by jste vyvíjeli odpor k tomu, že ještě dlouho by jste měli 

něco mít, anebo třeba i krátce, ale ještě něco... tak to už je váš odpor, který to ztěžuje. 

Vy máte přijmout nitrem všechno.  

Já jsem nedávno někde napsala a odpověděla na Facebooku na otázky, že je to jako v 

počítači, že potřebujete „odentrovat“, udělat „enter“ a potvrdit jako vstup, potvrdit to 

samé. Ano, ego vám řekne: „Ježíšmarjá, teď se stane tohle...“ A vy to potřebujete 

potvrdit: „Ano, teď se to stát má, tak jestli se má stát, tak já to přijímám, já to musím 

respektovat.“ Co jiného s tím budete dělat? Tehdy se nechytíte, strašně se vám uleví. A 

pozor! ta situace se může okamžitě změnit nebo vás to mine, úplně vás to vyflusne ven, 

takže vy nejste účastník. To jsou obrovské zázraky, které ale zažijete jenom vy, jenom 

vy, kteří žijete pokoru. Jenom pokora, neboli Bůh tvoří, to si pamatujte. Příběh 
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pokračoval dál. Tenhle pán mi zase za pár dní psal a říká: „Hele, tak jsem někde viděl 

na těch facebookových stránkách, tam někdo oslovoval jako nějaký buněčky.“ Říkám: 

„Jo, to si tam napište, aby si vás přidali do skupiny, lidé si sami založili facebookovou 

skupinu - Život podle učení I.A. Já jsem tedy byla přidaná jenom jako člen. Ale nemám 

čas tam moc chodit, občas tam něco napíšu, když je čas, tak jednou za deset, čtrnáct 

dní. Tak se tam jdu jenom mrknout jedním očkem. A ty příspěvky se mi hodně líbí.“  

Musím vám vyseknout poklonu. Je tam hodně, hodně vyzrálých bytostí. Lidé, kteří už 

jsou klidní, dovedou poradit i zklidnit člověka. A také tam samozřejmě přicházejí lidé, 

kteří ještě nejsou tak znalí a vy se učíte těmi komentáři. Někdy tam probíhá trošku 

drama, když tam přichází někdo hodně nezralý, to nevadí, všechno je správné, vy se 

všichni učíte. Ti, co zachovají klid... a nedávno mi napsali lidé z Moravy: „Ježíš, Ivanko, 

kdyby to bylo dřív, co se tam teď odehrávalo, já bych běsnil, ale tentokrát nic, to bylo 

tak krásné zjištění.“ Říkám ano, vy zjišťujete teprve průchodem přes situaci, jak vaše 

tělo reaguje. Někdy i s údivem: „Jak to, že jsem dřív běsnil a dneska nic, to je úlevné.“ 

Ti, kteří ještě zareagují, tak zase vědí o sobě, že ještě reagují, ale že třeba reagují o 

trošku míň. To je taky dobré. A i ten, kdo tam vyvolá takovouhle bouři, dělá dobře, 

protože on tam právě proto přišel, vždyť jsme jediné vědomí Boha, které vyučuje svoji 

vlastní celou hmotu.  

Tedy pán se přihlásil. A najednou mi píše jedna správkyně z Facebooku: „Ivanko, 

prosím tě, podívej se na tuhletu komunikaci, ten pán říkal, že je voják z povolání a říkal, 

že má naposlouchané základní přednášky plus dalších asi 20 audií, tak jsem si říkala, 

hurá, už i vojáci poslouchají Ivanku, tak jsem ho tam pustila... A podívej, co z něho 

padá...“ A teď tam bylo, pán se rozpovídal, že ho strašně provokuju, ego provokuju 

samozřejmě. Já přicházím osvobodit Božství toho člověka, které je uvězněné, ale Satan 

se ho nechce vzdát, nechce pustit toho člověka. Ano, i tohleto je správné. A říkal, že ho 

hrozně provokuju tím, jak všechny miluju a všechno jako můžu, nic se mnou nehejbá... 

A že on má strašné nutkání, že někam přijde s pistolí a bude mě chtít zastřelit... jakože 

jakou budu mít reakci. A já jsem se smála a napsala jsem té správkyni. A pak se ozvala 

ještě i druhá správkyně, tak říkám: „Holky, uklidněte se, hele, jestli je to mým osudem, 

tak ať přijde a udělá to. Ale on neví, že to je moje vůle, že takhle mám zemřít... No a 

když ne, tak i kdyby se podělal, tak tisíckrát se bude snažit a nepovede se mu to. On 

neví ještě, že to je nastavené a že je všechno připravené, tak ho nechte.“ Jenže za dvacet 

čtyři hodin napsala ta první správkyně: „Ivanko, my jsme ho museli vyloučit, protože 

on pořád přitvrzoval a přitvrzoval, takže byl vyhozen.“ Načež přišel stěžovatelský dopis: 

„Tak jsem byl v té vaší skupině a během pěti minut jsem byl vyhozený. Co s tím 

uděláte?“ Já říkám: „Poslyšte pane Ypsilone, já s tím neudělám vůbec nic. Já jsem si 

skupinu nezaložila. Já se tam objevuji velmi málo. Já nemám právo někomu přikazovat 

nebo rozhodovat koho mají vyhodit a koho ne. Ale věřte mi, jednak ti správci a i ostatní 

členové co tam jsou, se tam učí pokoře. A jestliže tam přijde člověk, který pokoru neumí 

a chová se provokativně  a tak, že ti lidé to vědí, že by poškozoval sám sebe, tak ho 

samozřejmě vyloučí. Ten člověk tam nemá co dělat, on se nepřišel učit pokoru, ale jeho 

ego tam mělo takovou chuť na takové jednohubky toho bodání a rozvířování a 

provokování a takových těch věcí, to ego dělá rádo. Takže vlastně, jestliže jste se 

nechoval pokorně, tak vy sám sebe jste vyhodil, nikdo jiný vás nevyhodil, jenom vás 
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vaše tělo vyhodilo. Takže vám doporučuji, že pokud na tom pořád lpíte, buď 

poslouchejte dál, ale moc bych vám to nedoporučovala, když vás provokuju tím, co 

říkám. Anebo teda poslouchejte někde v soukromí anebo neposlouchejte nebo to raději 

úplně uzavřete a zkuste to třeba za rok nebo za dva, když si ještě  na to vzpomenete.“ A 

on mi napsal krásnou věc, za dva dny přišel dopis, ve kterém říkal: „To je divné, já vám 

takovým nějakým zvláštním způsobem věřím. Já nevím, co se to se mnou děje. Víte, já 

jsem celá léta příznivec Hare Krišna, a my teda věříme v Boha jako v člověka nebo jako 

v postavu s bílými vousy. A vy tam říkáte, že to je Vědomí. To mi nesedí, ale to je divné, 

že jsem k vám tak zvláštně přitahovaný. Tak jsem se rozhodl, že vás budu poslouchat v 

týdnu a o víkendu půjdu do Hare Krišna.“ Říkám si: „Ty jo, toho čeká tedy darda, ale 

uvidíme.“ A teď se neozval měsíc. A včera večer přišel email, ale nádherný email. 

Mimochodem, a to jsem vám zapomněla říct, že on se mně v tom následném dopise 

přiznal, že  poslouchal dál, přišel někde na Boskovice, kde jsem vyprávěla, že kdyby teď 

někdo na přednášce vylezl z toho davu a chtěl mně zastřelit, tak bych se klidně nechala 

tak jako - dělejte, protože to je vlastně moje vůle... A on mi napsal: „Víte, já jsem vás 

chtěl zastřelit, mně to tak provokovalo. A teď, když už vím, že by vám to nevadilo, tak 

mne to nebaví.“ (smích) Takže ono to odpadlo. A včera přišel nádherný dopis, kdy už 

mi píše: „Moje milá Ivanko,“ pozor, a to je obrovský pokrok „se mnou se dějí 

neskutečné věci, já se měním, lidi kolem mne taky. Já nevím, co se to se mnou děje, to 

je jak sen, já vás přes týden poslouchám...“ a že chodí teda tam. Ale pozor, už začal 

přemýšlet, už ten Bůh nabyl sílu toho uvnitřnění. A najednou to ego začínalo sice 

chvílemi běsnit, ale viděl ty nesrovnalosti. A včera napsal: „Představte si, moje milá 

Ivanko, tak jsem byl exkomunikován z hnutí Hare Krišna na celé planetě.“ (smích) „A 

teď vám musím vysvětlit jak. Já jsem si najednou všímal, že ten náš šéf, který velí sedmi 

Hare Krišňanům, tak že se chová hodně egoisticky. Najednou mi to došlo, jak tam 

vládne a rozkazuje těm lidem, co mají a nemají dělat a čemu mají věřit a čemu nevěřit... 

A tak jsem si říkal, tak jemu to neřeknu, že vy byste asi taky možná byla pokorná, tak 

že to napíšu kamarádce z Hare Krišna...“ A napsal jí celkem takový slušný, běžný dopis, 

kde vysvětloval, že se mu zdá, že ten jejich šéf je takový nějaký agresivní a chce to 

všechno ovládat, a všechno. Jenže ona mu to vybrebentila. Takže šéf rozhodnul, že už 

nesmí nikdy do Hare Krišna na celé planetě. A on mi říká: „Začínám mít opravdu 

trhliny v tom jejich Božství. Když si uvědomím, že jste mně milovala i když jsem chtěl 

zastřelit Adamcovou... A tady jsem jenom kvůli blbému dopisu vyhoštěný na celé 

planetě, tak ono to něco do sebe má.“ Takže takhle pracuje pokora. Vidíte to, kdybych 

měla vůči tomu člověku odpor, nikdy nemůžete dotáhnout a přitáhnout tou skutečnou 

realitou Božství, kdy on si začne všechno ověřovat. Věřte mi, ať si každý věří čemukoliv. 

Je to svobodná vůle, máte to ve svém kabátě zapsané, čím vším projdete. Jediné, co je 

pravda, a to mi věřte, že nejsem sektou a nejsem ten, kdo by vás ovládal. A nejsem ten, 

kdo by z vás dělal stádo, protože vy začnete totiž opravdu tvořit.  

Vzpomeňte si, už na základních přednáškách jsem vám vykládala, že až budete 

převedeni informačně tím, co vám říkám, a to už máte ve svém DNA kabátě, kdy vám 

dochází všechno, tak tehdy si vás převezme vaše vlastní Božství. To je ten jeden jediný 

Bůh. A vždycky vychází z vás samých. A převezme si vás tak, že opravdu zemřou 

všechny odpory těla, budete mít minimálně myšlenek. Nebojte se toho, ze začátku si 
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budete připadat jako „zombíci“. Takové to nic v hlavě. Najednou nevím, kam jedu, 

přejedu křižovatku, musím se vracet, jsou různé věci... A pozor, to se také týká 

propouštění hmoty, ta hmota si z vás někdy dělá srandu, aby jste byli vyděšení, ono jí 

o to jde. Tak se nenechte vyděsit, ona opravdu má svoje mechaniky, kdy propouští a 

jakým způsobem. V pozdějších chvílích zase po nějakém čase najednou z ničeho nic 

začne brečet... 

Mně nedávno psala paní, která dlouho poslouchá, je báječná. Umí obrovské množství 

věcí. A téměř si to tělo skutečně omladila, zregenerovala, jak to je jen možné, při tom 

stavu, jaký ona má. A najednou mi píše SMS: „Ivanko moje zlatá, já nevím, co se to se 

mnou děje, já najednou řeším věci dvacet let staré, tečou mi slzy a brečím a brečím.“ 

Tak jsem ji okamžitě napsala zpátky, říkám jí: „To není tvoje. Tělo se snaží brečet a hází 

ti obrazy staré dvacet let. Ty jsi ten, kdo chtěl, aby se to tenkrát dělo. Tenkrát si plakala, 

dneska ten obraz ti tělo hodí, jak zareaguješ znova. To není tvoje. Řekni mu to: Já jsem 

ten, kdo to chtěl.“ Vy jste chtěli všechno, co se vteřinu od vteřiny odvíjelo ve vašem 

životě a pamatujte si: vaše hmota je všechno. Jestliže vy odsoudíte někoho támhle za 

něco, tak vaše hmota to buď bude dělat těm lidem, aby vás to smířilo s tím člověkem 

anebo dostanete kolem sebe někoho, kdo to zase dělá, aby vy jste ještě znova trpěli. Ale 

vy jste ti tvůrci a vždycky jste byli.  

Takže ve 3D v kabátku tvoříte tím, že si oblečete kabát, a teď si potřebujete za velice 

dlouhou dobu vzpomenout, kdo jste. Bílí mágové, kteří tvrdí, že z vás dělám stádo, se 

udržují v tom stádu, protože oni tomuhle nevěří. Vy skutečně budete tvořit. Budete 

tvořit tak, jak oni si představují, ale napřed vám musí zemřít odpor těla, protože by jste 

nepracovali pro celek, vy by jste pracovali pro svůj prospěch, vy by jste si zesilovali ego. 

A to nejde. Kdyby bílý mág nebo černý mág sáhnul dneska ke tvorbě, tak jak to dneska 

ukazuje kvantová fyzika - a teď jeden pán mi napsal, že mluvím úplně jinak, jako Tolle, 

jako všichni... Ano, oni všichni jsou učiteli, ale také uvědomte si, že třeba pan Tolle je 

úžasný člověk, a všichni jsou úžasní, on přišel pro velikánské množství lidí, protože se 

potřebovali posunout – a planeta je skutečně jiná, jsou jiné reakce vašeho těla, jiná 

doba odeznívání, jiná doba plateb, ty platby jsou dneska obrovsky dramatické. Jakmile 

se vám rozváže obrovský blok, to je strašná bolest, jako když vás někdo vraždí a vy si 

myslíte, že umíráte. Pozor, když to nechcete, tak si to uzavřete a trvá to dlouho. V 

nemocnici si s vámi nevědí rady. Když v tu chvilku řeknete: „Jo, tak to bolí, já to 

přijímám, já třeba umřu...“ v tu ránu to vyletí, během minuty je to pryč, ale to si musíte 

ověřit sami. Pak vás odveze sanitka do nemocnice a tam vám řeknou, že jste zdraví, že 

vám nic není. To jsou běžné praxe dneska. Mám kamarádku v Ústí v nemocnici a ta mi 

vyprávěla, že jsou teď  doktoři úplně pryč z toho, co se děje, protože jednak chodí lidi, 

kteří přijdou na preventivní prohlídku, kterým nic není a oni zjistí, že by vlastně neměli 

vůbec žít, jaké jsou tam hodnoty. A naopak lidé, kteří mají strašné problémy u nich 

nenajdou nic, že je všechno v pořádku... A oni už se lékaři bojí dát nějakou diagnózu, 

protože za pět minut je všechno jinak. Najednou se to obrovsky změní - celá realita toho 

děje v těle. Ano, to je hmota 5D.  

Takže dneska bacha na to! Jakmile ještě máte odpory, vaše Nadjá vám dá vědět teprve 

tehdy, až můžete tvořit. Teprve tehdy může přijít zázračná éra. A ona přijde. Teď je ale 
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tady ještě hodně bytostí, které jsou ze 3D. Ještě pořád se ty prsty jakoby rozevírají 

směrem od sebe. A v této době nastává takzvaná pomlka. Já vám nikdy nebudu 

předvádět zázraky. To bych nebyla správným učitelem. Vy je budete dělat, na kohokoliv 

potom jenom pomyslíte, ten se bude jenom přes myšlenku léčit, ale to musíte být 

Bohem ve hmotě a ne uzavřenou jednotkou pod vězením hmoty. Ano, kvantová fyzika 

má pravdu, tvořit budete, ale jedině až po přechodu do 5D vnitřního stavu člověka. 

Proto ti, co by začali dřív, když by jim nepřestali ještě třeba situační odpory nebo nějaké 

jiné dávné, tak toho by využil Satan těla, to znamená hmota, a stáhnul by vás. Vy by 

jste začali zneužívat těchto informací, začali by jste se snažit dělat zázraky podle těchto 

schémat. Zázraky ve svůj vlastní prospěch nebo ve prospěch někoho o kom by jste si 

mysleli, že ten to zrovna potřebuje... Ne. Věřte mi, že každý má přesně to, co jsi zaslouží. 

A vy ještě potřebujete mít tuto pomlku, která nastává.  

V pozdějším čase má planeta jiné podmínky a už se opravdu rozdvojuje. Vypadá, jako 

když vidíte Mastercard, takové dvě kuličky, které jsou prolnuté přes polovinu do sebe 

a oddělují se. A už to vidí i lidé, kteří tohle neznají. Mám třeba kamarádku v Kanadě a 

ta zná paní, která se zabývala regresemi a i výzkumem těchhle věcí. A dělala to velmi 

dobře. Je to podle toho, kde se nacházíte ve stavu bílé magie. Těch životů 

bílomágovských i černomágovských je docela dost, to jsou dvě předposlední třídy před 

pokorou. Proto o nižších třídách nemluvím, to je zbytečné, to už je vzdálené od vás. 

Takže, ti nemohou tyhlety věci pochopit, ale tahleta paní je už zřejmě na okraji, protože 

ona sama se jednou ráno vzbudila a v noci měla kontakt a viděla tu planetu, jak se 

skutečně takhle odděluje. A bylo jí řečeno: „Teď už to nesmíš dělat, planeta už je jiná.“ 

Ano, na 3D planetě drtivá většina lidí neví o inkarnacích a nepamatují si tam své minulé 

životy, tak tam to bylo nutné někomu občas připomenout. Není to důležité. To, co jste 

se naučili v minulých životech, to jste si přinesli sebou. Vy se v tomhle životě učíte věci 

další. A i zvědavost vás může zavést do slepé uličky, která vám pěkně zavaří. Ale pozor, 

jestliže ji uděláte, nevyčítejte si ji, protože i tu jste měli nastavenou ve vašem DNA, aby 

jste si něco ověřili.  

Nedávno mně psal pán, že dva roky neměl jediný problém mně poslouchat, vše 

poslouchal, všemu kýval, všemu věřil. Jenže teď přišel najednou nějaký drobný 

zdravotní problém a on tam zkrátka psal, že selhal... Já jsem mu pak vysvětlila, že 

neselhal. A že šel za léčitelem a ten léčitel mu čistil čakru. Říkal: „Ivanko, mně je od té 

doby strašně zle. A nejenom to. Nejenom, že mi je zle, ale já mám reakce, jaké jsem léta 

neměl. Já jsem najednou vzteklý, a to jsem léta nezuřil. Je mi mizerně, co to je?“ Jedině, 

jak zastavit tuto věc, jestliže jste jakoby „selhali“- vy jste neselhali - Nadjá vědělo, že si 

v osudu potřebujete ověřit ještě nějaké pravidlo, kterému by jste nevěřili. A já jsem 

ráda, když si ověřujete věci. Jen si je ověřujte. Aspoň vidíte, že vám Adamcová nekecá. 

Takže jestliže Nadjá ví, že ještě potřebujete něco prožít, tak si půjdete prožít to, co 

potřebujete. A tehdy to zase přijmu, nevyčítám si to, zasloužím si... tím to rychle zmizí, 

rychle se to vymaže, ale vy už máte jistotu a vděk za to, že jste směli tenhle jakoby 

zádrhel prožít. Vy vždycky děláte dobře, věřte mi. Píšou mi lidé, kteří se neumí 

rozhodnout: „Hele, mám se rozhodnout ano, nebo ne, abych neudělal chybu.“ No to už 

je odpor sám o sobě jako prase. Jestliže já se bojím rozhodnout, tak jsem hmotou, vždyť 

vy už máte, jak se rozhodnete. A i kdyby to bylo jakoby špatně, tak to bylo dobře, 
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protože jste měli naplánovanou zkušenost, která se týkala tohohle rozhodnutí. Tohle 

když pochopíte, strašně se vám uleví. Ono není čeho se bát, vždyť vše je hotové. Váš 

nápad, který přijde k tomu rozhodnutí je nastavený. A jestliže ho pak budu považovat 

za špatný, tak si pište, že prožijete znova něco podobného, protože se nenaučíte tvořit 

realitu, realitu Boha, a nemůžete se v této fázi stát Bohem, a tím pádem dělat po konci 

odmlky zázraky.  

Já jsem dostala v Uherském Hradišti nádherný dárek od Slováků z Bratislavy. Já vám 

děkuju, kdo tady jste, protože Palo Hyben mi přinesl dvě nádherné knížky o Milarepovi 

od Marcela Vaňka. Kdo můžete, kupte si to. Já jsem doslova řvala smíchy... A Palo mi 

ještě říkal u toho pódia, když mi to takhle přinesl: „Hele Ivanko, on byl jako ty, on taky 

učil lidi, to je tisíc let zpátky, a žil mezi obyčejnými lidmi.“ Ano, on věděl, že k čemu 

lítat, pohybovat se a levitovat vzduchem, to je pro artisty v cirkusu. Hmotu ovládnete 

mechanicky už jenom tím, že se budete vyvíjet v 5D dál, budete ji ovládat v deváté a 

desáté čakře, dřív ne. Ale to přijde automaticky, aniž by jste to chtěli. Ti, co to dělají 

násilím, a ano, bylo to tady v takové té ukázce, ale tam se krásně ukazuje u toho 

Milarepy, jaký v Tibetských klášterech existuje nebo existoval obrovský egoismus v 

době, když se to psalo. Jak si ti mniši záviděli duchovní pokroky, jak žárlili na to, kdo 

líp medituje... A Milarepa si z toho dělal nesmírnou srandu, ale on teda byl horší, než 

já v tom smyslu, že on je s rozeběhem kopal do prdele. Já mám jenom jazyk jako meč. 

A já s velkou láskou - a na to opravdu mám čuch, s velkou láskou ke svému vlastnímu 

Božství, které je v tom druhém člověku, já seknu do toho těla jazykem k údivu těch lidí, 

protože se diví. Kdyby jim to udělal někdo jiný, tak zuří, ale u mne necítí ten odpor, u 

mne cítí úlevu, protože já skutečně jsem bez emocí, já nemám negativní emoce, ty 

zkrátka zemřeli. Já pouze mám pozitivní emoce,  které vám automaticky ještě zůstávají. 

A přijdete o ně ve vyšších dimenzích, ale zatím si je ponecháte ještě dlouhou dobu, 

takže se nemusíte bát, nebudete jako takové to „zombie,“ co chodí v strašidelných 

filmech, to ještě ne, ještě nějakou dobu vydržíte. Tady sami můžete sledovat, jak den ze 

dne ve vašem osudu mají  negativní emoce skutečně úplně jiné stavy, to se mění. Pozor, 

někdy si  tělo může s vámi zahrát na schovávanou, že dnes to neudělá, ale zítra 

najednou naplno znova… To také může být, nepřivlastnit si to, stačí nepřivlastnit si to! 

A nevyčítat si to. To jsou tak neprohlédnutelné věci. 

Nedávno u mě byla mladá žena se kterou se znám velmi dlouho, opravdu dlouho, a 

řešili jsme zvláštní věc. Ono to bylo na Velký pátek o Velikonocích, a to se mi vždycky 

dějí zvláštní věci... Tato holčina přišla s tím, že se jí zdál sen o její mrtvé mamince. 

Takže my jsme se přes to téma dostali k věci, která ji tížila už pár let, teď dva roky 

zpátky, protože jí říkám: „Jestli chceš, tak si sedni, dneska je Velký pátek, když tak si 

uděláme sezení, už jsem ho dlouho nedělala.“ Ona si sedla, já jsem přiložila ruce, a 

najednou na levé noze obrovský blok dva roky zpátky. A ona začala plakat a říká: „Už 

dva roky se cítím, že jsem špatná matka.“ Má chlapce z prvního manželství, miluje ho, 

miluje ho i její druhý partner, se kterým má ještě malého chlapečka. Ale starší chlapec 

dělá egoismy. Egoismy ve  směru, že hrne matku, přece jenom nemá tam svého otce, i 

když s ním by nechtěl bydlet, a nabývá to tam. A ona říká: „Já mu jen pořád ustupuju, 

jsem slabá a vím, že jsem špatná matka, protože vím, že ho vychovávám špatně.“ 

Říkám: „Tak a dost, to někde musí mít příčinu! Ty jsi dneska vyprávěla o mamince, 
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vždyť se ti zdál sen, že k tobě přišla, to taky není náhoda, to se mělo vyřešit.“ Když se s 

někým mám sejít a má se něco stát, ten časový údaj se ve vašem DNA shoduje ze dnem, 

kdy se to má vyřešit. Představte si, patnáct let zpátky, ona má ještě dvě starší sestry, 

ona je nejmladší, a kdysi její maminka, která už nežije, tak se tehdy rozvedla a z 

finančních důvodů se odstěhovala se třemi svými děvčaty daleko pryč. Děti rostly, 

matka byla sama a měli velmi málo peněz. Ta nejstarší, která se učila ne na úplně samé 

jedničky a nemohla si moc vybírat školy, které by potřebovala, tak chtěla dělat školu, 

na kterou ta maminka neměla v místě, kde žili, ale škola byla ve městě, kde žil otec, 

který se tedy k té rodině moc hezky nechoval, takže děti ho samozřejmě odsoudily, a 

proto ta starší dcera měla ohromný problém žít při studiu týden ve městě u otce a pak 

se vracet, a tak vždycky při návratu domů, v pátek, sobotu a neděli se k matce chovala 

jak buldozer. Takové to: nepůjdu, neudělám, nedám... a maminka ustupovala, protože 

si vyčítala, že její dcera musí žít tam, kde nechce být. Znáte ty pocity, když jste někdy 

takto slabí. A tenkrát, před těmi léty tahle holčina, která je hlavním aktérem v tomhle 

příběhu, odsoudila svoji sestru za to, že jako buldozer hrne matku. Ale pozor, jestliže 

odsoudíte tu sestru, odsoudíte zároveň i matku, že je slabá. Vidíte to, vy odsoudíte obě 

dvě strany. Ale přitom se k sobě oni dvě narodily proto, aby se to naučily. Matka měla 

být silnější a ukázat tomu dítěti, co si nesmí dovolit, ale bez negativních emocí, a ta 

dcera se měla k té matce chovat hezky. Takže dnes se opakuje, opakovala, protože dnes 

už to skončilo, historie. Najednou ta holčina říká: „Ježiš, já to vidím. To je nádhera, 

vždyť oni vlastně dělali dobře obě dvě. Jedna byla dobře slabá a druhá byla dobře silná. 

Já jsem do toho neměla co kecat.“ V tu ránu z té nohy vyjel obrovský blok, jí se ulevilo, 

noha přestala bolet. Říkám: „Tak, a teď přijdeš domů, a už se ti může stát, že tvůj syn 

se bude chovat jinak anebo ještě něco udělá, ale ty nebudeš mít problém s tím,  ty budeš 

schopná seknout jazykem jako Kristus. Moc dobře víš, že já jsem velmi přísná.“ A já 

jsem velmi přísná právě proto, že lidi miluju. Já vám potřebuju otevřít oči. Potřebuju 

vám vysvětlit, že odpory nejsou vaše! A pokud si je přivlastníte, jedete dál ve svém 

učení. A už i to, že to pochopíte máte nastaveno: že to pochopíte anebo ne. Tak, teď už 

víte, že Adamcová z vás nedělá stádo, že budete tvořit, ale až budete schopní žít v 

Jednotě.  

Ale já jsem tady dostala veliké množství otázek, je to docela štos, i když Darinka to 

vytiskla kvůli mně hodně velkými písmeny, stejně si musím Darinko vzít ještě brýle. 

Takže já teď budu odpovídat na otázky, dokud mi tady nedají znamení, kdy budete mít 

první přestávku. Takže se do toho pustíme. Kdo ještě prosím budete chtít, můžete 

přinést vaše otázky, ale pokud budete nějaké psát, pište velikými písmeny. Jsem slepá 

jako patrona. A já tu kytičku dám na zem, oni by tady na mně neviděli. Nebo chcete 

raději vidět kytku? (smích)  

Už niekoľko rokov mám bolesti v krížoch, v dolnej časti chrbtice, podľa 

neurológa ide o vysunutú platničku. Čím je to spôsobené? Snažím sa žiť 

podľa Ivanky, ale bolesti sa vracajú a sú silnejšie. Ešte ma niekedy 

pobolieva pravá strana krčnej chrbtice. Ďakujem veľmi krásne, Adelka. 

Adélko, dolní části páteře vždycky souvisí s první a druhou čakrou. Kříž už tedy souvisí 

s druhou čakrou. To znamená, v minulosti jste někde dělali takzvané vztahovky a na 
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první čakře, kde jste považovali buď události anebo činy druhých lidí za špatné. To je 

platba. Ta platba, pokud  byste dělala odpory velmi dlouhý čas, nevím, jak jste stará 

Adélko, tehdy tu platbu musíte přijímat. Já vím, že je to těžké. Záleží na tom, jak dlouho 

jste dělala ty odpory. Jak velmi dlouhá doby byla na to, aby se destruovala i tvrdá tkáň, 

protože pokud už tady máte destruovanou páteř, tak to už nepočítejte s tím, v 

uvozovkách, že by byl nějaký zázračný posun; ale může se stát... nevím, do jaké míry. A 

já tady nemám čas si na vás sahat. Ale všechno, co člověk prožívá v bolestech nebo v 

nějakých nemocech, je platba z minulosti. Jsou lidé, kteří mi píší: „Mne to teď bolí, co 

dělám špatně?“  Teď NE. Vy se vždycky musíte vykoupit, od toho to je platba, vnímáte 

to? Platba za něco... Vy jste kdysi dávno, vaše tělo vám navrhlo odpor, že něco je špatně 

nebo, že vám něco vadí, to jsou pozice první a druhé čakry - a vy jste si to přivlastnili. 

Není divu, v osudu jste měli své učení. Narodili jste se do rodiny, narodili jste se do 

prostředí, které tak muselo jednat, veškeré reakce nastavené... Ale také jste se dostali 

k informacím od Ivy. To znamená, že nějaký důvod to mít bude. Vy si nikdy 

nepamatujete, jaký osud máte mít jako člověk, ale pamatujete si to jako Bůh. A věřte 

mi, že nemusíte ani po tom pátrat, protože to, co se děje, to se dít má. Tehdy se zbavíte 

bolesti. A to jsme zažili včera, bylo takové maličké setkání, přišlo jenom pár lidiček. A 

tam byli dvě události - jedna holčina, té se udělalo strašně špatně a druhá měla 

obrovské bolesti... A zrovna jsem vyprávěla, že když vydržíte a kývnete na to, okamžitě 

to odezní, ten kanál se neuzavře. Vy jak odmítnete bolest, tak se uzavře kanál dalším 

odporem - a tam se to opouzdří, tam to trvá dlouhé týdny, dlouhé měsíce nebo se to 

vrací. Já vím, že je těžké přijímat tyhle věci. Ale věřte mi, existuje i jednoduché cvičení 

v  józe, třeba vleže, na tyto oblasti páteře. 

Já jsem zažila nedávno krásnou věc, protože můj muž, a to jsem nevěděla, protože žije 

v Americe; ráno jsem vstala, nikdy mne nic nebolí, a najednou jsem byla taková jako 

ztuhlá, podivně ztuhlá v kříži. Říkám: „Co se děje?“ Jenže jak jsem pobíhala po bytě, 

oblékala jsem se a sprchovala se, tak ono ještě přituhlo. Tak si říkám, že si lehnu, já 

mám neustále v pokojíčku podložku, protože cvičím ráno i večer jógu. Tak jsem si lehla 

a udělala jsem si jenom skruty. Dva na levou stranu, dva na pravou stranu, aby se páteři 

v té křížové oblasti ulevilo. Hele, já jsem vstala a bylo po bolesti. A teď pozor, ještě vám 

musím něco vysvětlit. Když tady byl loni můj muž, tak on se málo hýbal, ten se tak málo 

hýbal... Tak říkám: „Ty Jaroušku, to není možné...“ Ale on je tak pokorný, on je tak 

vzácný člověk, že já jsem ho i takhle málo hýbajícího se vystrkala na Suchoslav a on šel, 

on fakt šel. Nahoře jsme si to užili, a pak jsme se tak jako pomalu sunuli z té Suchoslavi 

dolů. A představte si, on hned druhý den odpoledne volal, a tak jsme si povídali, smáli 

se, a pak mi povídá: „Ty Ivanko, mne už asi týden tak bolí páteř v kříži...“ Hele, v tu 

ránu jsem věděla, protože já jsem mu kladla na srdce: „Musíš cvičit Jaroušku, aspoň 

chodit.“ A on: „Rychlou chůzí?“ (smích) To byl jeho jediný zádrhel, který měl – hýbat 

se, jinak dobrý. Jinak už chodí rychlou chůzí: „Ivanko, chodím rychle, ale dvakrát si 

přitom sednu.“ Říkám: „Výborně, to stačí.“ Ale on říkal: „Ano, začnu cvičit.“ Ano, tam 

byl motiv ten, aby se společné Vědomí s hmotou zase nenápadně přivedlo k tomu, že je 

dobré zacvičit si. Takže od té doby on i pomaličku cvičí.  

Takže i tady máte impulzy, když jste jediná hmota, všechno co potřebujete se odehrává 

ve vás. Vy pak budete vědět, kdo z té rodiny na vás myslí, najednou to bude blikat v té 
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vaši hmotě, vám bude skákat do hlavy ten člověk. To jsou neskutečné věci. Nebojte se 

toho, hlavně si prohlídněte, jestli ten obraz tam neskáče kvůli vašemu odporu vůči 

tomu člověku.  A tehdy tomu tělu můžete říct: „Hele, mojí vinou, mojí vůlí je, že se to 

děje, neboť já jsem ten, kdo si zvolil tohle tělo. A jestli mi to má ten člověk dělat, tak mi 

to dělat má a já to chtěl.“ A pak to lehne. A zbavíte se těchto bloků, těchto věcí. To vám 

říkám dopředu, jakoby do budoucnosti.  

Tady jste se ještě zmiňovala, že máte bolesti v pravé straně krční páteře, to může 

souviset i s ramenem z pravé strany. Jestli tam je veliké úsilí být lepší, tak to zmírněte. 

Pamatujte si, že Bůh ve vás si oblékl tělo, kde ten vývoj už máte hotový. Stačí se jenom 

každý den probudit a vyřešit věci, které jsou v tom vašem osudu zaznamenané. To stačí. 

Přestane vás bolet pravá strana ramene až ke krku. Další věc je, že když ještě máte 

hodně myšlenek, když se ego hodně snaží házet třeba komplikované myšlenkové 

proudy. Vy to nevymyslíte, věc je tak jak je. A vy to potřebujete potvrdit, odentrovat. Je 

to jak je - já to beru. Mám, nemocnou třeba dceru - beru to...  

Já jsem teď zažívala, že moje mladší dcera měla teď tři měsíce, kdy jí bylo velmi špatně. 

A mne ani nenapadlo, abych jí nabídla aurické sezení. Ale ani jí nenapadlo, aby si mi 

řekla... A přijala i to, že zemře a všechno, úplně všechno. A představte si, že v tu dobu 

na Facebooku tam Petruška něco řešila a ptala se lidí, co by to mohlo být, že ji není 

dobře... A já tam tedy moc nechodím. A tam jí nějaká paní říká: „A proč nenapíšeš 

mamince?“ (smích) Hele, my jsme se pak řezali u počítače na Skypu a říkám: „Ty vole, 

my jsme pokorné.“ A to sezení, které jsme si pak udělali bylo z Boží vůle a bylo 

nádherné, tam byly staré věci... Ano, vy dneska řešíte a platíte věci staré dvacet let 

zpátky, čtrnáct let zpátky... A je nutné to zaplatit přijetím všeho. I toho, že vám je 

mizerně a nemůžete fungovat, a teď máte tři děti a nejde to. A i se posilujete. A ona mi 

děkovala za to, že nevyvádím v dálce a že ji nelituju, protože by ji to trápilo víc, kdyby 

věděla, že se matka v dálce trápí. A vy ji tím nezatěžujete, vy se osvobozujete tím, že 

odpadají odpory. Zkuste si představit, že máte tady dítě a tomu dítěti se něco děje... 

Třeba ji opustil muž, a ona teď pláče... A když budete plakat s ní a budete ji litovat, 

nikdo nikomu nepomůže. A ještě vy se poškodíte, protože si zablokujete srdeční čakru. 

Takže může být astma, mohou být problémy s dýchavičností, může být infarkt... tam 

jsou různé varianty podle síly odporu. Ne... Ale já jsem tady od toho, abych to dítě 

naučila pokoře. Vy jí potřebujete říct: „To nic není, život jde dál, ty to potřebuješ 

přijmout.“ A nelitujete ji. Tehdy ona ze mne cítí sílu jejího vlastního Božství, protože to 

její je oslabené její vlastní hmotou. A tak je to vždycky. 

Dívejte se, já jsem vám tady napsala v té první kolonce - hele, furt jsme ještě u první 

otázky, to je strašné - tady třeba úmrtí, vidíte to? 3D člověk, a nedávno mě psala paní, 

že ji zemřel někdo z rodiny, tuším, že bratr, to už si nepamatuji kdo. Samozřejmě 

obrovsky zborcená, plakala lítostí, neštěstím. Psala, že se snaží to přijmout. A jaký on 

byl hodný. Že zemřel po devíti letech po krevní nemoci. A druhý den přišel dopis, kde 

říká: „Ivanko, když na něj mluvím, slyší mě?“ A teď mne dobře poslouchejte, ale to vidí 

jenom člověk, který skutečně nemá odpory a je v 5D... Zkus si představit Darinko, že ty 

jseš ten chlapec a já budu člověk 5D. Můj Bůh je i v tobě, je to naše společné Vědomí. 

Já tě miluju, jsi můj bratr nebo dítě, to už je jedno. Tehdy, když odložíš svoji hmotu, ty 
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ji tady necháš, ona tady zůstává, zůstává tady na planetě, je to pořád moje hmota. Ale 

tvoje Vědomí se přemístí do mne a nikdy mne neopustí. Ty mne vždycky budeš slyšet, 

protože jsme Vědomí. Ať řeknu cokoliv, budeš vědět o mně, co říkám i co na tebe 

myslím. Když budu 3D člověk, tak hmota na mne hodí odpor lítosti nebo kritiky situace, 

cokoliv... Tehdy vy opouštíte své mrtvé, protože vaše hmota, která vám nabídne odpor, 

uzavře přístup. Tehdy jste hmotou a nemůže do ní Vědomí Boha toho druhého, který 

odložil svoje tělo. Tenhle obrázek vám to všechno ukazuje.  

A to samé - teď se vrátíme k té lítosti. Jestliže nemáte odpory, vy jste Bohem, který 

zvenku může mluvit na Božství, které je uzavřené v odporu toho druhého těla. Proto si 

lidé nepomáhají tím, že společně bulí nad rozlitým mlékem. Ne, musíte být nad věcí, 

vy máte být silní, vy jste Bohové, nikdy jste nebyli ničím jiným. Karmu jste nikdy 

neměli, jenom když jste si ji převzali od toho, kdo vám ji chtěl vnutit - a to je hmota. 

Ako zistím, že som skutočne odpustila? Bude aj v nasledujúcich rokoch 

pre nás Európanov dostupné vzdelávanie, zdravotnícka starostlivosť na 

terajšej úrovni, napriek invázii emigrantov? Ďakujem, Darina. 

To nejsi ty Darinko, viď? (smích) Jsem si říkala, do prdele, to se mi nějak 

nezdá…(smích) Ne, ne, ne, dobrý… Víte, ego je zvláštní. Zkuste si představit, tenkrát 

vám někdo něco udělal, když jste neodpustila, tak vám to vadilo. Tenkrát to tělo 

zareagovalo. Dnes vám může hodit i vzpomínku, to také je, nebo obraz toho, co vám 

ten člověk udělal. Ne, on vám velmi pomohl. Vy, jako Bůh jste si objednala tohle 

Božství, aby vám vykonala hmota - vaše vlastní hmota, ale druhého těla, které se vám 

zdá oddělená, aby vám tu věc udělal. Je jedno, co udělal, je to jeho věc. On sám sobě 

útokem na druhého člověka nebo nějakou nečestností si zapsal karmu hmoty, neboť 

útočil nebo chtěl něco sebrat nebo ublížit jakýmkoliv způsobem. Jestliže vám ale vadí, 

že to ten člověk dělá - to totiž dělá hmota 3D automaticky, protože útočí, ona neumí 

neútočit - tehdy ale přebíráte karmu, to znamená, že když neodpustíte, musíte to někde 

zažít. Jestliže se od toho člověka oddělíte v tom životě tak, že už ho nikdy neuvidíte, tak 

je jasné, že vám budou jiní lidé dělat něco, co vám vadí. Ono to pak samozřejmě 

pokračuje, ale vy se mezitím dostanete k tomuto učení a zjišťujete, že by vám to tedy 

nemělo vadit. Ano, pokud to byl manžel, můžete být šťastná, vždyť s ním máte děti - a 

bez něj by jste je neměla. To je jedno, co učinil. On vás přišel vyzkoušet právě z toho, 

jak ještě reagujete. Jestliže se tomu člověku dneska bude dít něco jakoby špatného, a 

pokud vy tam budete mít takové to „chichichi“, tak jste ještě neodpustila, ještě vám to 

dělá tak jako dobře na duši, když jemu se to vrací... Ne, ne, ne: tady to ego občas mívá 

takové záblesky, kdy uvidíte něco podobného vedle sebe a hned si na něj vzpomenete, 

to ego tak ukazuje prstíčkem. To chce klid a chce to čas a poznáte to. Ale pozor! Vždycky 

tyhle zkoušky přicházejí nečekaně. Najednou vám někdo třeba nečekaně řekne: „Hele, 

já viděl tvého starého a ten měl kočku...“ Když přijde takový ten odpor k tomu, že on 

má kočku, tak mu ještě nepřejete tu kočku. A ani nevíte, třeba ta kočka mu přišla vybít 

karmu. Všechno je dobře tak, jak je, věřte mi. A nemůžete nikdy zasahovat, ani tím, že 

si mnete ručičky anebo tou pěstičkou nějak hrajete. Ne. Žijte si svůj život dál a 

nestarejte se o to. Popřejte mu všechno nejlepší, vždyť on je vaše Vědomí Boha. A je to 
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i vaše hmota. A jestliže mu nepopřejete, vám se budou dít ty věci. Vám přijde všechno, 

neboť vy jste tvůrci. V Boží pozici jste tvůrci. 

Ta druhá otázka je taková velmi zvláštní. Ano, vy se samozřejmě budete dál vzdělávat. 

I ve zdravotnictví. Ale vývoj půjde takovým zvláštním způsobem - a dnes už to vidíte. 

Až projde určitá časoprostorová křivka planety, to znamená další doba dejme tomu 

patnácti, dvaceti let, pomalu už se odtud dostávají, a už to vidíte, to je bod B těch lidí. 

Umírá teď hodně těch lidí na planetě z různých důvodů - ať při katastrofách, nebo 

nečekaných nemocech, teď je hodně rakovin a hodně nemocí takzvaně utajených. 

Mnoho lidí třeba ani neví, že má vážnou cukrovku. To objeví úplně náhodně. Jsou 

různé nemoci, které se šíří epidemicky. To, co se třeba teď děje v Jižní Americe s 

virusem Zika, to je zákonitě zánik hmoty, která se nemá rozmnožovat. A to je zrovna 

oblast – ta Jižní Amerika, kde žijí nižší třídy. Tady na planetě je to opravdu jako ve 

třídě, tady jsou oblasti, které jsou nastavené do svých vývojových etap. Málokdy, ale 

samozřejmě lidé cestují, ale také i v těch jednotlivých národech jsou vyspělé duše, ale 

těch je zase málo, kvůli jiným důvodům, aby se zase ten vývoj nezastavil úplně. Takže 

to nejde takhle samozřejmě striktně říct. Ale opravdu drtivá většina populace v té 

oblasti je nastavená. Tam vidíte, že najednou se objeví virus, kdy není možné, aby se 

rodili zdravé a pokračující děti. Ano, teď je to hodně dramatické. A je to ve všech 

oblastech, v těchto nejvíc zatížených, což je Afrika, Indie, Jižní Amerika... A teď 

samozřejmě, kdo to má mít ten tam pojede a pojede tam i na tu sílu. A když se vám 

nemá nic stát, klidně tam můžete jet a nedostanete to. To záleží na tom vašem osudu... 

A vy skutečně víte, kam máte jet a kam ne... I když to dneska nevíte, tak vás to zkrátka 

napadne. A tak touží to tělo, ta hmota vás tam musí dovést. Tady se to ale týká těch 

emigrantů.  

Pamatujte si, až vy budete zdraví, až se naučíte nedělat odpory, vaše těla budou zdravá, 

a pak se bude řešit pouze složka stárnutí organismu. Sice budeme vypadat... A podívejte 

se na mne, už vypadám jako starší festovní paní, nic mne nebolí, celý život jsem cvičila, 

i teď cvičím, už ovládám tělo, tak konečně cvičím; ale nebude vás nic bolet, budete 

statní, silní a zdatní - a to stojí za to. Nejde o to, jaký život žijete nebo co tady řešíte. 

Jde o to, aby jste se tady v tom těle a v té hmotě cítili dobře. Vývoj emigrantů, co tady 

píšete, ten je stanovený.  Na planetě jsou všechny historie stanovené, i to, co se bude 

dít. Historie planety je nastavená a je hotová. Vy si tady jenom jako Božství vybíráte 

pozici hmoty v určité oblasti a tam, kde máte být. A věřte mi, že emigranti jsou dnes 

emigranty, protože kdysi odsoudili podobné lidi. Oni si musí prožít svoji skutečnost. 

Žádné odpory! Příště se dostanete do oblasti, která bude podobná, budete prožívat 

podobný osud. Ti, co hrozí pěstmi proti tomu člověku - a vzpomeňte si na Krista - máte 

být soucitní. Jestliže budete prožívat pokoru, nikdy se s takovým člověkem nesetkáte, 

nebude to nutné. Vy proti němu nemáte odpor, proč by jste měli takovou hmotu zažít 

před sebou v iluzi tohoto světa, kterou žijete, neboť vy proti ní nic nemáte, tak se vám 

v životě nebude zobrazovat. Teď jsem vyprávěla příběh té mladé ženy, ano – je to po té 

otočce, která má přijít, máte v osudě nastavené, že prožijete odsudek ve svém vlastním, 

bližším kabátku. Odsoudím někoho za něco – buď to dělá moje tělo nebo mi to dělá 

někdo dál. To samé je s emigranty, to samé je s čímkoliv na co se podíváte. Vy jste tvůrci 
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jako Bohové přesto, že jste uzamčeni v kabátku. Takže dokud ty odpory máte, budete 

to pořád řešit.  

Medicína se bude vyvíjet tímhle směrem, bude možné transplantovat spoustu věcí, 

bude možné obnovit spoustu vašich orgánů, které dneska už nefungují. Všechno, 

kromě mozku bude schopné transplantace, protože mozek, to je vaše informační 

banka, která nejde transplantovat, to je jediné, co nejde. Tak si ho považujte. Ten bude 

mít velké možnosti. A zvyšují se každou další pozicí čakry. Takže teď se odrážíme od 

šesté čakry směrem do třinácté. A čeká nás velmi dlouhá doba, ale už nebudete vězni 

planety. Už nejste hmotou, už si uvědomujete, že jste Vědomím, které je nesmrtelné. 

Ano, Kristus měl pravdu. Jste Bohové, jste nesmrtelní. Vědomí nikdy neumírá. I když 

se tento Vesmír za čtyři a půl miliardy let zhroutí zase zpět do jednoho bodu jako 

jednotka, tak si za tu dobu prožije úplně stejný proces povýšení Vědomí. A jakmile 

vznikne tohle Vědomí zpětně do výdechu Boha na dalších čtyři a půl miliardy let, už ve 

vyšší fázi. I v Bibli se píše - a to je pravda, že jsme vlastně tvořeni podle obrazu Boha. 

Ano, vaše tělo vypadá přesně jako Vesmír. Jestliže si tohleto uvědomí vědci, bude lehce 

rozpoznatelné, co kde ve Vesmíru je a jak to pracuje. My jsme se teď vlastně dostali do 

oblasti vyšší čakry. To je všechno, co se děje. A tam už se řeší  vyšší věci. A proto dnes 

svět funguje úplně jinak a je na něm takový chaos, protože drtivá většina z toho světa 

skutečně sem už nepatří. Je to pro ně obtížné. Řeknu vám to trošku jinak. Zkuste si 

představit takový ekoprostor, kde žije určité zvířectvo: fauna, flóra. A teď se najednou 

změní voda, slunce, počasí a nevím co všechno. Oni zemřou, jim to nevyhovuje. A tady 

přežijí jen psychicky odolní jedinci - a to jsou lidé bez odporů. Změnila se celá planeta, 

tam není kam utéct na jiné místo. A ti, co mají ve vývojovém kabátku nastavené odpory, 

nemohou dlouho vydržet, ti si dožijí svůj život přesně, jak je stanoveno. A věřte mi, že 

rádi, je to pro ně nepochopitelné, co se dnes děje. Je to úlevné, Bůh nikdy netrpí ve fázi 

Boha. A jakmile odložíte hmotu jste Bohem a čekáte na další inkarnaci, která je nutná 

k vašemu vývoji. To je všechno, co se děje. 

Ivanko, prosím tě, žádný František z Assisi nejsem, přesto jsem na 

doporučení přestal kouřit a pít, karty nehraju už dávno a za ženskými 

taky nechodím... a teď po posledních přednáškách k tomu přibyly další 

skutečnosti. Kabelky a jiné tretky nekupuju jiným ženám a jejich manžele 

do hospody už také netahám, tak je mají celé noci doma. No otázkou je, 

zda toto zvládání své hmoty nehraničí s askezí, která  dozajista egoismem 

je. Vím, že mi nabídneš zlatou střední cestu, ale věř, některé světské 

prožitky prostě napůl zahrát nejde. Naříklad - vypij napůl pivo, vykuř 

napůl cigaretu a zahraj si jen napůl mariáš. No to nejde. Stejně, jako 

pochválit ženě krásu jejího jednoho oka, když má většinou oči dvě...“ 

To bys si musel vybrat Žižkovou, že jo... (smích)  

Vím, že jsi nic takového nezakazovala, jen poraď prosím, jak z této strasti 

z ovládání svého těla bez výčitek ven. Osobně se domnívám, že můžeme 

konat, jak se nám zlíbí, pokud se nás toto vše na popud žádostivosti těla 

nebude dotýkat. V překladu tedy znamená, nechat naše tělo protáhnout 
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nás životem se vším všudy, a to je konané v počestném iluzorním přijetí, 

akceptování, či v moderním enterování, ke spokojenosti všech 

zúčastněných. Děkuji, Ivanko, za odpověď.   

Ježíš, nejste to vy, co mi říkal, že jsem ajťák? (smích) Ano, ano, pamatujte si, že když 

přestanete kouřit a budete mít odpor, tak jste v prdeli stejně, jako kdyby jste kouřil a 

odpor jste měl. Můžu tykat? Ono je to pro mne většinou lepší, protože jsi nejsem jistá, 

na koho mluvím, ujede mi to, takže já budu tykat, když budu odpovídat. Jsi František, 

sice ne z Assisi, ale František... Ano, vy máte žít ten svůj život tak, jak máte. I já jsem si 

oblékla Ivu, která někdy zažila velké dramatické události. A nebyly to zrovna 

jednoduché situace, které jsem prožívala a byla jsem do nich vehnaná a stali se, aniž 

bych je chtěla. A tu Ivu jsem si oblékla proto, abych tohle všechno absolvovala a přijala 

i tyhle věci, ale protože jsem už kdysi dávno byla „vyflusnutá“ planetou ven a věděla 

jsem, jak z toho ven, přijala jsem. Pro mě bylo dobrovolným kývnutím na to, že jsem si 

tu Ivu, která ještě neměla v sobě dohrané osvícení oblíkla zpátky i se všemi konečnými 

platbami i všemi věcmi, které se děly. Jinak bysem sem nemohla být propašovaná. Ale 

moje Vědomí, které už vědělo, že není Ivou, že jsem Božstvím, neboli Vědomím, vědělo, 

jak ven. To znamená, že když se stala takováhle věc, já jsem věděla, že to jenom přijmu, 

že kývnu, nebudu si vyčítat, nebudu dělat nic. Je pravda, že mne nikdy třeba nenapadlo 

kouření... Ale počítejte s tím - víte, že jsou třeba lidi, kteří se najednou zamilují do 

druhého člověka a on je ženatý nebo je vdaná - to se vám může stát. A tehdy se svým 

tělem nemůžete nic udělat a třeba i podlehnete. Sejdete se a třeba i něco proběhne. 

Pokud se tohle stane, nikdy nesmíte drtit druhou stranu, toho člověka, se kterým jste 

se setkali, to nejde. Doporučuju teda do toho vůbec nevstupovat, ale ne každý to 

dokáže. Nesmíte zkrátka ublížit - a to je důležité. Protože vy to děláte tomu člověku a 

ještě dalším členům, zkuste si představit, že má ten člověk děti a má partnera a to je 

také vaše vlastní Božství a je to také vaše vlastní hmota. A vy s tím pak nemůžete žít a 

také nemůžete opustit tuto zónu, aniž by jste to splatili. I vám se to pak musí stát. Takže 

vy jste sem přišli proto, aby jste poznali, kdo jste. Kdyby se vám to podařilo, já bych 

nikdy tohle druhému člověku dnes už nedovolila, protože vím, že to dělám sama sobě. 

Sama sobě, svému Bohu i své vlastní hmotě. Ale na to už musíte mít takové zkušenosti 

a tak být silní, že nepodlehnete té chvilce, té blaženosti být s tím člověkem. Ale to už 

máte v sobě, jestli odoláte anebo ne. Když to uděláte, nevyčítat si to, by jste přičítali 

odpory, ale poučit se. Rozhodně neublížit a nebořit něco, co je vybudované v minulosti 

toho člověka a i za vámi. No a jinak vám přeju dvouoké ženy. (smích)  

Ano, vy máte žít ty své životy tak, jak jsou. Dnes už víte, že jste všechny věci museli 

dělat. Vy jste nikdy neměli karmu. Všechno jste udělali jenom pro zkušenost, ale když 

už těch zkušeností je hodně, tak už to neuděláte. Tady záleží na tom, kolik těch 

zkušeností máte. Kdyby vám překáželo, že žijete jako asketa, a máš nádherný dopis 

tady, děkuju za něj, je to nádhera číst takové věci, a když jsem u počítače, tak se 

skutečné válím smíchy. Ten život je, jaký je. Už dopředu je jasné, čemu odoláte a čemu 

ne, a jde se zase dál. Stačí si tohle uvědomit a budete se lehce rozhodovat. Nezáleží na 

tom, co se dělo, není to vaše. Vy jste si ten děj oblékli s tělem na sebe. I čas, kdy něco 

odložíte, třeba i to kouření nebo  že necháváte ženy manželům v ložnici, tak i to je 

nastaveno ve vašem DNA.  
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Já jsem nedávno vyprávěla, jak kdysi dávno řekli, že teď tady piješ kafe, ale jednou se 

k tomu vrátíš, a pak jednou to odpadne. Ale to už je let a já furt pila kafe, a kafe... a 

pořád mne to napadalo: „Kdy to hergot už odpadne,“ ale nevadilo mi to, já milovala 

kafe, voní mi kafe, mne by asi i chutnalo. Ale teď v lednu najednou nic. Bylo prvního 

ledna a najednou, jak když někdo uřízne rok v tom prosinci od následujícího roku, a už 

čtyři měsíce nepiju kafe a vůbec mi to nevadí. Já ho můžu cítit i vonět, a i kdyby si ho 

přede mnou dal někdo hektolitry, tak je mi to úplně jedno. Necítím takové to lákání - a 

stalo se to samo. Kdybych to tělo mordovala: „Hergot, kdy už přestanu, já už chci...“ 

Ne, ne, ne. To se musí stát. Takže si počkejte. 

Čoho sa prosím týkajú parazity, ked napadnú telo človeka a úplne ho 

vyšťavia? 

Tak, ono to má hodně důvodů a je to trošku složitější. Vy ten svět vidíte jenom tak, jak 

je, ale uvědomte si, že vždycky ve vašem těle, které je hmotné, byli paraziti, ale dříve 

jste o tom nikdy nevěděli. Vždycky byli. Teď ale, protože teplota planety souvisí se 

zvýšením vibrace, vědci neustále přemýšleli, čím to je, že teplota planety neustále 

stoupá, a ono je to opravdu hodně výrazné. Je to tím, že je vibrace vyšší, je dvojnásobná. 

Souvisí to se Schumanovou vibrací, křivkou. A jestliže se mění prostředí, už jsem to 

dneska vysvětlovala, mění se vlastně i povaha a vlastnosti hmoty ve které žijete, to 

znamená vašeho těla. A věda i v této době objevuje tento svět. Dřív to o čem jste 

nevěděli, to tady dnes je. Ale také to souvisí s odolností vašeho těla. Jestliže jste dřív 

dělali v minulosti ve svém životě, v osudu odpory, hlavně na první čakře - to je 

nejdůležitější čakra, která vás vlastně spojuje s hmotou planety. To jsou takové ty 

vlnovky, které jsem namalovala. Sice je jich tam málo, mělo by jich tam být hodně, 

protože tam nejsou vlnovky jako jedno lidské tělo, ale je tam i všechno, jsou tam 

stromy, rostliny, zvířata, veškeré druhy; takže to je veškerá hmota planety, proto to 

zvlnění, jenom jsem to tak chtěla naznačit. To všechno je vaše vlastní planeta. Teď si 

představte, když máte odpor na první čakře vůči něčemu, ať k situacím, nebo hmotně, 

tak vaše imunita klesá. Tak za prvé, jste málo odolní vůči těmto organismům, to tělo se 

neubrání. Ale hlavně i Vědomí Boha, které vás vede  životem vás neochrání. Přivede 

třeba k jídlu, které sníte, a vy to dostanete... I tohle je realita, protože vás něco potřebuje 

takzvaně zastavit. I to, že někdo třeba dostane borelii, že jde do lesa a přisaje se klíště, 

které je infikované, anebo se přisaje zrovna to, které není infikované, tak to je ve vašem 

osudu nastavené, protože vy máte mít čas přitom když onemocníte o něčem 

popřemýšlet. A to už jste možná mohli zjistit. Tady to má hodně souvislostí.  

Pokud tedy zjistím, že ty parazity mám, nebudu bědovat. Když běduju, tak vás to zase 

zboří na jiné čakře. Zkrátka je mám. Nemám je já, má je moje tělo - to je vaše schránka! 

To je jak by jste bědovali, že máte červotoče na půdě. Tak já se jenom mechanicky budu 

starat o to, aby ten červotoč z té půdy zmizel. A to je zrovna velmi náročný úkol, aby ten 

červotoč zmizel... Ale nic jiného s tím neuděláte, potřebujete toho parazita vypudit. A 

na to jsou zase jenom mechanické pomůcky. Ale jestliže vás zdrtí ta situace, že je máte, 

tak se zase poškodíte jinde a v dalším následném čase. Tohle je za potřebí si uvědomit. 

Vy jenom máte v klidu, bez odporů řešit všechno vlastním tělem. Nic jiného se po vás 
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nechce. Uvědomujete si dnes, jak jste dřív reagovali odlišně, jak jste bědovali nad vším, 

co se dělo - i nad počasím! Jako počasí je největší demoliční kladivo na planetě. (smích) 

Ivanka, spomínala si, že náš partner, ktorý k nám patrí sa zväčša 

nachádza v našej blízkosti, čiže napríklad človek, ktorý žije ďaleko, s 

ktorým komunikujeme cez internet a je možnosť, že sa s ním stretneme a 

zaklapne to. To je vôľa, že sa bude chcieť nájsť spoločné miesto spolužitia? 

Môže byť ten správny, alebo je to len pastička Satana, ktorý nás len 

odlákava od prítomnej spokojnosti tu a teraz? A je to správne z tohto 

dôvodu stopnúť? 

To záleží na vás. Když budete bez odporů a nebude vám vadit, že je váš partner je pouze 

součástí obrazovky vašeho počítače, tak si ho pěkně nechte, ale to umí jenom málokdo. 

Jestliže ho milujete se všemi jeho vlastnostmi, tak si ho opravdu nechte, ale většina 

těchto lidí začne po čase odpadávat, protože jim to nestačí. Pak začnou třeba výčitky, a 

to už je odpor. Ne, jestliže mi je s tím člověkem dobře a jemu to vyhovuje taky - pozor, 

to je důležité, že to vyhovuje vám oběma, tak můžete být partneři, není důvod. Ale 

někdy je to velká zkouška v osudu, nastavit si tyto věci. Říká se, že láska, která je na 

dálku a neumírá, že ta je skutečná a je ta pravá. Ano, vy totiž nejste hmota člověka, vy 

jste Vědomí. A vy vlastně milujete to, co ten člověk dělá, to, co z něj vychází, jak se 

chová. Dejme tomu muž si třeba najde překrásnou modelku. Pozor, můžou být i hodné 

a fajn a príma modelky. A on ji napřed miluje z různých důvodů: líbí se mu to tělo, líbí 

se mu vlasy, líbí se mu oči, líbí se mu chování, ale pak najednou zjistí, že to má spoustu 

nevýhod. Ono se to musí šatit a oblíkat a furt se to kroutí před zrcadlem, a už mne to 

rozčiluje, a tahá mi to peníze z peněženky na různé kabelky a všechno možné. A stává 

se velmi často, že si ten muž po letech najde úplně obyčejnou ženskou se kterou mu je 

dobře. I to je někdy takováhle realita. Samozřejmě nemluvím proti modelkám, prosím 

vás. To je zkrátka jenom iluzorní příklad, že vy jste skutečně tím, co ovládá tu hmotnou 

složku: Vědomí. A tam jsou nastavené určité priority, které napřed máte, a o které 

musíte přijít. Takže v tom osudu vždycky máte to, co je, takže vy si musíte jenom vybrat. 

Pastí vašeho ega by bylo, kdyby jste chtěla jenom jeho. A vy jste se ho snažila tahat k 

sobě do té hmotné složky, jakoby do toho prostoru, kde vy žijete. A pozor! takhle by 

mohl tahat i on vás a vy by jste taky třeba nechtěla z toho místa. Ne. Ale pokud vám to 

vyhovuje, tak klidně pokračujte dál, není problém, ale musíte s tím souhlasit. Jakmile 

by tohleto komunikování přerostlo v jeden nesouhlas, tak to je první zdroj k tomu, aby 

jste se rozešli, protože jinak by to narůstalo a stejně by to neskončilo dobře. A hlavně, 

své odpory si zaplatíte tím, že vám nebude dobře.  

Kto stvoril tieto naše ľudské telá, vraj mimozemšťania? 

Tak: planeta, hmota, byla stvořená na začátku třetí dimenze, což je prach. Ano: „Prach 

jsi a v prach se obrátíš.“ Tato hmota je tady doposud, jsme na ní, běháme po ní, dřív 

jsme tady nebyli, byli jenom horniny a kameny, zkrátka jenom holá planeta, která se 

velice dlouhou dobu, miliony let vyvíjela, než přišli první aminokyseliny a začala se 

tvořit první fauna a první flóra podle toho – a to má obrovské časové období. V těchto 

fázích jste tu byli taky, je to vaše Vědomí, které tady žije, je to jeden ucelený 
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stoprocentní Bůh. Po čase samozřejmě, kdy vznikli určité formy, napřed jste byli 

kamenem a v kameni jste měli velmi malé Božské Vědomí, ale má ho každý kámen. To 

dnes cítíte, když si berete kameny do ruky. Ale velká složka tam byla nehybná, takzvaně 

hmotná. Kámen nemá nohy, nemůže se pohybovat, nemůže mluvit, aspoň vysílá to 

Božství ze sebe. Ve vyšší fázi - v rostlinách, jste byli stabilní, měli jste kořen, zakořenili 

jste se, nemohli jste se hýbat. Cokoliv, co šlo okolo vás mohlo sežrat. Museli jste být 

velmi trpěliví, strom může žít i několik set let na jednom místě a jenom sčítá roky, které 

se objevují, ale už má Vědomí, rozmnožuje se, hýbe se, jí, bere si živiny ze země, to 

všechno pracuje. Další vývojová fáze je živočich, který už má mechaniku, běží, někoho 

druhého sežere, aby se nasytil. Nebo utíká ze strachu před druhým, aby nebyl ulovený, 

ale nemá ego, nemá vlastní mozek, protože není tak vyvinutý. Z těchto fází jste se 

vyvinuli do této formy. Ano, bylo tomu trošku dopomoženo z vyšších dimenzí, to je 

pravda, pan Däniken má naprostou pravdu, protože je počítáno s úrovní.  

A teď je počítáno taky s tím, co naše společné Božství z páté dimenze, která už je 

osvobozená od své vlastní vůle, my taky jednou budeme pomáhat jiným civilizacím, ale 

až nebudeme na tom nejnižším stupni v páté dimenzi. Ale na to ještě máte čas, teď 

potřebujete pomoci sami sobě, aby jste si skutečně uvědomili svoje Vědomí, které je 

stoprocentní a Božské a co tam ještě překáží ve hmotné složce z vědomí 3D, ale to už 

jsou jenom drobnosti, když už mně můžete poslouchat, jinak by vám bylo obrovsky zle. 

Takže tady jde obrovsky dlouhá časová křivka v prostoru takzvaně na hmotné složce - 

na planetě, kterou letíme. Tahleta křivka se týká celé hmoty. A celá časoprostorová 

křivka je velmi dlouhá a končí až v poslední dimenzi, kdy naše hmota, planeta nebude 

vůbec vidět a bude mít takové vlastnosti, že se vlastně vyzáří. Ona je to taky energie, 

hmota je taky energie, to už se samozřejmě ví. Teď na vstupu do páté dimenze už 

budeme objevovat obrovské věci, které lidstvo dřív nevědělo o nás samých. A i ta věda 

už se k tomu přiklání, že my to vidíme, ale ono to de facto neexistuje. To je jenom 

zpomalená forma energie, která tady je a my ji považujeme za reálnou. Takže ano, 

Božství mezi sebou spolupracuje i z jednotlivých dimenzí, což není možné ve třetí 

dimenzi, začátek je pouze v páté dimenzi, ale složky skutečně pomáhají. Ale nebudeme 

o tom mluvit, to není tak důležité.  

Tady jde o to, že se pak velmi rychle vyvine v lidském těle mozek, který taky vede přes 

dlouhou časovou křivku, protože potřebujete pracovat, ta práce vás nutí přemýšlet, a 

tohle je obrovsky rychlá motivace pro vývin jednotlivé buňky, jednotlivého  člověka. 

Tehdy ale máte rozum a začnete si myslet, že rozhodujete, a to je právě to ego, které se 

vytváří a které vám právě ještě přivede tu dlouhou strastiplnou cestu do konce třetí 

dimenze, než si uvědomíte, že tou hmotou těla nejste a nikdy jste nebyli a najdete svoje 

původní Vědomí, které bylo i v kameni, bylo i v rostlině, kterou jste byli, i když vy jste 

byli mnoha rostlinami, mnoha kameny. Tam je dlouhá časová křivka, kdy jste byli 

těmihle bytostmi, ale vždycky jste byli původní Božství. A celou tu dobu, ten balíček 

jste si navolili sami – kterými kameny... Existují techniky, a teď si nevzpomenu, jak se 

jmenuje ten pán, je to Čech, který odjel do Ameriky a dělal holotropní dýchání. Ano, 

pan doktor Stanislav Grof. A těmi technikami kdysi ukázal lidem, že se skutečně 

dokázali dostat až do kamene. Ano, tam jsou ty stavy, čím vším jste byli. Tak tím si to 

Vědomí vzpomíná, že jste byli. Ano, byli jste tím. A veškerý balíček těch pětiset životů 
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jste také měli. Do té doby jste měli duši. Duše je mezistav mezi hmotou a Vědomím 

Boha. Duše patří do stavu, kdy už hmota prožívá nějaké věci, Božství tam sklízí 

zkušenosti, ale už se učí ten Božský jedinec rozhodovat sám, což je až na konci  třetí 

dimenze, kdy převezme sílu a vládu nad hmotou, ve které žije. A tehdy už může tvořit. 

Do té doby ne.  

Teprve Božský člověk je člověkem. Nižší člověk je zvířetem, protože útočí nástrojem, 

který se nazývá negativní emoce. Takže stvořilo vás vaše vlastní Božství, vy sami sebe, 

vaše Vědomí vás stvořilo. A všichni, jak tady sedíme, plus všichni lidi na planetě jsme 

my – jeden Bůh. A teď si zkuste představit člověka, který úpěnlivě prosí k Bohu: „Bože, 

pomoz mi...“ Ten člověk je klamaný hmotou svého těla, že je on jako člověk se jménem 

a prosí sám sebe, aby mu jeho vlastní Vědomí Boha pomohlo... Tohle je obrovské 

osvobození. Ano, ono to bylo nutné, aby to tady bylo. Vezmete si třeba skupiny, které 

jsou ještě nižší, pod černou magií. To jsou lidé, kteří prožívají – a i vy jste to žili, tyto 

životy, obrovské utrpení v bídě, mizérii, ti potřebují vidět zázraky, třeba Medžugorje. 

Tělo vaše, Satan vám projektuje tyhle věci, to všechno máte v sobě, každou vizi. Když 

vidíte panenku Marii, to projektuje vaše tělo, takže ji může vidět i víc lidí, když je to 

zapotřebí, aby se to rozneslo, aby se ti lidi měli o co opřít, když se jim dějí strašné věci 

a ten život je obrovsky mizerný, bolestivý, plný bídy, ztrát, hladu. Oni potřebují svoji 

berli. Ale každý ten život se vynořujete, jste vědomější, pořád se tam zvedá vaše Božství, 

které přibývá a ubývá hmotná složka, až jednou na všech pěti čakrách, které máte, se 

zastaví odpory a vy si vzpomenete, kdo jste. Bez odporu nejste hmotou a zjistili jste, že 

ta hmota vám sloužila, že ona bědovala, ona křičela. Vy jste nikdy nebědovali. Vy jste 

ti, co to chtěli, aby se to dělo.  

Čo symbolizujú Traja králi a kto boli? A je to symbol Merkaba – KMB? 

Ne, ne, ne. To jako Kašpar, Melichar a Baltazar. Víte co, ego vás hodně zaměstnává tím, 

že symbolika vás stahuje. Nemusíte znát každou symboliku, nemusíte ani studovat 

staré spisy. Pokud budete žít prostě a jednoduše jako obyčejní lidé s tím, že nebudete 

ubližovat druhým lidem, tak odpadá i tohle. I zvědavost, co všechno to je, ještě není 

vaše vědění, je to pouhá slepá víra. Ale vy se můžete dopídit skutečnosti. Ještě to trvá 

dlouho, ale jde to. Jestliže se já rozhodnu, že budu něčemu věřit, některým morálním 

hodnotám, které máte a budu je opravdu žít, i když mne nikdo nevidí, zkrátka nic 

neukradnu, nikomu neublížím, budu se tak chovat sama před sebou, protože vy jste ti, 

kdo vás sledují. Vy si totiž myslíte, že když vás nikdo nevidí, tak můžete takhle něco 

dělat. To je omyl. Vaše vlastní Božství vás sleduje. Vaše realita ví, co jste udělali a s 

jakými úmysly jste to chtěli udělat. Když třeba žena, která napíše: „Žiju podle Ivanky, 

jako když bičem práská, ale můj muž se nemění...“ To je kupčení, tam takhle vyhlíží a 

vystrkuje ruku: „Tak dělej - já to dělám; dej mi to...“ To nejde, ne, ne, ne... Vy 

potřebujete vědět, že i kdyby se ten můj partner nezměnil, tak já pořád tohle budu žít, 

protože to je moje rozhodnutí.  

Uvědomujete si, že třeba Patanjaliho osmistupňová křivka začíná pouhými vašimi 

morálními vlastnostmi, co máte dělat a jak se nemáte chovat? A to je podmínkou. Tím 

vlastně ten jedinec prokazuje, že ovládá svoje tělo, nějakým způsobem už ho drží na 
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uzdě... Jestliže ho neumím udržet na uzdě a ukradnu něco, když se mi to hodí nebo 

dělám něco s vypočítavostí, aby mi to prospělo, to je těžká zátěž. Ale on vás vidí, vždyť 

jste to vy, vy jste ten Bůh, panebože. Vy se furt pozorujete, to je prdel, co? (smích) Takže 

pozor - i systém Merkaby patří do bílé magie, když je tady předložený ve 3D. A tohle je 

důležité vědět, protože vy  kdyby jste teď tady dělali pozice, které se tam dělají, je to 

vaše úsilí dostat se z fáze člověka, a to je ještě vůle člověka. A to je to, o čem jsem 

mluvila. Když budete ještě cokoliv dělat dřív, než jste schopni vládnout své vlastní 

hmotě, čímž ovládnete celou planetu, celou hmotu, tím vás vlastně strhne jakoby 

hmota k sobě. A rozmyslete si tyhle věci. Je to samozřejmě jenom na vás, jak máte sílu, 

jak vás ta hmota přemluví, jak vás přetáhne, buď ze zvědavosti nebo z toho, že si to 

chcete vyzkoušet. To je právě to. A vzpomeňte si na ty pohádky, kdy ten čert tak úlisně 

kouká a natahuje takhle tu listinu, aby jste se mu upsali. Pak si každý musí projít tím 

vším, za co se upíše – a to vám nikdo neodpáře. Přeju vám tu sílu, ale taky vám přeju 

tu slabost, protože když sílu nemáte, budete si muset v další zkušenosti vyzkoušet něco 

dalšího. Taky to stojí za to. Je to někdy namáhavé. Pak si to nevyčítejte, jo? 

Ako vedel Ježiš levitovať a chodiť po vode? 

Doufám, že nechcete chodit po vodě... Ne, ne, ne ne... Ježíš uměl mnoho věcí a vy to 

taky budete umět, ale já vám nebudu vyprávět proč a jak. Řekla jsem vám, že nejsem 

žádný artista. To je právě síla druhého příchodu Krista, je to vaše hromadné, vědomé 

procitnutí. Je to hromadné Kristovství, na které byla tato planeta připravena. Ona byla 

oplodněná Otcem - Vědomím. A uvědomte si, že vznik vesmíru je celé Vědomí Boha 

bez hmoty, ale pak se na začátku třetí dimenze ten prach, který se pořád točil a zatáčel 

se, tak se vlastně zahustil - a to  se vytvořila planeta. To je taky dlouhá časová linka, než 

se tohleto stane. A to Vědomí, které v tom jistě bylo a bylo tam vlastně uvězněno, od té 

doby se musí tyhlety věci na těchto 3D planetách dít, je jich hodně, nejsme tady sami. 

A  planeta má svůj čas, kdy se přes časoprostorovou křivku do konce 3D prolne, projde, 

proběhne... Tady se to plní zvláštním způsobem. Když tady bylo jenom kamení a začala 

se plnit planeta, Vědomí zesílilo do prvního stupně a bylo vyšší  a zaplnila se nejdřív, 

zkuste si představit školu, první třída. Všechny ostatní třídy byly prázdné. Pak to zrálo, 

zrálo, zrálo časově, zaplnila se druhá třída a doplnila se první třída. V této době po 

naplnění časoprostorové křivky 3D, kam jsme doletěli v roce 2013, se stalo, že už je 

plná devítiletka. A Iva pro vás přišla jenom z toho důvodu, že vlastně první Vědomí, 

které tady bylo jako první oplodněné, planeta může porodit. Ale ta porodila v prosinci 

minulého roku (2015) v noci z 25. na 26. prosince. Do mých rukou vypadlo zářivé dítě, 

otevřela se Kristova síť, to byla neskutečná vize... Já jsem viděla i skrz to dítě, jak mu 

buší srdíčko, jako když vidíte ultrazvuk. A ta síť se zase zavřela. To bylo neskutečné. 

Moje tělo se pak chovalo fakt jako po porodu, to bylo zvláštní a trvalo to tři dlouhé 

týdny, kdy mi bylo obrovsky zle, ale úkol byl splněn.  

Teď už je vlastně to zrno rozdělené, takže vy, kteří už jste Vědomí, těm se otevírá třetí 

oko. Ještě máte poslední platby, ty jsou někdy velmi náročné, ale to všechno musíte 

prožít. Je to někdy záležitostí právě té odmlky, a je to důležité vědět. V této fázi už jako 

Kristové budete dělat zázraky a vy je zažíváte, ale ne tak, aby ten zbytek Vědomí, který 

je ve 3D a ještě dlouho bude, aby ty zázraky viděl. To mohl dělat před těma dvěma tisíci 
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lety pouze Kristus, aby lidé na to nezapomněli. Kdyby se tohle nedělo, tak by každý 

mávnul rukou. Na něj by se zapomnělo. Ale on byl obyčejným člověkem, on nechtěl, 

aby jste se k němu modlili. On řekl: „Jenom přeze mne“ - ale pozor, jako přes Krista, 

ne přes Ježíše; přes Krista - „se dostanete k Bohu.“ Přes svého Krista, až vám zemřou 

odpory těla. Oni to ty církve všechno překroutily, přehodnotily, ale pozor, církve dobré, 

dělali to dobře. I vy jste v těch církvích v  jednotlivých inkarnacích nabírali své 

zkušenosti. Museli jste tam být, jinak by jste mi dneska nevěřili a nemohli jste pochopit, 

co vám dnes říkám. A proto ti, kteří mi ještě dneska nevěří, nemají ještě všechny 

zkušenosti. Oni to pochopí až v čase, zpět ne. Takže ty zázraky, které se tady odehrávaly, 

a bylo jich velmi mnoho, pouze naznačovaly to, že budete ovládat hmotu. V první řadě 

svoji vlastní hmotu, protože vaše vlastní hmota je vlastně hmota celé planety. Proto 

Lazar vstal. Tyhle věci skutečně budou, ale až bude planeta osazena pouze zbytkem lidí, 

kteří projdou a ostatní odumřou přesně tak, jak mají odejít. Do této chvíle vám nemohu 

odpovědět jinak, protože tady se to natáčí a mohlo by se to dozvědět spoustu jiných lidí. 

A nemohu říct dopředu informace, které vám nesmím říct... takže já vás nebudu učit 

chodit po vodě, to si pište... 

Z vyšších dimenzií k nám vidia zosnulí aj iné bytosti, takže nás vidia pri 

sprchovaní, aj pri sexe? Nie je to trápne? (smích) 

Pozor, vy to teď máte trošku mimo, já vám to vysvětlím. Dokud je 3D planeta, tak pod 

ní je vlastně uvězněné Vědomí a nikdo z vás do této chvíle neopustil planetu. Vždycky 

jste vypluli na povrch, tady jste měli to hmotné tělo, mysleli jste si, že jste tím člověkem. 

Pak jste zase odložili hmotu a Vědomí zase bylo planetou uvězněné. A pozor, ta 

inkarnace je vlastně na bázi zkušenosti té malé části vašeho Božství, která se 

inkarnačně posouvala a získávala zkušenosti. Ale jakmile končíte ve 3D systému, tehdy 

nabere duše všechny zkušenosti potřebné k tomu vzpomenout si na Boha. Tam zjistíte, 

že jste vlastně nikdy duši neměli, že jste byli celým Bohem, že jste hráli všechny role. 

Do té doby, dokud máte duši, tak si myslíte, že jste třeba hráli Karla IV. - anebo nevím 

koho všeho, zkrátka všechny postavičky, které tam jsou; a to skutečně ukazuje někomu 

samotnému a někdo se šel na to podívat k někomu, to je různé. Ano, ale to pouze platilo 

k tomu balíčku, který jste si zvolili, toho průchodu. Ale jakmile se dožijete toho všeho, 

tak zjistíte, že jste byli Kristem. Nedávno mě psal jeden člověk, to bylo na konci roku: 

„Ivanko, já jsem se asi zbláznil, já jsem se viděl jako Kristus.“ Já říkám: „Neděste se. 

Ano, i vy všichni jste byli Kristem v té době, protože on taky se snížil sem do stavu 

základního Ducha, to znamená Boha. A ta jeho role byla vlastně započítána do hmotné 

podoby. Role, která se tady odehrávala pro vaše poučení. Takže i vy jste byli jím, vy jste 

byli kýmkoliv, což si dneska neuvědomujete.“  

Takže vy si vlastně myslíte, když jste ještě v oddělenosti, že vás ti mrtví pozorují. Ano, 

oni tady všichni jsou. Budeme si myslet, že jsme ve třetí dimenzi. Ve třetí dimenzi 

všechno tady zůstává, takže i oni tu jsou, pozorují vás při sexu i při jiných činnostech i 

při šťourání v nose… (smích) Ne, aby jste se mi zablokovala! Je to blbost, protože jim 

je to lhostejné. Oni vědí a mají zkušenosti ze svých inkarnací a tyhle věci považují za 

jiné. Já si pamatuju, jednou přišli zrovna, když jsem se převlékala. A teď jsem viděla 

takový ten mírný netečný pohled, kdy jim bylo skutečně jedno, co dělám. Já se 
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automaticky zahalila, ale tak mi došlo, že to je zbytečné. Ano, oni vlastně koukají sami 

na sebe, oni jsou vyšší. Ale to byla návštěva z vyšší dimenze, to nebylo nižší Božství, 

uvězněné pod planetou. Mne navštěvovali vyšší složky, aby mne vyučovali a také ze 

mne udělali kanál... Ono to trvalo patnáct let, než jsem se přeměnila v ten tlampač, ve 

který to bylo potřebné, ale to by bylo na dlouhé povídání, tak půjdeme dál. Takže se 

nebojte i vy budete „čumákovat“ na druhé při sexu, vrátíte jim to... (smích) 

Co si myslíte o plastikách, například velký nos změnit na malý, je to 

nespokojenost? 

Ne. Tak třeba, když vám to překáží v nějaké činnosti nebo pocitu, tak ne. Víte, co je 

egoismus? Egoismus je, když chcete něco jiného, než je a nechcete to, co je. To 

znamená, že egoismem by bylo, kdyby vám vadil nos a nechtěla jste si ho nechat 

předělat. To by byl také egoismus, takové: „Ježíš, já si přece nesmím nechat nic předělat 

s tělem.“ To je egoismus, protože vám tam už vadí obojí. Když mi to vadí a budu mít 

pytel, že přes něj nebudu vidět, a bude mi to viset až přes oči, tak si dám udělat nějaký 

zákrok, ale proto, aby tělo pracovalo dobře, abych viděla, aby mi to netlačilo na oči, to 

není něco závadného. Považuju za blbost dát si udělat plastiku prsů - mít v sobě 2 

balóny z nějaké želatiny. Kvůli tomu podstoupit takové věci, jenom abych vypadala 

dokonale? Jestli mne bude někdo milovat, tak bude milovat mne. Třeba když jsem 

začala chodit s nějakým klukem jako holka, tak jsem potřebovala vědět, že stojí o mne. 

A protože já jsem Vědomí, tak já to, co ze mne padalo - chtěla jsem vědět, že mu je se 

mnou dobře. A ne tedy, jaký mám zadek, jaké mám prsy, jaké mám vlasy... To se jednou 

změní, každý stárne, ta slupka stárne. To je jako dům, všechno, co se tady vytvoří 

podléhá zániku, s tím se musí počítat, to je zákon hmoty. Ať je to lidské tělo nebo 

postavený dům nebo cokoliv, třeba auto. Koupíte si nové auto a už za pár let zjistíte, že 

třeba klepou ventily a je nutné do toho něco vrážet. Tak to zkrátka je. Takže udělejte, 

co potřebujete. Egoismem by bylo, že půjdete na operaci s nosem a pak si budete 

vyčítat, že jste na tu operaci šli. To je taky egoismus. Ne. Když něco potřebuju změnit, 

tak to změním. Ale změním to jenom mechanicky, bez negativních emocí. To je vše. 

Aký je váš názor na tetovanie? Telo mi nepatrí, je to náš dom, nemali by 

sme ho ničiť. Ježiš vravel – nerobte si zárezy na tele... Myslel tým to? 

Tady to je strašně složitá otázka. Existuje a je důležité taky to, co si na to tělo necháte 

vytetovat a z jakého důvodu. To je strašně důležité. A jsou určité lidské skupiny, které 

jsou třeba hodně agresivní a nechávají si tam třeba vytetovat i levotočivou svastiku, a 

pozor! to už k vám přitahuje síly, ale oni už vycházejí z těch lidí. Úmysl Božství 

samozřejmě je pohybovat se v této skupině a vybíjet se. A pak k tomuto člověku směřuje 

obrovská síla těchto věcí. Také když si třeba žena nechá vytetovat něco na těle z důvodu, 

aby přilákala muže, to už je záměr. A tam už se zase dějí věci, kdy bude lákat. A bude 

lákat taky to povrchní, co sama ze sebe vydala. A o tom bychom mohli mluvit hodiny. 

Takže záleží s jakým úmyslem to děláte. Hlavně si uvědomte, že lidské tělo skutečně 

odložíte, nepatří vám a měli by jste s ním zacházet dobře. Ale to se netýká jenom 

tetování, to se týká i kouření, týká se to alkoholu, drog; to všechno s tím souvisí. To je 

úplně minimální to tetování. To, co lidskému tělu škodí - se vám tady snažil naznačit 
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Ježíš, že všechno, co tomu tělu děláte, tak vy jím nejste, ano, ono vám nepatří, ale vy se 

máte o něj starat, protože když se o něj nestaráte, tak vy pak trpíte, protože vy v něm 

musíte žít, vy v něm musíte přebývat. A teď hodně dobře poslouchejte, teď se mi 

vybavilo, někdo mi dal otázku, my jsme tady blízko, kvůli vegetariánství. Ano, mne 

mnozí třeba i odsoudili za to, a zrovna i ten pán, co jsem vám dneska o něm vyprávěla, 

ten mi říkal: „Vy jste divný Bůh, když doporučujete jíst maso!“ (smích) Dobře mne 

poslouchejte. Vegetariánství tady na planetě, zatím, ve 3D bylo nastaveno proto, aby 

lidé vybíjeli své odpory lítosti. Uvědomte si, že veškerá hmota je jenom hmota - a hmota 

žere hmotu. Vy jste ve skutečnosti nikdy nic nesnědli. Jak může jíst Vědomí, když jste 

Vědomím? Jí jenom hmota hmotu. A teď pozor, hmota do sebe dostává jenom takovou 

hmotu, kterou potřebuje jenom k rekonstrukci vlastní hmoty. Vy potřebujete vývojově 

jíst to, čím jste. Vám jsou velmi blízké živočišné bílkoviny. A když si dáváte náhražkou 

rostlinné bílkoviny, tak ty nejsou pro vás vhodné, protože ty vaše tělo tak jenom jako 

zaplácnou, nemá to dlouhé trvání. Je to jakoby vám spadnul komín a vy místo skutečné 

malty s cementem jste tam dali jenom vápno a písek. Ono se to opraví, ale nemá to 

dlouhého trvání. Proto máte jíst velice rozumně, existuje teď už veliká věda okolo 

stravování, která vám změří vaše tělo a zjistí, kolik si potřebujete dodat bílkovin a 

jakých, co vašemu tělu vyhovuje, neboť DNA křivka, která se táhne z velké dálky, je i ve 

vašich krevních skupinách. A i tam vycházíte z něčeho, tenkrát jste byli třeba lovci, 

druzí byli třeba zemědělci, máte úplně jiný typ stravovací, tady se to týká chemie vašeho 

těla.  

Ano, my jednou přestaneme jíst úplně, ale to bude až kolem desáté čakry. A do té máte 

ještě hodně daleko. Jde to, protože hmota těla se pořád vzdaluje od středu výbuchu 

zrození Velkého třesku a každý ten posun vzdálenosti jakoby řídne, než se vyzáří na 

konci těch dimenzí. To znamená, že vy, když se budete posunovat na  té planetě, tak 

automaticky teď v tom božím stavu, když budete v 5D, z vás bude něco samo odpadat, 

jak mě odpadlo to kafe, tak z vás najednou odpadne určitá potravina. Půjde to 

postupně, protože vám bude přibývat prána v těle. Ale to musí přijít samostatně, ne 

vůlí člověka jako ve 3D, kdy tam chcete být třeba jiní nebo pláčete nad těmi zvířaty. 

Pamatujte si, i každé zvíře má bod A a bod B. A jestliže zemřelo a měli jste ho sníst nebo 

ho měl někdo sníst, tak v té době skutečně skončilo, a pozor, osvobodilo se Vědomí 

hmoty toho zvířete. Takže vidíte, ve 3D světě je to všechno opačně. Tady lidé pláčí, když 

někdo umírá. Máte se radovat, že ten člověk dožil svých zkušeností ve hmotné složce a 

odchází vlastně do další inkarnace, anebo do toho osvobození, kdy má pokračovat a 

učit se něco jiného, to co ještě tady neuměl. Sem, když se rodí dítě ve 3D, tak se 

radujete. A přitom ty děti většinou čekají osudy nastavené, to co ještě neumí. A ve 3D 

je to velmi dramatické. Proto se stav 5D mění úplně jinak. Proto dnes ti lidé říkají, že 

učím něco úplně jiného. Ano, vede to totiž do úplně jiného světa. Světa, kdy zažijete 

Království nebeské. Napřed to tedy bude peklo, to si pište! Ale Království nebeské je, 

že když vám zemřou odpory těla, tak jdete životem jako obyčejný člověk, neútočící na 

nikoho a na nic, protože víte, že mluvíte s druhým člověkem, který je vaše vlastní 

Vědomí, vaše vlastní hmota, a to je nádherné. Je to krásný stav. A přeju vám ho, už jste 

velmi blízko. 
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Duša, ktorá si zvolí osud aj život si vopred zvolí aj postavu, aj tvár? My 

sa pred tým v neprejavenom svete vidíme, ako budeme vyzerať na Zemi? 

Ano, vidíte se. A chcete to. Takže i  s tím velkým nosem. (smích) Ano, tam vidíte celý 

proces toho, co prožijete. A i jako malé dítě - čerstvé miminko, které ještě nemá obal 

malého Já, to víte. A někdy ty děti ani nechtějí na svět, opravdu se brání, protože ví, co 

je čeká těžkého. A už i nahoře se někdy bráníte. Proto je taky různá doba, když je žena 

oplodněná, tak některé miminko, které se těší na svět, je už od třetího měsíce v matce 

a druhé se fláká okolo, na niti takhle okolo poletuje, a nechce do té hmoty vstoupit, 

protože ví, že ho čeká obtížný osud. Ale tohle se děje jenom na 3D planetě, kde 

procházíte drsnými zkouškami, než zjistíte, kdo jste. Na 5D planetě je to něco úplně 

jiného. 3D planeta má vězení těch podstavů. A tehdy citlivější lidé, to jsou černí a bílí 

mágové, vidí stavy duchů a všech těch zemřelých a různých i bytostí, které se tam 

skutečně pohybují a které třeba souvisí ještě i s nižšími stavy, než je člověk. A člověk, 

který dojde osvícení vládne hmotě, vládne andělům i démonům, on už je nevidí, 

protože už ví, že všechno je on, a už se nemusí ničeho bát. Tohle vám projektuje vaše 

vlastní hmota u černých a bílých mágů, že tohle vidíte, a děje se to proto, protože vás 

chce vystrašit. Jestliže si převezmete strach z toho, co vidíte, tak má na vás zase páku. 

Posilujete Vědomí hmotného těla vašeho jména. A věřte mi, je to obrovské osvobození, 

ono není čeho se pak bát. Vždy jsem vám vysvětlovala, že ve 3D stavu se máte bát jenom 

sami sebe. Jestliže vy útočíte, bude na vás útočeno, jestliže ne, nikdo nezaútočí. Budete 

i ve velmi dramatické situaci, v obrovsky negativní skupině neviditelní, nikdo  si vás 

nevšimne. 

Keď zomriem, budem už len čisté Vedomie a budem vedieť všetko? 

Napríklad – kto mi danú vec ukradol, alebo či mi bol manžel počas nášho 

života neverný? 

Pak už vás to nebude zajímat, proto to budete vědět. (smích) Ano, takhle, když  tohle 

stane se na 3D, protože k tomu máte odpory, k těmhle věcem: k nevěře nebo, že vám 

někdo něco ukradne... Taky vám to bude lhostejné, budete to vidět jako sen, tak jako z 

dálky. Přesto si to naprojektujete do dalšího života, aby se vám to dělo, zas ty strachy. 

Jakmile se dostanete do stavu bez odporů, už se vám to dít nebude, protože vy víte, že 

Vědomí vašeho partnera, třeba když mluvíme o nevěře, je vaše vlastní Božství, které 

splňuje dobu, kterou má s vámi být a kterou ne. A jestliže skončí doba, po kterou chcete 

být spolu, tak se jenom dobrovolně rozejdete a láskyplně, protože vy mu to umožníte. 

To si teď hodně z vás asi ještě neumí představit, ale je to obrovská svoboda. A víte, že 

se to děje správně a je to všechno vaše vůle. Vaše vlastní vůle. Tak teď nevím, na co se 

těšíte... 

Mám veľa materských znamienok, ale stále sa mi tvoria nové. Kde je 

príčina? 

To už máte v DNA, vy si vyberete i tuhle pokožku i tělo, které tohle má. A právě třeba z 

důvodu, že třeba v minulých životech jste odporovala nějaké své fyzické vlastnosti. Vy 

se máte přijímat takoví, jací jste. Pravda je, že by jste měla asi zachovávat nějaké věci, 
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třeba ne moc chodit na slunce, slunce tyhle věci moc nepodporuje. Slunce je do určité 

míry zdravé, je láskyplné a životodárné, ale od jisté míry a zrovna v posledních letech, 

je velmi nebezpečné. Teď ještě k tomu také přibývá taková zvláštní situace přechodu, 

kdy se i na Slunci odehrávají v určitých časových intervalech jisté procesy, které zrovna 

teď je dějí a jsou opravdu velmi nebezpečné, dokonce mohou ovlivnit planetu i třeba 

obrovským blockoutem. Ale i to je nastavené v DNA naší planety, co se má dít. Tohleto 

se dá skutečně řešit jenom mechanicky. Pokud to bude na viditelných částech, třeba na 

obličeji, pokud chcete, tak si to můžete nechat odstranit. Anebo se s tím smířit, s tím se 

nedá nic dělat, je to vaše. Je to oblek, ke kterému patří i tato věc. A pokud to jde 

odstranit mechanicky, udělejte to, bez strachu a bez odporu. A jinak ne, jinak si to 

ponechte. 

Prečo majú čakry presne tie farby, ako má dúha a čo znamená, keď má 

niekto napríklad zelenú auru, že tú čakru ovláda veľmi dobre, alebo 

naopak – že má na nej bloky?  

Ano, každá barva je v té složce. V té oktávě, která má svoji vibraci a je vyšší a vyšší. A 

vy tady každou čakrou jste žili sedmdesát životů - tak asi zhruba. A vy jste se 

posunovali. Posunovali jste se stále výš. Takže jestliže má ten člověk třeba zelenou 

auru, tak už žije lásku, už má srdce otevřené, je láskyplný. A když má modrou, tak je 

výš, tam už je Vědomí Boha, které je vědomější. Pokud je fialový nebo bílý, tehdy už je 

to živoucí Bůh. Pokud máte obrovské bloky třeba na první nebo na druhé čakře, tak 

tam dokonce někdy může docházet i k takovým deformacím, že ta vaše aura je i černá 

nebo temně hnědá, protože tam vlastně vůbec není vaše Božství. Kdyby tam bylo 

Božství, tak by tam zářila ta barva, která by tam měla správně být na správně fungující 

čakře. Vy totiž od první čakry do druhé čakry žijete sedmdesát životů, vy se jakoby 

pomalinku stáváte tím Bohem - a přesně takovou vibraci máte. Vy se pomalu vibračně 

zvedáte život po životě, až do úrovně Boha. Nemůže to jít rychleji. Nemůže to vůlí 

člověka nikdo umocnit, je to vaše vůle Boha. Tyhle intervaly jsou přesně nastavené. A 

jsou přesně tak ty životy a osudy nastavené proto, aby jste zvládali ten posun. Kdyby to 

bylo rychlejší, tak by jste měli křeče a nepřežili by jste to. Všechno má svůj čas. Vaše 

vlastní Božství je obrovská energie, proto kdyby ve vás zasvítila víc a dřív, tak by jste se 

roztekli jako máslo na plotýnce. 

Na iných 3D planétach je tiež modré nebo a zelená príroda a tiež ročné 

obdobia, všetko ako tu?  

Ano, je to velmi podobné. Až potom ve vyšších dimenzích mají ty hmoty už jiné tvary a 

jiné věci, protože vy tam už tvoříte. To už je potom vlastně tvorba toho Božského 

člověka. Ale tam už budete vypadat jinak, dnes by se vám vaše hmotné podoby nelíbili. 

Věřte mi. Vezměte si, že budete telepaticky komunikovat, budete jíst pránu, nebudete 

mít pusu, zaniknou i nosní dírky, nebudete potřebovat vlasy. Dámy, odpadnou 

natáčky... (smích) Takže vaše těla budou přesně v té planetě, která bude splňovat určité 

parametry, které si vyberete. A už teď v 5D, ve vaší další 5D inkarnaci, už si budete smět 

i vybrat, kde chcete být a kterým směrem se chcete ubírat, protože jsou planety, na 

kterých se komunikuje třeba matematikou, nebo hudbou - jsou různé varianty... Nebo 
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zelení nebo starostlivostí o zvířata, protože i do této sféry jdou s námi i tyhle hmotné 

složky, které zase už jsou  na vyšší úrovni. Teď už to můžete vidět, jak se třeba zvířata 

chovají jinak. To je někdy až obdivuhodné, co vám zvíře dokáže i dnes sdělit. 

Nepotrebujem sex. Keby neexistoval, nevadilo by mi to. Nepatrí sex do 

dualitného sveta? Ak existuje jediná hmota a ja som všade a som každý, 

aký má význam milovať sa, sexovať s niekým, keď som to vlastne ja 

sama? Má význam milovať sa so sebou samým? (smích) 

Ale to jste zase vy jako hmota. Vezměte si, že vy, jako Božství si najdete druhou 

hmotnou složku a milujete se s ní. Proto jsem vysvětlovala, což dřív církve a takové to 

3D Vědomí zakazovalo, byly ženy, které mi psali, že třeba nemají svého sexuálního 

partnera, a že se strašně stydí sami před sebou se sami uspokojit. Tak jsem jim 

vysvětlovala, že to je to samé jako s druhým člověkem - to je jedna jediná hmota. Víte 

co, vám třeba chybí partner, a třeba zjistíte tohle. A vy by jste to dělali dennodenně, 

den co den, tak se umoříte, to nejde zkrátka. To všechno má svůj čas. Ale vy se napřed 

musíte smířit i s tím, že nemáte partnera. Tam je hodně podmínek. Tady jste to ale 

nádherně nastavila, pamatujte si, že sexualitu máme danou na rozmnožování, ale 

protože máme i hormony, a v té 3D to s námi hezky cloumá, protože jsme ještě zvířaty. 

Do konce třetí dimenze, do otevření třetího oka jste skutečně zvířata. A zvířata mají 

pudy. Vaše lidské tělo má pudy jako zvíře. A hormony dělají své. Umíte si představit, 

když budete mít psa a někde v ulici bude hárat fenka, co ten pes bude dělat nebo co ti 

psi dělají. Takhle to cloumá i s člověkem. Jakmile přijdete do stavu 5D, budete používat 

svoji sexualitu dál, ale úplně jinak. To vám samo přijde, to vám nebudu dělat, vy by jste 

to hned zkoušeli. (smích)  

Ale ta hmota se musí pořád množit, uvědomujete si, že se musí množit? Ale protože 

tady ve 3D máte hormony, tak vy to děláte pro radost. Ti, co to považují za lásku, to je 

obrovský omyl. Láska je stav bez odporů, to nemá s touto láskou co společného. A 

vidíte, že mnozí se milují i bez lásky, jen aby vybili přebytek toho hormonu, ale čím víc 

ho vybíjejí, tím víc se jakoby tvoří chtivost a agresivita. Porno je pro vás vyloženě 

vraždící a vycucávající vaši Božskou energii, protože vy se tímto způsobem vycucáváte. 

Vaše sexuální energie je o oktávu nižší než vaše duchovní energie, takže vy pak 

nemůžete vyřešit běžně věci ve svém životě. Nemůžete umět odpouštět, když támhle 

někde stále sexujete. To je, co? Ne, ono to skutečně má svoje body, které se spojují a 

svazují se. Takže ve 3D jsem vám doporučoval všeho s mírou tak, jak se domluvíte v 

tom partnerství, protože každý máte i jinou tu schránku, muž a žena - partneři, a jiné 

potřeby. A mělo by to vyhovovat oběma, měli by jste setkat někde v kompromisu. A 

pokud to v kompromisu nejde, tam už projevujete odpory. On hodně chce, anebo ona 

nechce, a to může být i obráceně. Ne. Pokud nemáte partnera a tížilo by vás to, a byly 

ženy, které se tak bály ulevit, že třeba v noci běhali po schodišti nahoru a dolů, aby se 

vybily, tak to je zbytečné, věřte mi. V 5D sex probíhá, nebojte se, nepřijdete o něj, už je 

skutečně trochu jiný, není tak jakoby intenzivní, ale prožitek je mnohem hlubší. On 

vám nebude zas až tak scházet, protože vy tu blaženost budete mít v sobě pořád. Stav 

bez útoků ega je vlastně stav podobný vyvrcholení, a je to velmi příjemné. Takže vy jste 

vlastně stále ve vyvrcholení. A tam se budete spojovat s tím svým partnerem pouze za 
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určitých momentů, protože tam se pak spojují ty vaše Vědomí Boha společně, kde 

rezonujete. Pak už nikdy nebudete mít sexualitu s někým, s kým by jste si nerozuměli, 

že by to nebylo oboustranné, to tam neexistuje. Také tam neexistuje nevěra, protože 

když jste vším, a pozor, aby jste si zase nemysleli, že je to je velký grupensex. To ne. To 

všechno poznáte, vy si na to přijdete. 

Ohledně otázek, ráda bych se zeptala, pokud je možnost, jaký má Ivanka 

názor na dnes velmi populární měření a léčení přístrojem Zapper a jemu 

podobnými, takzvané frekvenční terapie, či bioinformační medicína, je 

to léčení kapkami Dr. Jonáše od firmy Joalis. 

Pamatujte si, já jsem vás vždycky učila, aby jste se naučili chodit. Jako když učí matka 

děti chodit. Já spoustu těch přístrojů ani těch technik neznám, ani se o ně vůbec 

nezajímám, mně jsou absolutně lhostejné. Já vás učím, aby jste se naučili rozeznat, co 

je ještě bílou magií a jaký je vlastně stav pokory a 5D. Vy se při přechodu do 5D 

potřebujete naučit, a máte to připravené, kdo jste, to znamená Božství, jinak by jste 

mne nemohli poslouchat. A když vám tělo nevnutí odpory a vy si je nepřijmete, pak už 

hodně odpadne. A pak si ještě musíte zaplatit svoje platby. Když zaplatíte platby, tehdy 

jste čistým Božstvím. Odpory neděláte,   neonemocníte. Jde o to, se to naučit. Stav bílé 

magie je, že někdo ještě dělá odpory a není schopen si odpory nepřivlastnit. Tehdy tito 

lidé trpí, mají svoje nemoci, bolesti a jdou za někým, kdo sahá do karmy. To znamená, 

že jim odebírá minulou křeč toho převzetí. Jenže ten člověk to stejně neumí. Tady jde 

o to, vystihnout ten okamžik, kdy vy už víte, že vlastně tyhle věci neděláte.  

A protože je tady teď Vědomí 3D a 5D ještě smíšené, ještě je tady mnoho lidí. Hodně 

mi píší třeba lékaři, kteří mně poslouchají, že mají problém s tím, že neví, jak se mají 

ke komu chovat. Je to přirozené. Vy už vycítíte v té intuici, jestli je ten člověk schopný, 

když si s ním popovídáte v čem je ten problém, aby ho pochopil, a buď to dokáže, anebo 

ne. A podle toho samozřejmě - buď to ten člověk pochopí a strašně se mu uleví, anebo 

ne. Pan doktor Hnízdil, co teď tady přednáší má obrovskou pravdu. Ano, on na to přišel 

jako člověk z medicíny, že když si promluví s tím člověkem a on třeba vyřeší v rodině 

nějaké neodpuštění, které  se táhne dejme tomu několik let, takže se mu ta nemoc sama 

vlastně jakoby narovná. Protože tím, že se něco uřízne nebo se něco přemění, to ne. Ale 

pozor, zlatá střední cesta - kde je ten pán s tou Žižkovou? Tady to platí.  

Vy už teda moc dobře víte, že bílou magii ne. To je sahání do karmy, vy jste nikdy 

žádnou karmu neměli. Když je vám odebraná a neumíte to, tak stejně vy si ji znovu 

uděláte. To musí odeznít samo. Je to váš vývoj a ten vám nemůže nikdo sebrat. To je 

jakoby jste chtěli odejít z osmé třídy do střední školy. Stejně by jste v té střední škole 

neuspěli, byli by jste vyhozeni, neboli by jste propadli zpátky do devítiletky. A to je ten 

princip, pokud by vám přístroj odebíral karmu s nějakým léčitelem, ale pokud je to 

jenom změření a rekognoskace hmotného těla. Rozhodně si ještě netroufejte, když 

nemáte svoje emoce ještě pod kontrolou, když neumírají, zasahovat těmito způsoby, 

ale můžete si zmírňovat bolesti. Pracujte na tom, nevyčítejte si, tam máte ten prostor k 

tomu, abyste prošli. A opravdu, vy ještě jeden den běsníte, a druhý den najednou 

zjistíte, že je vám to lhostejné, hodně věcí pochopíte. Najednou vidíte, že váš otec, 
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kterého jste kdysi dávno odsoudili za něco, co dělal vaší mamince, tak dnes se to děje 

vám.  

To jsou věci, které potřebujete pochopit. Je jediný Bůh a jediná hmota. Žádnou jinou 

cestou, přes tohle pochopení, nevede cesta k navrácení se do zdraví. Ale existují věci, 

které vy sami musíte ohodnotit a poznat z těch nástrojů a z těch různých technik, které 

jsou čisté, a které jsou nečisté. To je jediné, co vám k tomu můžu říct, protože teď věcí 

a technik se tady objevuje velké množství. A teď pozor! vy je jednou budete moct 

všechny využívat, když budete v 5D, protože tehdy bude, v uvozovkách, velké množství 

věcí, které budou obnovovat vaše hmotné tělo. Tehdy si to budete moct dovolit, ale 

tehdy už budete čistí a velmi zdraví, tehdy to bude jenom ke prospěchu, k té funkci, 

jenom aby se vám obnovovaly a renovovaly orgány, které jsou unavené stářím. A to jde 

zase v návaznosti na to, co do sebe dáváte za potraviny. A i teď je v tomhle obrovský 

boom informací, co máte jíst, a co ne, ale rozhodně do toho nepatří cigarety a alkohol. 

Furt do vás ryju, co? (smích) Už je přestávka? Tak máte přestávku...  

Tohle je Darinka Kačalová, která tady bude tvořit. Mezi Košicemi a Prešovem je takový 

malý pozemek, na kterém by se začalo budovat něco podobného jako je Centrum 

Slunečnice, které je v Mnichově u Loun. A proto začíná, protože by tam chtěla dávat 

možnost lidem, kteří mají dobré nápady, protože my teď vlastně začínáme tvorbu, 

která je nám nastavená pro budoucí časy, kdy z vás začnou téct opravdu krásné nápady. 

Každý máte jiný - jeden s přírodou, jeden se stravováním nebo s čímkoliv možným, 

vždycky se to týká čisté planety. Tak pokud byste měli zájem, tak tady kontaktujte 

Darinku. Darinka vám řekne adresu a čeho se to bude týkat během asi pěti minut. 

Kontaktujte ji, kdo máte dobré nápady, můžete se tam zrealizovat, je to skutečně pro 

toho, kdo chce přispět jenom tou svojí čistotou k té čistější budoucnosti, která by se 

tady teď začala tvořit. Já vám budu držet palce a mohli by jsme se třeba i navštěvovat, 

to by určitě taky stálo za to, protože do Košic se zas určitě ráda vrátím. Takže Darinka 

vám teď k tomu něco řekne: 

Tak ja veľmi pekne ďakujem za tento priestor, ani som nedúfala. Ivanka ma hneď do 

toho tak nasáčkovala... Ja som chcela, aby vám to povedala ona, len pár slov, ale ona 

povedala, že si to poviem sama, tak skúsim využiť svoj rečnícky talent. Ja som sa už 

dávnejšie pohrávala s touto myšlienkou a dokonca už pred pár rokmi bola taká 

skupinka, ktorá sa celkom prikláňala k tomu, že by sme to mohli začať, ale nakoniec 

sa to zas celé zastavilo. Takže na radu Ivanky netlačiť na pílu a nechať všetko plynúť, 

aby to proste prišlo nejako samo, sa to začalo samo znovu otvárať a vyzerá to tak, že 

by sme už teda mohli začať robiť. Tak celá tá myšlienka je postavená na tom, aby sa 

tam vytvoril priestor ľuďom, ktorí sa chcú aktívne zapojiť a tvoriť a možno aj sami 

majú nejaké nápady a nevedia ako a kde ich môžu realizovať, alebo majú nejaké 

schopnosti a nevedia ako a kde sa uplatniť. Tak ono by to zo začiatku mohlo fungovať 

napríklad na nejakú výmenu, že by ste prišli a ponúkli nám svoj nápad, alebo 

schopnosť, alebo možno by ste to urobili aj zadarmo, alebo by to mohli byť nejakí 

ľudia, ktorí už majú skúsenosti, trebárs s alternatívnymi stavbami nejakých 

hlinených, alebo slamených domčekov, alebo všelijakých rôznych. Teraz sa to všetko 

rozbehlo ako to Ivanka vravela, je tých nápadov hrozne veľa a samozrejme, že by 
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mohol byť vytvorený priestor pre ľudí, ktorí trebárs hľadajú, tak ako hľadajú Ivanku, 

alebo hľadajú informácie. Určite by to malo byť postavené na princípoch a 

informáciách, ktoré priniesla Ivanka. To znamená, že bez nejakých takých veľmi 

ziskuchtivých, pretože to nebude biznis miesto. Dajme tomu, že by sme urobili aj 

nejaký barter, že niekto niečo vyrobí a zas potrebuje niečo, čo zase iní vyrobia a 

nejakým spôsobom by sa to tam vymieňalo. Malo by sa to týkať rôznych oblastí a ja 

som to do niekoľkých zhrnula. To, čo bežne každého zaujíma, napríklad oblasť 

bývania. To, kde bývame, čo jeme, akým spôsobom sa staráme o to svoje telo a dušu. 

Malo by sa to týkať aj oblasti pôrodu, alebo aj dôstojného umierania, možno dať aj 

priestor nejakým seniorom, ktorí by možno niečím radi prispeli a mohli odovzdať 

skúsenosti, ktoré za svoj život zažili. Určite aj hipoterapia a priestor pre 

hendikepované deti a určite nielen deti, ale aj dospelých. A tu práve by som chcela dať 

priestor ľuďom, ktorí s tým majú skúsenosti, lebo ja so všetkým nemám. Takže ten, 

kto by v nejakej oblasti vedel prispieť a mal kúsenosti, tak by sa mohol na mňa obrátiť 

tak, že by sme mohli vytvoriť nejaký tým, ale v zmysle, že každý by bol ako keby sám 

a nebolo by to nijaké združenie. Nerada by som tomu pripisovala centrum nejakého 

miesta, kde tí ľudia musia nejako fungovať. Takže nejak tak voľne. Trebárs téma 

alternatívne zdroje, to je téma, ktorá je teda veľmi zaujímavá a možností je stále veľa, 

trebárs využívania tých energií, ktoré sú stále voľné, aby sme mohli čo najmenej 

platiť za nejaké zdroje. Takže ak všetko dobre pôjde, priestor by mal byť medzi 

Prešovom a Popradom, je to taká koncová dedinka, cez ktorú sa už neprechádza do 

ďalších dedín, čiže je to také tiché miesto a ak to tak vyjde, ako si myslím, tak možno 

do pár mesiacov by sme to vedeli vyriešiť, aby tam už ten priestor bol, kde by sme sa 

mohli stretávať. Takže posledná oblasť, ktorá je taká moja je kreativita, takže 

workshopy rôznych druhov kreatívnych činností, trebárs tá moja kreatívna parketa 

– hlina. Ale tých kreatívnych oblastí je teraz toľko, že tam je vlastne ten priestor na 

všetko. Takže neviem, či som vám povedala všetko, ale asi hej, pretože som si nič 

nepripravovala a verím, že som nejako ten čas neprešvihla a ďakujem. Webová 

stránka zatiaľ nie je, ja mám zatiaľ na facebooku verejnú skupinu Kreatívna žena, 

tak prípadne ma viete nájsť tam, alebo môžete kľudne zájsť na môj email, ja vám ho 

tu kľudne niekde napíšem a prípadne sa mi tam môžete ohlásiť, kto by ste sa chceli 

akokoľvek zapojiť. Už mám niektoré ženy, ktoré prejavili záujem, že pomôžu s lesnou 

škôlkou, alebo trebárs prirodzené pôrody, pretože už sú mamičky, ktoré dnes rodia 

prirodzene doma a už mám dnes pár žien, ktoré ktoré sa zapoja. Tak kľudne môžete 

aj cez prestávku a môžeme sa nejako dohodnúť. Takže ďakujem za priestor a 

odovzdávam slovo Ivanke. 

Tak pan Milan má  tyto otázky: 

Když už je Země v 5D, kde jsou ostatní planety naší soustavy? 

Já nevím. Víte, přišla jsem kvůli Zemi a neprohlížím si celou soustavu, protože ono se 

to posunuje celé vzájemně. A navíc, my ani nemůžeme vědět, které planety jsou 

obydlené a jak. Nebojte se, to všechno přijde. Navíc, objevíme ještě další věci v naší 

soustavě, ale to už není mojí záležitostí. Já jsem přišla osvobodit Vědomí této planety, 

to je jediný můj úkol a až to takových detailů to po mě nechtějte, to se otevře samo. 
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Navíc, budeme už v i brzké době lítat mimo naši planetární soustavu, ta technika půjde 

obrovsky dopředu. Už teď vidíte, jak se vynalézají jiné zdroje energií, do teď to nebylo 

možné. A teď se to skutečně všechno objeví. Navíc, další věc, která se na nás chystá, až 

tady dojde k takovému očistnému procesu, který už teď probíhá, tak po určité fázi by 

se s námi skutečně měli spojit i civilizace, které nás do této doby pouze jenom sledovaly, 

a i když nás občas navštívili, tak nebyly zveřejněny. A ty nám právě pomůžou zprovoznit 

veškeré věci, které se týkají těchto nových technologií a stylů. Budete mít opravdu 

energie zdarma. Planeta má systém, kdy si sama vystačí se svou vlastní elektrickou 

energií, kterou budeme mít k dispozici. A jezdit se bude i bez takových náročných věcí, 

jako bez těžby ropy, to bude založeno na magnetizmu. Takže tady se budete pohybovat 

a veškeré energie budete mít zdarma, ale na to si počkáme. To je to osvobození z hmoty. 

Vy jste vlastně do této doby byli i vězni, ve 3D je to nutné, protože všechno podléhá 

systému „má dáti, dal“- pořád jsou ty ručičky natažené, takže vás to pak drtí. A to pak 

napomáhá vašemu rozvoji a vývoji, protože vy trpíte, na tom je založen váš vývoj.  

Kristova síť se v prosinci otevřela. Bytosti, které mohli, opustili síť Země. Síť se pak 

zavřela. Zůstává na zemi pořád osm procent připravených a vámi převáděných bytostí? 

Nebo se jejich počet změnil? Co bude s námi pozůstalými? nebo jste již naznačila?  

Pane Milane, tohle jste špatně pochopil. Ti, které síť pustila a otevřela těch osm 

procent, jsou pořád tady. Teď si odžívají docela dramata v platbách. A ti, co mají 

odpory, ti si odžívají velmi dramatické osudy s odpory, které je stahují. Ta síla té 

hmotné vědomé složky se pro ně zesiluje a obrovsky je to drtí. Protože vy, až si zaplatíte 

všechny ty své platby, přestože vás ta síť propustila, vy tady na planetě zůstáváte a 

pokračujete dál.  

Já jsem nedávno odpovídala na Facebooku na otázky, myslím, že je to i na YouTube, 

ale já vůbec nevím prosím vás, kde se plácá to, co já říkám. Já si fakt žiju svůj soukromý 

život, který se vlastně takhle sám odvíjí, a vy si ho podáváte. Navíc všechno je zdarma, 

to vy víte, takže já se tím vůbec nezaobírám, je mi to úplně lhostejné. Akorát nevím, 

kde se to pohybuje. A tam jsem odpovídala, jedna paní měla nádhernou otázku... Víte, 

to ego někdy projektuje, a říkala: „Když bude válka, já zemřu...“ Tam je zapotřebí si 

uvědomit strašně důležitou věc, jak to pochoduje. Já jsem to tam tak trochu nadlehčila, 

s humorem jsem se jí snažila  vysvětlit, že ten Satan pořád pokračuje... Vezměte si, 

napřed vám řekne: „Jéžiš, bude válka, já zemřu, to bude hrozné!“ Další pokračování 

Satana je: „Jéžiš, já přežiju, no to bude ještě horší, protože to zažiju.“ Rozumíte mi. 

Ano, Satan vždycky vidí to špatné. Z jakékoliv situace vidí to špatné. Člověk 5D vidí to 

dobré. A tady se vlastně otevřela ta síť, uzavřela se, byli jste propuštěni. A to už bylo 

stanoveno od začátku, co vznikla planeta, kdo v tuto dobu, máte to v DNA - jaký si 

oblečete kabátek, kolikáté je to zrození, jestli pochopíte nebo ještě budete muset třeba 

jeden kabátek zažít. Víte, ti, co jsou za námi vzdálení a kam teda přijde Vědomí, které 

je ještě uvězněné, tak nemusí prožívat celou dobu, dejme tomu xtisíc let, než se 

dostanou zase na druhé planetě až sem, ale stačí třeba jenom jeden kabát, třeba jedno 

jediné zrození. Tam už budete hrát nějakého osvícence, někoho, koho pak budou 

blahořečit a budou se mu klanět. A vy budete vědět, že se to bude týkat jenom 

obyčejnosti toho života a nebudete o to stát. Ale pro ty druhé lidi budete dělat zázraky 
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a vaše přítomnost je bude obrovsky očišťovat a uspokojovat. Což ta civilizace směrem 

za námi vlastně ještě nemá nastaveno a dívá se na to úplně jinýma očima.  

Ale teď jde tady i o to, že je tady takový veliký chaos v těch myšlenkách, protože si v 

tom nevíte rady. Ale věřte mi, že oni si to jednou zažijí sami. Ano, bude tady veliký 

chaos. A už je, hodně lidí umírá a bude tady veliké drama, je to na každé planetě 

nastaveno, ale týká se to jenom dožití do bodu B, protože historii planety jste si 

rozebrali ve svých rolích, ta je stanovená a hotová. Teď si zkuste představit, že ono je 

jedno, jestli přijdete do 5D dneska nebo později. Protože ti, co projdou dneska, ano, oni 

zažijí to drama – ale pozor! vy jste nejvíc psychicky odolní, spoustu věcí vám nevadí a 

víte, že je to nutné, že zkrátka musíte odejít z devítiletky, protože i když jste vylézali z 

té deváté třídy a odcházeli do života, tak  jste věděli, že už vám nikdy nebude míň. To 

zkrátka nejde, aby jste se dobrovolně v devítce zase učili číst a psát a počítat a všechno 

od začátku. To už nejde zkrátka, vy už patříte někam jinam.  

To znamená, že buď to zažijete teď. A budou ti, co třeba odejdou zpátky, ti zemřou, 

odejdou, ale oni se také jednou dožijou té doby, kdy se zase ta jejich planeta dožije 

tohohle stavu, a zase bude prožívat, a musí to každý jednou zvládnout odejít z té deváté 

třídy. Takže ono je jedno, jestli to zažijete teď nebo dál. A věřte mi, že tamti, co přijdou 

za námi, oni nás doženou v tom smyslu, že  až se do té 5D dostanou, budou nápomocní. 

Tam už je to velké osvobození ze stavu Boha, protože tam už smrt neexistuje. Ano, ona 

neexistuje. A mnozí, kteří umírají o tom vůbec ani nevědí, že zemřeli. Pokud trpíte, 

trpíte jenom v hmotě, kdy ještě ta hmota žije a odžíváte si jenom ty doprovodné stavy, 

které vlastně opouští tu hmotnou složku. Takže vy se koukám považujete za 

pozůstalého, ne, ne, ne. (smích) To je krásné. 

Tak snad půl roku zpátky už ve vašich nahrávkách neslyším zmínky o odpouštění. Už 

jsme to zvládli? 

Vy už víte, že je to zbytečné. Protože ti, kteří vám cokoliv udělali, byli objednáni vašim 

vlastním Vědomím. A vaše vlastní Vědomí v těch druhých vám to udělalo. Už jste 

dokázali skousnout obrovské množství činů druhých lidí, ale také i situace. A víte, že 

stejně je ten život takový, jaký je. A buď teda mi někdo něco udělá a budu se v křeči 

třepat, ale ono se to nezmění, ono se to vlastně ještě zhorší, vy si to zhoršujete. A už jste 

nalezli tu zbytečnost těchto reakcí, které už konečně dozrály ve vás, ve vašem Vědomí. 

Dřív jste to nevěděli, protože všichni kolem vás dělali to neodpuštění a třásli se při tom, 

když vám někdo něco udělal - takže tam to bylo složitější. Ale teď už dobře víte, že 

vlastně o nic nejde a naopak - vaše vlastní Božství vám objednalo tuto situaci, abyste 

prokázali, jestli to už umíte, ano nebo ne... A tehdy se to zastaví. Vždycky napoprvé je 

to těžké. Všechno, co je napoprvé, je těžké. Ale pak už to zvládáte úplně lehce, je vám 

to úplně jedno.  

Včera vyprávěla Janička, že nedávno byla v Košicích v nějakém centru, ve velkém 

nákupním středisku. A najednou viděla, jak ji nějaký člověk vytahuje z kabely 

notebook, ono to mělo takové uši. A že by si nikdy nebyla pomyslela, jakou bude mít 

opačnou reakci a jenom takhle udělala: „Hmm...“ a on utekl. (smích) Ano, on se vyděsí 

té opačné reakce.  
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To je to samé, jednou jsem vyprávěla takový příběh, jak jednou jednu paní někdo 

přepadl a chtěl ji znásilnit. A ona začala křičet: „Hurá!“ a on uteče... (smích) 

Je Esenciálny Tremor karmická choroba, ako sa k tomu postaviť a čo mi 

chce povedať? Nie je to Parkinson, ale radí sa tiež k neurologickým 

chorobám. Trasú sa mi pri tom ruky, hlava, celé telo, vekom sa to 

zhoršuje, alkohol stav zlepšuje. Trasie sa môj otec, jeho mama, ja i moje 

deti, je to veľmi nepríjemné a nervozita to umocňuje. Všimne si toho i 

okolie a nedá sa to zakryť. Je vhodné pomôcť liekmi, ktoré ale majú veľa 

nežiadúcich účinkov? S pozdravom Adriana. 

Adriano, ano, tohle je karmická choroba, pokud se to takhle táhne i tou rodinou. Vy 

jste si nabrali určité vlastnosti, a tady se ukazuje to splnění. V tomhle případě je nutné 

to přijmout takové, jaké to je. Vy to totiž dalšími odpory ještě zhoršujete. Tam potom 

navazují odpory na jednotlivých čakrách, které by se přidávaly, a tím by se to 

zhoršovalo.  

Já jsem vždycky říkala, že karmické choroby jsou tady teď docela časté, protože vy si 

potřebujete dotrénovat vaše Vědomí v tom těle, aby bylo absolutně bez odporů nad 

čímkoliv. A aby to bylo nad čímkoliv, tak musíte fakt zažít velice barvité a docela i 

dramatické osudy. Osud je takový, jaký je. A jakmile to přijmete, okamžitě se to 

rozplyne, vám to nevadí, už i ten stav, který se děje - a to je základ. To druhý člověk 

nepochopí. Dokud to nemá nažito, tak to nemůže pochopit, jak se obrovsky uvolníte. 

Takže tohle je skutečně záležitost karmy.  

Dřív třeba nebyli takové choroby, jako je Alzheimer nebo Parkinson, to se teď obrovsky 

zmnožilo, nebo třeba autistické děti. Oni jsou velmi čisté, jsou to velmi hodní lidé, tam 

jsou akorát reakce z toho vyděšení, když je to vytáhne do toho vnějšího světa. Nebo 

když tam přijde někdo, koho neznají nebo tam zasáhne něco jiného do jejich ticha. A je 

to proto, že se tady teď míchá Vědomí ze dvou dimenzí. A rodiče, kterým se třeba narodí 

tohle dítě, u nás to je neobvyklé, a pořád se to zatím považuje za nemoc, ale to není 

nemoc. To je izolace toho dítěte od naučení se egoistických poryvů těla toho dítěte. A u 

těch rodičů to je zase proto, že třeba byli pyšní nebo chtěli mít nejlepší nebo nejchytřejší 

dítě. A prd - narodí se autista. A teď je to skrouhne a naučí je to trpělivosti. Pozor, ne 

každý to dokáže. Ale když to dokážou, může se stát, že třeba v patnácti letech to dítě z 

toho vyleze - a je to pryč. I takové věci se dějí, dokonce to také máme ve vzdálené rodině.  

Liečim sa na vysoký krvný tlak a štítnu žľazu. Pred dvoma rokmi sa k 

tomu pridala aj arytmia. K užívaným liekom mi pridali prípravok na 

riedenie krvi – Warfarín a tu sa začína môj problém. Mám voči tomu 

lieku a asi aj voči mojej lekárke odpor. Krv mi možno riedi, ale neviem sa 

stotožniť s postojom, že všetko je dobré. Ako mám užívať tento liek a k 

tomu tie rôzne obmedzenia stravovania. Nemôžem jesť žiadnu zeleninu, 

nič zdravé. Lekárka odmieta zmeniť liek, pri ktorom by som aspoň 

nemala obmedzenia v stravovaní. Ako sa mám s tým vyrovnať a žiť podľa 

zásady – všetko je dobré? 
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Tak za prvé – vysoký krevní tlak a štítnou žlázu, a také arytmii... Tam je vidět, že jste 

zablokovaná na třetí, čtvrté a na páté čakře. Vysoký krevní tlak souvisí s třetí čakrou. 

Tam někde v minulosti museli být nerespektované nebo nepřijaté situace nebo činy 

lidí, včetně vašeho těla. Na té vyšší čakře se ty arytmie týkají občas nějakých lítostí, ale 

i posunu ve vývoji, to se tady také děje. To jsou věci, které se dějí a potřebujete je prožít. 

Potřebujete je zaplatit. To jsou ty platby, které se tady odehrávají. Tehdy je ale 

samozřejmě nutné, aby vám ve vašem těle bylo dobře, aby jste je zmírnili. Vy jste to 

Vědomí, které tam žije. A to znamená, že buď lék budete jíst a přijmete to, aby se vám 

ulevilo. A když se vám uleví a zjistíte, že se vám uleví, už by jste proti tomu neměla mít 

nějaký extrémní odpor. A pokud tam ten odpor budete mít, budete si demolovat tělo 

ještě na jiných čakrách, podle toho, kde to prožijete. Když vám to bude vadit, tak na 

dvojce. Buď se rozhodnu ano, nebo ne. Ale v klidu a bez odporu vůči lékařce nebo léku 

nebo čemukoliv. Tady jde o to, aby jste to vyzkoušela. To je vlastně, jako když 

vyzkoušíte lak na vaše okna na baráku dejme tomu, teď jsem plácla... Ale to nejste vy, 

to tělo. Vy jste Vědomí, které žije v tom těle. A vy potřebujete, aby vám to tělo pracovalo. 

A pozor, odporem i k tomu, co se tady odehrává, i vůči té lékařce, která vám jenom dává 

léky vědou zjištěné, tak si vytváříte stav nemoci, která tam vzdáleně je. A to je dlouhý 

nekonečný proces. Takže tady se rozhodněte: buď - anebo... Odmítnout, ale potom si 

ponesete ty důsledky, které by se tam eventuálně děly, nebylo by vám dobře. Nebo to 

přijmete, ale obojí musí být bez odporu. Je jedno, jestli se rozhodnete ano, nebo ne. 

Stav egoismu znamená, že se rozhodnu do leva - a něco by mi tam vadilo. Nebo se 

rozhodnu do prava - a také by mi tam něco vadilo. Ne, vy se máte dívat jenom na ty 

lepší věci. Buď si ulevím, v tom těle si trošku odpočinu, a bude mi dobře. Protože když 

vám není dobře, tak je to mizérie. Když vám není dobře a to tělo neovládáte. Takže tu 

stačí se rozhodnout, ale je zbytečné řešit ten odpor k někomu a něčemu, to vám ještě 

přihoršuje.  

Jednu malú otázočku od môjho syna - Alexa, 10 rokov. Ivanka, viete kde 

sa na Zemi nachádza Atlantída? Ďakujeme pekne. 

Ano, Atlantída by měla být někde v Atlantickém oceánu. To je prdel, co? Já neznám 

zeměpis... a teď jsem to viděla, a teď jsem si musela vzpomenout, jak se  jmenuje. Je to 

v Atlantickém oceánu a je to směrem spíš k Jižní Americe, na úrovni Jižní Ameriky a 

Afriky, jakoby na jižní polokouli. Ona se má zase vynořit, až se uvolní ty tektonické 

tlaky na deskách, protože Země pracuje těmi teplotami. Proto jsou teď nečekaná 

zemětřesení a nečekané posuny, takže se budou dít i dramatické změny. A to souvisí i 

s tím přechodem do 5D. I Lemurie se má vynořit. Tím, že se zvednou hladiny, tím jak 

tají ledové kry na pólech, tak nebude Holandsko, nebude Německo, budou to ostrovní 

říše. Hodně ubyde i z Francie, z Polska. Takže Země bude vypadat skutečně úplně jinak. 

My budeme mít kousek moře. Jupí… (smích) 

Slovensko má v znaku dvojkríž a aj na zástave je jasne viditeľný. Aký to 

má dopad na Slovensko? 

No budete dvakrát očištění. (smích) Víte, já vás Slováky obrovsky miluji. Fakt že jo. Já 

tedy nevyvyšuji žádné národy, to vy víte. Ale tady, i v Čechách, i na Moravě je velká 
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koncentrace obrovsky čistých lidí, ale vy Slováci jste zvláštní, takoví jakoby křišťáloví 

pro mne. Tam je taková jemnost. Vy už to máte i v jazyce, i v tělech to máte, to co vidím. 

A tady byla dlouho udržovaná taková víra přes církve, to tady bylo, to my jsme tedy 

vůbec neměli. I ta Morava to ještě má, ale v Čechách to bylo úplně zdestruováno. A už 

vůbec to nebylo v severní části Čech, kde já se narodila. Na Moravě se to týkalo 

zemědělství, kde máte své kořeny. Tam ty rodiny a ty rody vyrůstaly, vy jste někde 

zakořeněni, tak tohle já jsem nezažila. Tam to bylo zase z jiných důvodů, proč jsem to 

nezažila, ale vnímám to na těch lidech, ano, oni se chovají úplně jinak. Zase u mne ty 

Krušné hory jsou opravdu krušné. A vy to v tom Slovensku taky máte. Tady ty hory to 

dělají, protože vlastně na těch horách se mohlo žít jenom opravdu chudě, byli tu 

pastevci, tady to pro vás bylo opravdu těžké. A tady si lidé umí pomáhat, soucítit, oni 

nevyženou člověka někam do zimy a neposkytnou mu pomoc jenom proto, že se jim 

nechce. Oni ví, že by se to mohlo stát i jim, že ta příroda je tak drsná a dramatická, že 

to může postihnout každého. A umíte soucítit, a to je strašně důležité. Zkrátka uměli 

jste se narodit na správném místě. (potlesk) 

Ivanko, je toho hodně, na co bych se chtěla zeptat, ale pokusím se být 

stručná. Jak je to s kvantovou terapií, léčením, záměrem a podobně. 

Sama jsem si prošla kurzem Technika kvantového doteku Matrixu a tím 

jsem se posunula dál ve vnímání života a myslím, že i právě toto mne 

došoupalo k tvému učení. Hurá... Podotýkám, že mě nic z kvantovky 

nefungovalo, asi nejsem na takové úrovni. Ale jsou lidé, který tím léčí 

sebe, ostatní, zvířata, plní si skoro všechna svá přání a sny, práci, peníze, 

vztahy i světla na semaforech, dokonalé postavy, čtou z Akáši, no prostě 

si tvoří život podle svého. Nehledě na to, že je to živí. A některé to dokonce 

velmi dobře živí. A podle tebe by jsme měli všichni tvořit, až když budeme 

ve Vědomí Boha. Takže všichni ti úspěšní kvanťáci jsou Bohové? Proč to 

někomu funguje, a někomu ne? 

Vy buďte ráda, že vám to nefunguje. To jsou lidé, kteří se stahují do pozice bílých mágů, 

protože podlehli tomu lákadlu. To je právě to kšeftování a kupčení s hmotou. Ještě když 

to prodávají a živí se z toho a zasahují, tak to je klasická bílá magie, dokonce bych řekla, 

že to je trošku na hranici i černé magie.  

Víte, život tady není o té hmotě. Vy se naopak musíte osvobodit. Uvědomte si, že vy se 

osvobozujete od té hmoty na mnoha úrovních. Nesmíte vlastnit děti, partnery, svoje 

vlastní tělo, majetky. Tady jste prozkoušeni v různých záludnostech. Když vám někdo 

něco ukradne, zničí. Nebo vám vytuneluje podnik a vy jste do toho dali veškeré úsilí. 

Ne. Vy to nikdy nebudete vlastnit, nikdy si to nepřenesete do dalšího života. Tady to 

všechno odložíte i s vlastním tělem. A ta iluze je pro lidi tohoto světa obrovsky silná. 

Fakt buďte šťastná, že vám to nepracuje, protože vaše Nadjá vás tady obrovsky chrání. 

Tady je jasné, že jste měla jenom pochopit. Ano, vy budete skutečné tvořit až v pozici 

Boha, protože všichni, i jejich Božství pracuje, protože oni to dělají, rozumíte mi? Jejich 

Božství si obléklo ještě kabát bílého mága, oni  potřebují zasahovat a cítí se obrovsky 

silní. To je to, co jsem vysvětlovala u Alžběty Šorfové, že oni toho zneužívají. Jakmile 
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by se vám to podařilo, bylo by vám strašně zle, tam vás už nenechá stáhnout vaše Nadjá. 

Takže tady opravdu děkujte. 

Jak je to se čtvrtou čakrou, když mám odoperovaný brzlík? Je 

zablokovaná, zůstane zablokovaná nebo může fungovat normálně? Tedy 

z hlediska energie. No jo, vybrala jsem si karmickou nemoc Myasthenia 

gravis, a když jsem se s ní smířila a naučila se s ní žít, tak mi tělo hbitě 

přišouplo autoimunitní hepatitidu, takže se opět smiřuju a učím se žít s 

tímto. Děkuji, Marcela. 

Marcelko, i ta operace, kdy máte něco odoperovaného, je platbou. I ta bolest, která se 

prožije při operaci je platbou, což vy nevíte. Vy můžete mít odoperovaný už i žlučník. 

Jakmile ale dospějete do stavu, když už neděláte odpory, přestanou vám žlučníkové 

záchvaty, které byste stejně měla, kdyby jste dělala odpory. Moje maminka to měla, já 

sem to s ní zažila. Moje maminka se zlobila dál i po operaci žlučníku a měla pořád 

normální klasické žlučníkové záchvaty. A každý kroutil hlavou, jak je to možné, že když 

nemá žlučník, jak může mít žlučníkový záchvat. Ano, vy tam zkrátka tu energii nemáte. 

Tam se dějí úplně jiné pochody, dokud to tomu člověku nedojde. Dneska jí je osmdesát 

dva, a už deset let nic takového nemá, všechno ji odeznělo. Už se nezlobí. Už jsem ji 

chudinku vytrénovala. (smích) 

Takže nebojte se, tam je zaplaceno. A pokud budete láskyplná a nebudete dělat 

nenávisti, což nepředpokládám, to by jste mne nemohla poslouchat, nebudete dělat 

lítosti, tak není problém ten, aby čakra nezaplatila v nějakých platbách, třeba lítostí. Já 

spíš tady cítím, že se vám to blíží ke třetí čakře, nevím proč, ale spíš tam něco bude na 

té spodní čakře. To by bylo na setkání, ale to taky teď zatím není možné. A ono to 

vlastně tady je, ta hepatitida patří ke třetí čakře, vidíte to, já nevím proč mě to tam 

naskočilo. No, tam něco ještě bude i na té třetí čakře - takže to tam je. 

Říkala jste, že se budeme divit, kdo všechno se do té 5D dostane. Bude tam 

i Miloš Zeman a Babiš? (smích) 

Zase další srandista, ale to mám ráda. Pamatujte si, jestliže jsme jediným Bohem, tak i 

vaší vůli je, že Babiš a Zeman jsou na správném místě a rozhodují tak, jak rozhodují. I 

kdyby z jejich pozice dělali jakékoliv blbosti, je to nutné. Oni si vybrali roli tohoto 

člověka a splňují ji. Uvědomte si, že když se jde k volbám, tak je už dopředu nastavený 

počet a kdo vyhraje, kolik lidí tam přijde. A vás napadne, koho zvolíte, to je všechno 

připravené. A je to jenom taková obrovská iluze. Takže oni všichni dělají dobře, i kdyby 

se vám to tisíckrát nelíbilo. Já vám doporučuji nezabývat těmito věcmi, protože to vás 

akorát demoluje. A už vůbec se nebudu vyjadřovat, kdo kam patří. Ano, všichni jste 

dobří tak jak jste, protože hrajete pouze své vlastní vyučování, tohle je realita 5D, a bez 

té by jste se nikam nedostali. 

Poslední otázka? Si děláš srandu? A kolik je hodin? Uau, mně se od vás nechce, ale 

kolik tu ještě mám štosů... Tak prý dnes poslední. Já bych tady byla třeba čtrnáct dní.  
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Politici jako Asád, Trump, turecký prezident atd. mají spoustu odporů k situacím i k 

lidem, ale nemocní nevypadají, ani se jim nestane žádná nehoda... 

Ti budou rovnou seškrábnutí... (smích, potlesk) 

Bylo mi s vámi fakt moc dobře, a pokud to bude jenom trošku možné, tak přijedu. Já 

plánuji, že až bude otevřené Centrum, že si nechám víkendy. Já tam budu od pondělí 

do pátku, takže někdy bude možnost si takhle někam zajet, třeba jednou za dva měsíce. 

Ale určitě si k vám cestu najdu a ráda se sem vrátím. Fakt vás mám ráda. Mějte se... 

Deny: A ja sa chcem poďakovať za všetkých vás, ale aj za seba, že Ivanka prišla medzi 

nás. A zajtra pokračujeme...  

 

Košice 25.4.2016  

Všechny ty moje přednášky, které kdy byly, byly úžasné, protože se vždycky sešla 

skupina lidí, která je právě přes Nadjá připravena k tomu, aby slyšela. No to je tak 

vždycky ve vašem vývoji, ať se to týká jakékoliv skupiny, protože se všichni učíte. A 

dneska víte, že každá vaše třída v té devítiletce má svoji důležitost, a ta je stejná; stejně 

důležitá. A tohle je za potřebí vědět, protože ti, kteří by si mysleli, že jsem ta, která 

ukazuje na někoho prstem a říká o něčem, že je to špatné, tak to není pravda, vždyť už 

i základní přednášky, které začaly se jmenovaly: „Vše je dobré,“ a proto i hladina 

černých a bílých mágů. A o nižších vrstvách nebudu nikdy mluvit, protože to už je vám 

tak vzdálené a tak daleké, že už si o tom povídat nemusíme. My vždycky chodíme a 

koukáme se směrem dopředu. I lidské tělo je tak nastavené, že má oči směrem dopředu, 

protože vždycky kráčíte vývojem směrem dál. Všechno, co jste kdy udělali, jste udělali 

velmi dobře. Jen hmota vašeho těla si to někdy vyčítala, většinou vždycky si to vyčítala. 

Protože každou věc, kterou procházíte a prožijete a považujete za novou, je váš nový 

stupínek, ve kterém se potřebujete zabydlet a vzápětí ho odložit.To znamená, že celý 

Vesmír, takový jaký je, je neustálá změna a nemá smysl si vyčítat jakýkoliv stupeň. 

Poloha 3D je taková zvláštní a je to takové malé zatmění, protože ve 3D světě, který je 

ještě hmotným světem se tady trpí. A trpí se dobře a záměrně, protože bez toho by jste 

se to nenaučili.  

Minulý týden mi psala paní: „Prosím vás, a co takhle vraždy a sebevraždy? To taky 

nemáme svou vůli, třeba v odpuštění nebo v sebeodpuštění?“ Já jsem jí napsala, že ji 

musím bohužel zklamat - nemáme. I to je nastavené, všechno tak, jak má být, protože 

kdyby jste měli skutečnou vůli člověka a ne vůli Boha, tak jako ji vždycky máte, když si 

vyberete tělo s novým programem, tak by jste nikdy do všech svých těžkých osudů nešli 

a vyhýbali by jste se všem zkouškám, které tam čekají, protože vy byste neměli sílu 

vykročit proti této zkoušce.  

A proto je všechno nastaveno tak geniálně, že v začátku jste pouhými kameny a 

horninami, kde je vaše Vědomí velmi nízké, ale síla hmoty, kdy jste nehybní. V dalších 

fázích už jste rostlinami, kde jste statičtí, jste na jednom místě, ale už se živíte, krmíte 

se, už se i hýbete, rozmnožujete se přesně tak, jak to v dalších a vyšších fázích začíná, a 
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je to silnější a silnější. V další fázi zvířete už se pohybujete, aby jste utíkali, zachraňovali 

si své životy, když vás někdo chce sníst nebo roztrhat nebo vám ublížit. A to se týká i 

života člověka ve 3D, dokud mu po celém období 3D automaticky nezemřou všechny 

odpory těla. Dřív se toho nikdo nedočká. 

Dnes mne mnozí bílí mágové obviňují z toho, že z vás dělám stádo. Ale to není pravda. 

Ti, kteří mne obviňují se udržují ve stavu stáda, když si myslí, že mají svoji vůli člověka. 

Neboť sem byla k vám poslaná proto, abych vám vysvětlila, jaký je utajený svět 3D. 

Vždycky jste měli pouze jenom vůli Boha. To znamená, že ve 3D dimenzi jste si oblékli 

kabát, za který jste se považovali. A to je ta nejvyšší hladina ve 3D, protože vaše tělo, 

které ještě má odpory a je takzvaně zvířecí, než všechny zemřou. Nejste božským 

člověkem, ten nemá odpory těla. Dokud nezemřou, snaží se svojí vůlí pomáhat nebo 

útočit. Bílí mágové si pouze myslí, že pomáhají a neví, že pouze každý sám za sebe se 

může dostat po kouskách výš, aby pochopil a nekonal tak, jak koná. Je to jejich 

odporem, tím, že si myslí, že potřebují zachránit celý svět. V tomhle smyslu se ale velmi 

mýlí, protože svět už je dávno zachráněný.  

Historie planety hmoty je nastavená od vzniku Velkého třesku, až do takzvaného 

vyzáření hmoty, které je v nejvyšších dimenzích, kdy už ta hmota není vidět, a vy jste 

osvobozeni. A to Vědomí se celé věky veze na planetách, které jsou vlastně takovými 

jakoby mořskými koráby, kde se to dění odehrává. Tak vás vyveze na to místo, a pak už 

nepotřebujete hmotu k tomu, aby jste ji používali ke svému Vědomí. Ale k tomu máme 

ještě velmi dlouhou cestu, jsme teprve na začátku páté dimenze. 

Co to znamená prožít se do stavu bez odporu těla? 

Třetí oko se otevírá teprve tehdy, kdy na levé straně vašeho těla všech pět čaker na 

stupnici od jedničky do pětky nemáte odpor směrem do hmoty, to znamená ke svým 

vlastním činům a k činům druhých lidí. A pak je to taky v pravé straně vašeho těla, kdy 

nemáte odpor ke všem situacím, které jsou vaším Božstvím, neboť jste si vybrali hmotu, 

která se prolíná v čase a prostoru této planety a zaujímá své postavení v různých 

situacích, v různých státech, v různých ekonomických, rodinných i městských 

situacích. Všechno pro vás znamená situaci.  

Dejme tomu, situace je, že v rodině se nedaří počít miminko. To je situace, kterou 

někdo obrovsky těžce snáší. Když ale tuto situaci nepřijme takovou, jaká je... Věřte mi, 

že pokud ta rodina má mít dítě, tak už jej má napsáno v DNA. Dítě přichází jenom 

tehdy, když má připravenou matku i otce. A vzláště v této době, pokud jsou duchovně 

vyspělí. A prosím vás, rodí se tady pořád ještě 3D děti. To je v určitých oblastech této 

planety, které obsahují drtivou většinu populace, která je 3D. I když už teď se začínají 

dít změny, že tyto děti se rodí poškozené, jako je třeba v Jižní Americe virem Zika. 

Zkrátka v těchto oblastech už teď nastává taková změna, že ta hmota začíná být i 

poškozená. Zase v jiných oblastech se dějí ohromné změny, třeba katastrofální, dejme 

tomu nějakého zemského původu, aby tam zase mnoho lidí zahynulo. Zkrátka planeta 

už je jiná. Není stejná, jako před pěti, deseti, patnácti lety.  
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Období bílé a černé magie bylo směrem zpátky, zhruba těch dvěstě let. Začalo to zhruba 

Napoleonskými válkami a vyvrcholilo to první a druhou světovou válkou, kdy se na 

jedné straně zvedla obrovská vlna zla a mířila na drtivou většinu lidí, které poškodila. 

Každá rodina měla někoho, koho poškodil tento čas. Ale bylo to záměrné, protože z 

těchto řad se rekrutovali lidé, kteří pak patřili do bílé magie, a kteří už chtěli konat 

dobro, už chtěli zastavit jakoby zlo tohoto světa, které posuzovali. Hladina bílé magie 

je ještě rozdělení na zlo a dobro, což je dualitní svět, který opustíte jedině tehdy, když 

ho využíváte z toho důvodu, že se poučíte a že je poznatelný. 

Černí mágové využívají hladiny svých myšlenek a upínají se na ty špatné, na ty 

negativní, protože chtějí vládnout. Chtějí využívat, zneužívat, drtit mocí své okolí. A 

samozřejmě kolem nich většinou bývají bílí mágové, protože tyto hladiny se následují. 

Jestliže opustíte hladinu černého mága, kde jste napřed dlouhé životy útočili na někoho 

ve světě ve svém okolí, tak vy samozřejmě sklízíte karmu, která vás dohání v období 

bílého mága, protože bílí mágové zase mají formu odporu v tom, že se nechtějí podrobit 

těmto útokům, připadají jim špinavé, zlé a ošklivé. Vůbec jim nedochází, že jsou tyto 

útoky pro ně dobré, protože jim vybíjí minulostní karmu. Když si dneska bude někdo 

dělat ochranný štít proti útoku svého okolí a nepřijme to, že si zaslouží, že ten útok byl, 

tak se bude neustále opakovat, protože přidává odpor, který pokračuje. Vy se totiž 

musíte dostat do stavu pokory. I nemoc je dobrá, protože je to platba za odpor, který 

jste vytvořili v minulosti. A na to v posledních letech přicházejí bílí mágové, protože 

ten, kdo dělá bílou magii, tak je obklopen spoustou lidí, kteří ho žádají, aby je napravil. 

Ano, ti lidé jsou láskyplní, jsou hodní, ale přesto něco odmítají. Odmítají nemoc. A 

tehdy jsou tak zavaleni žádostmi, že už ani nespí, nejí, jsou vyčerpaní - a ta cesta nevede 

nikam. 

Později poznávají, že cesta je taková, že každý sám za sebe se musí naučit. Tehdy 

přichází učitelování. Tehdy chápete, že vše, co jste tady prožili nesmíte odmítat, což je 

vlastně první stupeň Kristovství - přijmout svůj osud. Svůj osud máte zapsaný ve vašem 

těle. A věřte mi, nezbavíte se ho, ani kdyby jste se přejmenovali, protože i přejmenování 

je odporem. A i kdyby jste to udělali, tak už v plánu DNA to je. Takže vám zůstane 

jenom přišitý odpor, který jste si zapsali odporem k tomu, že by jste chtěli změnit vůlí 

člověka něco, co bylo zaznamenané. Nelze se vyhnout vašemu osudu.  

Ale pozor, tvůrci budete. Ti, kteří říkají, že z vás dělám stádo nemají pravdu. Naopak, 

já vás vyvádím do svobody, protože teprve tehdy, až vám dá vaše vlastní Nadjá 

znamení, a to je tehdy, kdy vám zemřou odpory vašeho těla, a vy už skutečně nemáte k 

ničemu odpor. K ničemu na planetě, protože pod planetou je ukryto stoprocentní 

Vědomí Boha, které bylo ukryto pod planetou na které se vyvíjí. A je to stoprocentní 

hmota, která je celá vaše. To znamená, že já s kýmkoliv z vás mluvím nebo na kohokoliv 

bych myslela na této planetě, a je jedno na kohokoliv, celá planeta je moje vlastní 

hmota. Tehdy, kdybych měla k jednomu z vás odpor, tak nemohu ovládat hmotu celé 

planety, a nemohu obsáhnout celé Vědomí Boha. Teprve tehdy, když zemřou všechny 

odpory k čemukoliv, co se tu děje, ať je to v situační straně nebo v hmotné, se stáváte 

celým jediným Bohem, který tady žije. Přichází stav Království nebeského. Tento stav 

je takový, že vám nevadí skutečně vůbec nic. Pozor, ale to není apatie, že by jste si 
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nechali od každého něco líbit. Napřed zaplatíte své platby, které také musíte zaplatit 

bez odporů, protože i to je součástí hmotného světa. A nikdo odsud neodejde bez 

zaplacení do posledního haléře. Pokud ale dojde k tomuto zaplacení, změní se vám 

úplně život, neboť Království nebeské je stav bytosti, která jenom jde životem a neumí 

ublížit druhému člověku.  

Zatím tedy budete muset být přísní. Je to krátký, asi dvacetiletý průchod hmotou, kdy 

ještě smíte tnout jazykem do hmoty druhého k tomu, aby z velké lásky k osvobození 

Vědomí vašeho Božství v druhém člověku jste mu dopomohli. Stačí to  jednou zkusit, 

nedovolit mu egoismy, jenom mu to navrhnout. A pak se stáhněte, stejně jako Ježíš 

dovedl křičet na druhé, když viděl, že kupčí s hmotnou složkou. Ve vašem chrámu má 

být jenom Božství. A Božství je stav bez odporu.  

Láska se nedá posílat na dálku, to je veliký omyl bílých mágů. Jestliže posílám lásku, 

tak chci něco záměrně upravovat. Ne. V této fázi, kdyby jste skutečně začali tvořit, což 

vám dneska kvantová fyzika umožňuje, ty pohledy, co všechno půjde a nepůjde. Ano, 

budete tvořit, ale teprve tehdy, až vám zemřou odpory, pak Vědomí Boha, které 

působilo ve 3D a obléklo si kabát, došlo ke smrti ega a tehdy se vaše Božství vynořilo 

na povrch hmoty. A smíte ve hmotě, ve vašem těle, kterému je skutečně „všechno 

jedno“ - to není taková ta lhostejnost, za kterou by jste ji mohli považovat, ne, to je 

zkrátka vědění. Tehdy víte, co se odehrává v druhém člověku, aniž by jste to chtěli 

vědět. Víte, komu říct ano, pomůžu ti, a komu říct ne, nepomůžu ti, protože u toho 

druhého je nepomoc pomocí. On by sám sebe zdrtil. Jsou lidé, kteří se tváří, že se trápí 

a potřebují pomoc, ale zneužívají dobroty druhých lidí. A tohle třeba bílí mágové neumí 

odmítnout, protože jsou tak strašně hodní, oni si myslí, že když nepomůžou, tak budou 

špatní. To vám tam zase předkládá ego, ale vy udržujete toho druhého člověka v té 

vypočítavosti k tomu, co on to chce od světa získat bez toho, aniž by se sám snažil. A 

tohle je právě ještě slepota v bílé magii, která později odpadne.  

Tady jsem nakreslila obrázek, na kterém uvidíte, že jste skutečně jediné Vědomí. Tady 

ty vlnovky na té kružnici, což znamená naši planetu. To si představte, že to jsou 

jednotlivé lidé nebo jednotlivé bytosti, které tady žijí. Protože vaše hmota je nejenom 

každá lidská hmota, ale je to i hmota všech prvků na Zemi. To znamená i zvířata, 

rostliny a všechno, co se tady odehrává je skutečně vaše vlastní hmota. Tehdy umře 

odpor, a nastává celistvé Vědomí vašeho Božství, a skutečně neuděláte nic, co by 

poškodilo druhého anebo tento svět, ale napřed musíte prohlédnout všechny drobné 

věci, a to se týká mnoha věcí, které vám zatím nejsou jasné.  

Zkuste se podívat na stravování, budeme se bavit o vegetariánství. Pamatujte si, vy jste 

nikdy nikoho nesnědli, jedla vaše hmota. Vy ani nemůžete jíst, protože jste Vědomí. Jí 

váš dům, který potřebuje opravovat, aby se tady udržel ve stavu, aby v něm vaše Vědomí 

mohlo žít. Pocity odporů, které tady byli nastavené ve vašem vývoji ve 3D a týkaly se 

těchto stavů vegetariánství, jsou nastavené proto, aby se využilo odporů v lítostech, v 

kritice, v různých směrech. To je jedno, jak toho bylo využito ve vašem osudu. Skutečná 

pravda je, že ano, ono to jednou odpadne, protože neustále, a už i v páté dimenzi kolem 

desáté čakry, budete mít tak řídké tělo a planeta bude pořád řídnout, tak jak se bude 

posunovat skrze dimenze výš a výš, že skutečně jednou k tomu dojdete, protože bude 
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přibývat prány, kterou budete dodýchávat. Budete jíst jemnější a jemnější věci. Ale 

zatím jsou vám nejbližší živočišné bílkoviny. O stupeň nižší jsou bílkoviny rostlinného 

původu, když je ale ještě dnes používáte. A zvůlí člověka, že se jenom rozhodnete, tak 

poškozujete hmotné tělo, protože to vaše hmotné tělo potřebuje ještě stejnou měrou. 

Lepší je počkat si na to, až vám odpory hmotného těla zemřou úplně a tehdy vám vaše 

Božství přesně řekne, na co máte chuť, a na co ne, a co potřebujete. Vzpomeňte si na 

to, jak jsem vám vyprávěla, když chyběl mému tělu vápník, co se vlastně dělo. A ty ruce, 

které mi to přišli říct, a které mi to ukázaly, to bylo moje vlastní Božství. Vaše Božství 

vás potom upozorní na to, co vám chybí. Budete mít na to automaticky chutě, a vy se k 

tomu dopídíte přesně krok za krokem. Dnes se už taky můžete podívat na to, co se 

všechno děje ve výzkumech  hmoty - a konkrétně v tom stravování. Jak jsou tady 

mnohé věci, které jste dřív nesměli o sobě vědět, protože každý člověk je vlastně 

chemickou sloučeninou podle toho, odkud vychází, jakou má krevní skupinu, co do 

sebe získává, z čeho byly složeny těla vašich rodičů, které jste si vybrali. Vy už dnes víte, 

že vaši rodiče nejsou vaši rodiče, a vaše děti nejsou vaše děti, že jste všichni bratři a 

sestry. Protože váš jediný otec je Vědomí - Duch, je to Božství, které máme společné. A 

vaši jedinou hmotou je hmota těla - Matka. I vaše maminka má stejnou Matku jako vy 

a stejného Otce. A i vaše děti mají stejnou Matku a stejného Otce. Jenom se tady ta 

hmota musí rozmnožovat. Když tady bylo nastaveno ve 3D úplně jinak, bylo vám to 

položeno právě proto, aby jste se prolínali a protahovali situacemi, které byli velmi 

odporové, a aby jste se učili. 

Dnes se je tedy vyšší reakce obou dvou, to znamená 5D jedince a 3D jedince. Já tady 

ráda použiju příkladu v úmrtí. Jestliže mi umře drahý člověk, kterého mám velmi ráda, 

a věřte mi, že napřed je důležité vědět, že máte milovat celého Boha, to znamená 

všechny bytosti na světě v celé jedné vaši hmotě. Proto dnes jste prozkušováni takovými 

situacemi, jako jsou třeba teroristé, emigranti nebo lidé, kteří dělají opravdu vážné, 

závažné skutky. A bylo by velkým omylem myslet si, že já vás vedu k tomu, aby vám to 

nevadilo, co dělají. Ne, vy jenom víte, že tuhle věc dělat vy nebudete. To stačí, tím se od 

toho oprostíte. Už se vás to netýká, protože se to k vám nedostane blízko. A už je ve 

vašem DNA předpoklad, když to samozřejmě budete umět, že se pak váš osud vyvíjí 

úplně jiným směrem, a nebudete muset řešit tyto věci. Budete řešit věci jiné, které jsou 

tu pro vás připravené, neboť jste schopní pokračovat na úplně jiné planetě, kterou dnes 

naše planeta je. Je skutečně úplně jiná, než před pár lety. Už i dokonce bílí mágové, 

kteří končí a dělali léta třeba regrese, což bylo nutné, ano, mnozí lidé   nevěděli, že tady 

existujete a jdete ze života do života, už se i mnozí z nich dnes vzbudí a Nadjá jim ukáže, 

že dnes už se to dělat nesmí. Teď už musíte každý sám za sebe. 

Já tady použiju to úmrtí. Zkuste si představit, že když přede mnou bude člověk, kterého 

miluji, je třeba členem mé rodiny a on zemře. Tento člověk, toto Vědomí Boha, opustí 

hmotnou složku, hmotná složka mi tady zůstane na mé vlastní hmotě. Ona se tu rozloží, 

ale zůstává tady se mnou. A jeho Vědomí splyne s mým Vědomím Boha, které je 

ucelené. Jde to jenom tehdy, když jsem takhle v tomto stavu bez odporů, neboli 5D 

jedinec. Pokud by ale moje hmotná složka Iva byla ve stavu s odpory a udělala by odpor 

třeba lítosti nebo kritiky situace nebo bych to považovala za špatné a já bych si to 

přivlastnila, tehdy se sevře hmota, jsem hmotou, já si to přivlastním, a nemůže Vědomí 
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druhého jedince Božského původu splynout s mým. Tehdy člověk, to znamená božské 

Vědomí ve vězení hmoty Iva, bude trpět jako zvíře.  

Nedávno mi napsala mladá žena, které zemřel někdo z rodiny: „Prosím, slyší mne, když 

na něho mluvím?“ Říkám: „Ano, on vás nikdy neopustil, to vy jste ho opustila, když jste 

prožila lítost. Vy si to neuvědomujete.“ Mnozí už ale zažíváte, že když vám odcházejí 

vaši drazí, tak naopak prožíváte nádherné stavy. Ano, být u umírajícího člověka, a zažít 

konečné splynutí a poděkování za to, že jste spolu směli být, je jedním z nejkrásnějších 

zážitků, které kdy člověk mohl zažít.  

Já mám teď tady velmi mnoho otázek, které přišly a byly vytištěny. Takže já se teď budu 

věnovat vašim otázkám, které jste posílali, ale už dnes nemáme tolik času, co jsme měli 

včera. A já bohužel, věřte mi, že je mi to velmi líto, protože my bychom tu taky mohli 

být o hodně hodin déle, ale nejde to. Dnes, vlastně za hodinu a něco, mi odjíždí vlak. 

Takže nemůžu protáhnou přednášku. Takže já se teď začnu věnovat vašim otázkám a 

budu odpovídat, aby jsme stihli co nejvíc.  

Prečo ma tak veľmi bolieva hlava? Mám migrenózne stavy, ktoré 

prichádzajú znenazdania a tak aj odoznejú. 

Migréna, jako silná bolest hlavy, která se vrací má vždy vstup někde v minulosti, kdy 

jste zažila veliký odpor. A tělo tak reaguje vždycky v okamžiku, kdy procházíte 

podobnou situací, která připomíná tomu tělu tehdejší situaci, kdy jste si ten silný odpor 

přivlastnila. A to se opakuje. Pokud vyhlížíte tu migrénu s obavou, tak posilujete Satana 

těla a on toho využívá, aby vás kdykoliv takovýmto způsobem zase znovu svázal. Tady 

lidé s obavou velmi vyhlížejí do budoucnosti. To se týká člověka, který bude s obavou 

vyhlížet do budoucnosti, co se stane jeho bližním nebo s ním samotným. Nebo co se 

stane třeba v situaci na planetě, když vyhlížíte dejme tomu uprchlíky nebo teroristy. Je 

zbytečné se zabývat budoucím stavem, vy jste vždycky tady a teď. To, co jste si prožili, 

ty vaše reakce jsou stanovené. A váš osud je stanovený směrem do budoucnosti, takže 

vidíte, že vy  jedete pouze po křivce, která splňuje vaši časoprostorovou křivku tady na 

planetě. A přesně to se bude odehrávat ve vašem životě. A nikdo to nezmění. A nemá 

smysl se toho bát. Vy, vaše skutečné Vědomí Boha jste to chtěli. Pokud se bojíte, 

odmítáte to dění, tehdy toto dění k sobě přitahujete. Takže je zbytečné se obávat a 

vyhlížet, co bude. Každý den se odehrává přesně tak, jak má. A budete si to moci 

ověřovat.  

Já jsem včera vyprávěla příběh jednoho muže, který mi napsal a během jednoho měsíce 

došel obrovského postupu, kdy nerozuměl vůbec ničemu. Začal teprve před měsícem 

poslouchat přednášky, pak ho ty moje přednášky tak trochu i rozčilovaly a chtěl mne 

zastřelit. A došlo k tomu, že se mi potom k tomu i přiznal, protože on byl vyhoštěný i 

ze skupiny na Facebooku, kde to chtěl jakoby udělat.  A pak mi napsal dopis, že ho 

vyhodili. Načež jsem mu tak jemně řekla, že pokud byl vyhozen ze skupiny, kde se lidi 

učí pokoře, tak si to jistojistě zasloužil, protože jsou tam lidé, kteří jsou spravedliví, 

nestranní a hodní, a už velmi ochotní naslouchat druhým. A on se v následujícím dopise 

přiznal k tomu, že mne chtěl opravdu zastřelit, ale že si poslechl další přednášku někde 

v Boskovicích, a tam jsem řekla, že by mi to nevadilo, kdyby mne chtěl někdo zastřelit. 
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Ano, bylo by to mojí vůlí Boha, kdyby to bylo. Ano, když to v tom osudu má být, tak se 

to stane, ale je to mojí vůlí, protože jsem si to vybrala. A pokud se to nemá stát, tak i 

kdyby se tisíckrát snažil, tak se to nepřihodí. A tak se mi přiznal k tomu, že ho to tedy 

přestalo bavit.  

Načež teď po měsíci napsal neskutečný dopis. On mi totiž řekl: „Tak dobře, já vám z 

nějakého zvláštního důvodu věřím. Já vás tedy budu poslouchat, ale o víkendu budu 

chodit do Harekrišna.“ Tak jsem si říkala: „Jój, to tě hochu teda může roztrhat, protože 

na jednu stranu poslouchat Adamcovou... a na druhé přiživovat takovéhle věci. Ale 

uvidíme, co se bude dít.“ A teď napsal po měsíci nádherný dopis, kde psal s údivem: 

„Já se měním, krok za krokem, mne bližní nepoznávají, já najednou vidím, co jsem dřív 

neviděl. A to vás poslouchám jenom měsíc. A představte si, že já jsem měl sen, že mne 

vyhodili od těch Harekrišna. Tak jsem si říkal, hergot, vždyť ona říkala, že je všechno 

naplánované. Ne, ne, ne, já tam just půjdu. Jenže, když jsem tam chodil, tak jednou, 

dvakrát, tak jsem zjistil, že už najednou na toho šéfa Harekrišna koukám jinak, protože 

mi najednou přišlo, že to bere do svých rukou a každému přikazuje to, co má dělat, co 

nemá dělat, a to, čemu máme věřit nebo nemáme věřit. A tak jsem si říkal, jemu to 

neřeknu, on by mne vyhodil, a to by se jen potvrdil ten sen. Tak jsem napsal kámošce 

z Harekrišna, ale tak běžně a lidsky, že teda šéf je pěkný egoista. A že to bere do svých 

rukou. A hele,hele, ona mu to poslala... Načež mi šéf napsal, že jsem exkomunikován 

na věky věků na celé planetě z Harekrišna, ale nejenom to! Napsal také, že jestli se 

někdy vrátím, tak uvidím, co se se mnou bude dít, a že skončím v blázinci. Výhrůžky, 

ano – to dělá vědomí hmoty, Satan. A tak jsem si řekl, kurňa, ono je to vlastně dobře, 

já jsem vlastně neudělal nic, jenom jsem napsal dopis kamarádce, že je tam silné ego. 

A vy jste mne dokázala milovat i za to, že jsem vás chtěl zastřelit.“ 

Takhle pracuje pokora. A vy tou pokorou, kterou budete prožívat a přijímat to, co se 

vám děje v životě skutečně budete učit druhé lidi, aniž byste museli o kohokoliv, o něco 

bojovat. Pokora je nejkrásnější stav, který jste doposud ve  svých inkarnacích mohli 

zažít. A už k němu máte velmi blízko, když už Adamcovou můžete slyšet a poslouchat... 

Prečo neviem donosiť dieťa a prichádza u mňa k potratom do šiesteho 

týždňa tehotenstva? Čo mám zmeniť? Ďakujem, Karin. 

Karin, tady je vidět, a to má vztah k té vaší bolesti hlavy, kdy vyhlížíte už tu jakoby 

bolestivou věc, že znovu o dítě přijdete, a co bude v té budoucnosti, to má souvislost. 

Ale pokud nedonosíte dítě, nejste silná na druhé čakře. To znamená, je tam nějaká 

minulostní vztahovka. A pokud by vám vadila jenom situace, že nemůžete otěhotnět, 

tehdy si tu vztahovku přiživujete. Vy máte vědět, že váš osud je nastavený. A já vám 

doporučuji, a teď to pro vás možná bude bolestné a je to opravdu nejlepší řešení, říct 

si: „Jestli nemám mít dítě, tak ho mít nebudu a já to beru.“ Musíte přijmout i tu nejhorší 

variantu. Protože když si to namalujete, že se to jako povede, tak bude pořád to vaše 

tělo reagovat, protože vy jste mu naletěli na lep. Vy máte přijmout tu nejhorší variantu, 

tím jste připravení a impregnovaní na cokoliv, co se bude dít. A tehdy si zmírníte 

odpory, které by se tam objevovaly v situační části anebo ve výčitce k sobě, že to 

nedokážete. Ne. Vy jako Bůh jste si objednala cestu sama k sobě, to znamená, vy 
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hledáte. Jediný důvod, proč se vám v životě všechny osudy a všechny dramata dějí je, 

abyste nalezli sami sebe, abyste přijali to, co se děje. A to je obrovský poklad. A tehdy 

máte šanci zaprvé: se to naučit, najít sama sebe. A za druhé: pak se všechno zarovná, 

neboť jenom Božství vás může osvobodit - vlastní Božství.  

Každý v sobě máte Krista. Ježíš řekl slova, kdy vám vysvětloval: ...že jenom skrze mne 

najdete Boha..., ale on nemyslel přes Ježíše, ale přes Krista - vašeho vlastního, Kristus 

Juraj, Kristus Katarína... Vidíte, mluvím slovensky. Ano, každý z vás má jméno, a pod 

ním je uloženo Kristovství, které má svoji časoprostorovou křivku, a jenom tehdy 

dojdete k vlastnímu Božství. To je všechno, co vám chtěl Ježíš říct, nic jiného. Ale to 

má svůj čas, to musí zemřít samo. Pomůžete mu tím, že si uděláte taková opatření, že 

vás nerozhodí nic. Tedy přijmout i to, že dítě nikdy mít nebudu. Tehdy máte šanci, že 

ho mít i budete. Ale žádné - má dáti, dal...  

Když se žena bude snažit žít v pokoře, aby její muž se změnil a bude vyhlížet, kdy už se 

změní, tak to je vypočítavost. Ona to dělá pro sebe, aby se jí  ten život změnil. Ne. Já 

musím přijmou tu pokoru taková, jaká je. I svůj život takový jaký je. Bez toho, jestli se 

muž změní nebo nezmění. Tam neočekávám s tou nataženou dlaní. Pak to totiž děláte 

pro sebe. Vy to máte dělat pro všechny. Pak se to samo stane a samo se to vyřeší 

jakýmkoliv způsobem. 

Mám toho času zväčšenú štítnu žľazu. Chcela by som to vyriešiť, alebo 

odstrániť cez energie, alebo nerobením niečoho, čo doteraz robím. Tak by 

ma zaujímalo ako na to ísť a čo z toho vzniklo. Pokiaľ je to otázka 

nevhodná na takéto stretnutie, tak ju nemusíte použiť. Ďakujem vám, 

Eva. 

Evi, štítná žláza je otázkou komunikace. A vždycky, co se odehrává jakoby teď ve 

změnách štítné žlázy je minulostního původu. Všechny vaše platby jsou minulostní. 

Lidé mi kolikrát píší, že se jim děje tohle... co dělají špatně. Ne. Za prvé: nic jste nikdy 

nedělali špatně, vy jste museli dělat svoje věci, aby jste se poučili. Takže kdysi v 

minulosti, a u každého je ten časový zápis jiný, jste měla blok v komunikaci. Záleží na 

tom, na jakou stranu máte štítnou žlázu zvětšenou, někdy to bývá na obě dvě strany. 

Pokud je to jenom doleva, což je hmotná strana, tak tam je špatná komunikace do 

hmoty: hádka, ironie, útok, pomluva, přílišné ostré mluvení nebo zase nemluvení. 

Zkrátka nerovnoměrná, nesprávná komunikace. Anebo je to do situace, pozor, to 

můžete zaútočit jenom myšlenkou, dejme tomu: „To je ale blbec...“ s takovým tím 

prožitkem do hmoty. A i kdyby jste to nevyslovili, máte to v sobě. Víte, kolik si lidí u 

televize zapisuje věcí při pohledu na politickou scénu? To si nedovedete představit. A 

neví o tom. Do pravé strany je to situace. Tam kritizujete situace, hodnotíte je, nadáváte 

na ně. Takže pokud je to do obou, tak se to dělalo na obě dvě strany. To, co proběhlo už 

nemůžete změnit. Vy se můžete poučit. Proto vlastně štítná žláza nebo jakýkoliv orgán, 

to se týká jakékoliv nemoci na jakékoliv čakře, proto přichází ta nemoc, aby jste se 

zastavili, aby vás to donutilo k přemýšlení o věcech.  

Většinou si člověk myslí, že nemoc mu ubližuje, ale nemoc vám pomáhá, protože když 

vám není dobře, tak pak už nenadáváte a nestaráte se o druhé, ale o sebe. A to je strašně 
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důležité v období nemoci, kdy vám docházejí věci, že se děly správně a dějí se správně. 

Záleží na tom, jestli se dokážete poučit a jestli vám to dá sílu k tomu, aby jste se 

přetvořili během té nemoci. Samozřejmě pak záleží i na tom, co vám navrhne lékař. 

Rozhodně k léčiteli nechoďte, léčitelé berou karmu. A pokud ještě neumíte zastavit své 

odpory úplně do nuly, to znamená, že to ještě vaše tělo dělá automaticky a kritizuje 

něco nebo někoho, tehdy by přišlo nějaké velké prozkoušení, a opravdu dramatické, 

neboť vám byla sebraná stará karma a vy stejně ještě věci neumíte. Vy se potřebujete 

naučit. To je systém učitelování, neboli přechod přes šestou čakru.  

Potřebujete pochopit, že každý na koho se podíváte je vaše vlastní společné Božství a 

jste to vy, protože my jsme celý Bůh na planetě ve hmotě. To znamená, že jestliže na 

někoho zaútočím hmotou svého těla s negativní emocí, útočím sama na sebe. Jednak 

budou útočit druzí na vás a jednak si splatíte dluh, který jste tady zanechala právě tou 

emocí. Takže pak jít k lékaři a domluvit se s ním, jaká je nejvhodnější cesta. 

Ako je to s čistením a harmonizovaním čakier od Kryona z Magnetickej 

služby? Energetický zážitok tam je, ibaže... Ďakujem, Daniela. 

Danielo, já nevím. Já se vůbec nesmím a nemám... mám to zakázáno, ale ani to tak není 

zakázáno jakoby od jiné složky, protože já jsem ten, kdo to zakazuje. Já vím, že je to 

strašně těžké pochopit, ale zkrátka jsou věci, na které se podívám a já nemohu, nesmím 

je číst. Jediné, co jsem za dlouhá léta četla byl dárek od Paľa Hybena z Bratislavy a od 

slovenských přátel, kteří mi v Uherském Hradišti přinesli knihu od Marcela Vaňka, je 

to kniha o Milarepovi a jsou to dvě bichle. Kupte si to, doporučuji, je to nádherné. A 

Paľo Hyben mi tenkrát říkal, že Milarepa je vlastně stejný jako já, že učí lidi být jenom 

obyčejným člověkem. A už tenkrát to dělal, protože v Tibetských klášterech skutečně 

byli mniši, a byl tam obrovský egoizmus, který mezi sebou bojoval, tam si záviděli 

duchovní pokroky a stavy umění v levitacích a všechno možné. A sám Milarepa byl 

obrovským silným nábojem a prošel obrovskou výukou, napřed dokonce i vraždil a 

používal černou magii úplně v nevědomosti, pak se překlenul do bílé magie a následně 

našel svého učitele Marpu, který ho řezal, řezal a řezal a nechal ho stavět mnoho baráků 

holýma rukama, dokonce i bez nástrojů, a pak mu je zase zboural, než ho naučil pokoře. 

V tomhle utrpení vlastně musel splatit úplně všechno, co vyvedl za tu dobu toho života, 

protože bylo nastaveno, že má dojít k osvícení.  

A já jsem nesmírně nasmála u této knížky, protože tenhle člověk byl stejný jako já. Já 

jsem taky ostrá. Nejsem sice už ostrá jako Milarepa, který s rozběhem nakopával 

mnichy do prdele, když se modlili... To už já nedělám, to bych si ani nedovolila. Ale 

opravdu umím tnout jazykem, protože potřebuju osvobodit Božství člověka, kterého 

mám před sebou, aby si uvědomil a byl silnější než hmota svého těla. Vy ale máte 

vládnout svému tělu. A vy skutečně budete dělat zázraky. Ale nedělejte to dřív, než vám 

zemřou odpory těla, než vám to vlastní Nadjá dovolí. Ego se vás bude snažit lákat 

různými způsoby: „Už můžeš, to je čisté...“ Ne, ne, radši vydržte a posečkejte. Kdyby 

jste začali dřív, posílí to hmotu vašeho těla a začnou se u vás projevovat vlastnosti, které 

už jste ztratili. Začnete být vzteklí, nervózní, poznáte to okamžitě, protože on nabere 

sílu a převezme, co už ztratil. Takže vydržte prosím vás. To je právě to, co nechápou bílí 



  46 

mágové, když považují, že vás vedu do stáda. Ne. Vy skutečně budete podle kvantové 

fyziky dělat zázraky, ale po takzvané odmlce. Zkuste si představit, kdybych vám dneska 

tady předváděla zázraky, co by dělali lidé ve světě. Propadlo by se to zpátky do bílé 

magie, lidé by stáli zástupech. Tohleto je utajený svět. Ale věřte mi, já už vládnu hmotě 

a nebudu to nikdy nikomu ukazovat. Já jsem vás to přišla naučit, a to vy musíte poznat 

ve svých vlastních životech. Je to opravdu zázračné. Proto ta odmlka, proto to čekání 

na tu dobu, než vy sami budete vědět, až vám skutečně bude přicházet pokora v 

celkovém pohledu na planetu i na děje, které se na ní dějí. Tohle je velmi důležité vědět. 

Já se vrátím k tomu Kryonovi. Moje mladší dcera miluje Kryona. To, co jsem od ní ve 

velmi krátkých mailech četla, s tím jsem souhlasila. Podívejte se, ale já vlastně říkám 

to samé co Kryon, jenže se to liší trošku jinak, a lidé, kteří to tady přijímají neznají 

pravidla. Týká se to přesně toho, co jsem vám teď řekla. To, co se tady děje můžete dělat 

teprve tehdy, až vám umřou odpory, jinak to posílí hmotu těla. A pokud se nebudete 

umět rozhodnout, radši to nedělejte. Pokud bude vaše tělo zbaveno odporů umělým 

harmonizováním, tak je to jako prosba, je to jako meditace. Meditace tady byla dobrý 

nástroj po mnoho tisíc let a byla užitečná, protože vás posunovala ve 3D planetě, ale ta 

planeta má dneska dvojnásobnou vibraci a hmota má jiné vlastnosti. Dneska to, co jste 

dělali před pár lety už dělat nemůžete, protože se tím poškodíte. Vysvětlím. 

Dejme tomu manželé Tomášovi, kterých já jsem pokračovatel, ano, přestože 

nemedituji. Já jsem vývojový pokračovatel. Oni dosáhli skutečně nejvyššího stupně 

osvícení, které ve 3D planetě mohl člověk dosáhnout. Těch lidí, co dosáhli osvícení bylo 

tady docela hodně, ale v počtu celé populace jich bylo velmi málo. A protože Míla 

zemřela, tuším v roce 1999 a pan doktor v roce 2001, oni splnili svůj úkol a připravili 

mnoho lidí na stav Božství, protože mnozí lidé zažívali stav světla v sobě, měli krásné 

pocity a drželo je to v samádhí třeba několik dnů. Ano, to všechno jste zažili, aby jste si 

ověřili, že je ve vás něco, co zatím nebylo vidět a nikdy jste se toho nemohli dotknout.  

Rozvoj těchto technik byl skutečně v dvacátém století velmi silný a začal už na začátku 

dvacátého století. A u nás ho manželé Tomášovi vyvrcholili. Nicméně odešli na planetě 

3D, a odešli do vyšší dimenze. Já jsem základní přednášky natočila, byly natočeny. A 

také to nebylo mojí vůlí. Byl tam pán, který to natočil, já jsem to ani nevěděla. A už 

druhý den to frčelo na YouTube. Byla jsem překvapená, jakou to mělo rychlost. A tam 

jsem vlastně řekla stav 3D, protože v roce 2011 jsme měli ještě dva roky do toho 

okamžiku, než se planeta změnila, proletěla poslední bránou. Tam bylo řečeno, a bylo 

to řečeno velmi správně, a já vám to teď říkám proto, aby jste věděli, že se stav pravdy 

neustále mění. To, co říkám dnes je pravda dnes, za nějaký čas to zase bude jinak. A 

tady si to krásně prohlédnete na tomhle příkladu. To znamená, že tam jsem řekla, že 

oni už se nenarodí, takový člověk už se nemůže narodit do stavu 3D planety, protože 

planeta 3D má kanál hmoty otevřený od nulté čakry, což je střed planety, až po šestou 

čakru, to je třetí oko, to je hladina 666 - šestá čakra, která je hladinou hmoty. Jakmile 

ji překročíte a nejste hmotou, odpory umírají, stáváte se Bohem. Takže nad planetou 

5D se otevře kanál od šesté čakry do třinácté čakry. To znamená, že do 3D planety, 

která má kanál jenom do šesté čakry se neudrží někdo, kdo přesáhne šestou čakru, to 

zkrátka nejde. To má jinou vibraci a on se tam nemůže narodit.  
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Proto já, abych se sem narodila, byla jsem sem propašovaná, že jsem si dobrovolně na 

sebe oblékla kabát Ivy se všemi věcmi, které tam ještě byly nedokonalé - a musela jsem 

si na ně dobrovolně kývnout. I se všemi platbami, které tam byly. I s osudem, který tam 

byl, abych si tím prošla ještě jednou, což jsem už měla dávno za sebou. Jinak by nebylo 

možné, abych jsem sem byla protlačená. A věřte, to bylo mojí blažeností, nikdy mi to 

nevadilo a vadit mi to nebude, jinak bych to samozřejmě neudělala. Nicméně si 

představte, mělo to podmínku, že budu samozřejmě umět pokoru, to znamená, že když 

Iva prožívala nějaké věci, kterým by odporovala, já jsem věděla, jak to vyřešit, protože 

už jsem byla Vědomím, které bylo silnější než hmota. Já jsem se uměla rozhodnout pro 

to, co udělám, abych zminimalizovala, ale udržela se ještě pod šestou čakrou.  

Manželé Tomášovi teda zemřeli ve 3D planetě a odešli do 5D, do vyšší dimenze. Jenže 

si představte, že za dvanáct let od úmrtí pana doktora Tomáše v roce 2013, planeta 

dohonila, přešli jsme do stavu 5D hmoty planety, proletěli jsme do prstence, který 

rezonuje dvakrát tolik. Takže dnes je pravda úplně jiná, protože pokud jsou Tomášovi 

v páté dimenzi, tak se sem mohou mezi nás zase narodit jako opravdu velmi čistí lidé, 

kteří se zbavili svého egoismu. Takže vidíte, že pravdu, kterou si někde přečtete nebo 

někde zjistíte, je úplně jiná. 

A teď se vrátím zpátky k tomu Kryonovi, abyste mi rozuměli. Kryon mluví z obrovské 

výšky. Ale přijímající člověk, který to tady přetlumočí, aby udržel tuto vysokou energii, 

musí být takzvaně zeslabovaná po padesáti procentech z každé vrstvy. Takže ty pravdy, 

nechci říct, že jsou špatně přeložené, jsou přeložené tak, jak přeložené jsou, ale vy jim 

třeba někdy nerozumíte. On třeba říká skutečně pravdu, ale je to pouze k používání pro 

bytosti, které umí přemýšlet v této rovině. Zkuste si představit, jestliže se vám zastaví 

odpory vašeho těla, tak máte automaticky všechny čakry harmonizované - a to máte 

připravené v osudu. A vůlí člověka si sednout a harmonizovat si čakry, to už je chtít být 

lepší, to už vám zdemoluje čakru. To už je odpor. Tady mi to protiřečí, tady už cítím, že 

není něco dobře vysvětlené, a pozor, teď záleží jenom na vás, kdo z vás bude přikyvovat 

a kdo z vás řekne ne. To už je vaše pochopení a váš stav, kdy se umíte rozhodnout, kde 

ta pravda asi bude. Nechci se tím tahat o pravdy své nebo někoho jiného, to není vůbec 

úmyslem. Já jsem přišla proto, abych vás naučila přemýšlet v úplně jiné rovině, aby jste 

byli samostatní.  

Jsou lidé, kteří mi píší: „Mám se rozhodnout takhle, anebo takhle?“ Pozor, to už je váš 

život, už když jste se narodili, tak bylo jasné, že se nějak rozhodnete. Pokud se dneska 

bojíte rozhodnout, že se rozhodnete špatně, tak to už je odpor. A to už je jasné, že se 

rozhodnete tak, aby byla nějaká komplikace. Ale vy tu komplikaci mít musíte, aby jste 

se naučili tu zkušenost. To je strašně důležité vědět. Pro vás je všechno dobré i nějaké 

drama, které zažijete, protože vy to potřebujete zažít, aby jste se poučili. Dělat věci 

jenom kvůli energetickému zážitku, když je harmonizace čaker, to je jako kdyby jste si 

vybírali cukrátko, který je lepší, vy ho jenom vycucáte, a pak jste zase v pytli.  

Tady jsou právě konkrétní otázky: jestli mají být dva lidé spolu - a jsou tu datumy 

narození. Prosím, já vám nikdy nebudu dělat vědmu, tady se vám musím omluvit, to 

vám nikdy nebudu dělat. I zvědavost je určitý odpor. Pokud jste žena a cítíte, že toho 

muže milujete a on vás, buďte spolu. Pokud jste nerozhodní a nejste si jistí, tak už do 
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toho vztahu nevstupujte. Ale to je vaše rozhodnutí. A to je strašně důležité vědět, je to 

váš život. Já jsem vás přišla naučit svému vlastnímu rozhodování a ne to, aby jste jenom 

slepě dělali věci. Egoismus je, že nechci to, co se děje a chci něco jiného, co se neděje. 

Váš život je třeba takový, že můžete mít i mnoho partnerů. A každý ten partner bude 

pro vás důležitý, protože s každým tím člověkem zažijete něco jiného. Něco, co 

potřebujete doladit, abyste pochopili. A tohle je důležité vědět. Vy máte žít - a ne se bát 

života.  

Fandím vašim prednáškam, ale niekedy mám z nich také myšlienky, že 

tým, že je všetko vopred dané a určené, tak to vo mne vyvoláva pocit 

rezignácie a fatalizmu, že je to všetko aj tak jedno... 

Ano, to je výborná otázka. Není to tak. Není to ani rezignace, protože já umím tnout. A 

to vy moc dobře víte. Je to o tom převzít svůj život Boha, pozor, vy jste Bohové, vy nejste 

hmota. Hmota se bojí a něco odmítá a rezignuje. Anebo je, pozor, fanatická do něčeho. 

U mne fanatismus nenajdete. Život člověka bez odporů neznamená, že neodporujete 

tělem. Vy smíte odporovat tělem, ale nesmíte odporovat nitrem. Je jedno, co děláte 

tělem. Já klidně na někoho zařvu, když vidím, že je to nutné, ale vevnitř jsem ve stavu 

bez odporu. Já toho člověka neodsuzuju, ani nemám žádné negativní emoce. Jenom 

vím, že to zkusím, protože potřebuji tomu člověku ukázat, že si ubližuje sám sobě, když 

se rozhoduje egoisticky a obrovsky dramaticky. Anebo také, když už máte tak silné 

Nadjá a vidíte do věcí, tak taky vidíte, že síla jeho egoismu je tak veliká, že je to 

zbytečné, tak už nic také neřeknu. Ale tady potřebujete pochopit ten princip.  

Egoismus je, když tělo dělá negativní emoce a donutí vás, že si je převezmete. Ale tělem 

můžete říct: „Hele pozor, prr, tohle mi dělat nebudeš. A pokud to budeš dělat já 

odcházím nebo si ty zabalíš kufry a odejdeš...“ Ale úplně v klidu. Třeba si ten člověk 

ještě vzpamatuje a zjistí, že skutečně o vás přijde, když se bude chovat tím způsobem, 

jak se chová. Nedovolit druhému člověku, aby něco takového dělal. Já jsem tak sama 

byla vychovaná. A mí rodiče byli skutečně obrovsky morálně silní, i když tam byli ještě 

jiné drobné nedostatky. Ale tohle já mám v sobě. Když vím, že by se někdo choval 

obrovsky egoisticky, tak mu to nedovolím. Nedovolím, a přesto jsem v pokoře. Dělám 

to z lásky k tomu člověku, protože vím, že je to Bůh, který je tam uvězněný pod odpory 

těla, které si jde ve svém egoismu a nalhává tomu člověku, že na to má právo a takové 

různé věci. Tohleto říká ego. Ne, to co se mi děje, to se děje, to se mi má dít. Nemám k 

tomu negativní emoci, ale vyřeším to tím tělem, jak nejlépe umím. Tehdy hmota 

ustupuje a jde vám vstříc a pomůže vám. Dokonce i velice komplikovaná situace se 

vyřeší úplně sama, ale to si musíte ověřit. To je právě to ovládání jednotné hmoty 

jednotným Bohem, ale tohle si musíte zažít v praxi. 

Prosím poraďte, kedy k vám prehovára rozum a kedy srdce? Na 

prednáškach hovoríte, že sa máme rozhodovať srdcom. Platí to aj v 

podnikaní? Tam sa práve stretávam so samými egoistami a 

ambicióznymi ľuďmi. Srdce tam teda nevidím... 
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Ano, ono je to velmi těžké. Ale vy už ucítíte, jestli váš šéf - třeba ředitel, bude velký 

egoista, jestli podvádí, anebo nepodvádí a jestli chce vyždímat lidi nečestným 

způsobem. A tehdy, pozor, se k tomu můžete postavit různým způsobem. Buď si seženu 

jinou práci a nebudu u toho, když by mne to drtilo,  nesmíte ho kritizovat! Uvědomte 

si, že by jste kritizovala své vlastní Božství ve své vlastní hmotě v druhém člověku. 

Tehdy ho nezkritizuju, nebudu mít žádný postoj, že on je takový, nebo makový. Ne, on 

je Bůh, on je stejný Bůh jako vy. Ale jeho hmota mu ještě vládne, je silná v jeho kabátku, 

který si oblékl, ještě jsou  takové poryvy, ale on si to sklidí. Kdyby jste ho zkritizovala 

nebo považovala za špatného, budete sklízet svoje odpory. Vy už můžete být čistá tak, 

že by jste už nepodváděla lidi, ale vám se to nelíbí, takže tam jsou dvě varianty. Ono 

jich tam může být víc, ale ty základní jsou: buď se teda oprostím od všech negativních 

emocí a vím, že tam zůstat musím, protože potřebuju vydělat peníze pro svoji rodinu a 

musím v té práci zůstat, ale neúčastním se takových věcí. Jenom poslouchám svého 

šéfa. A pozor, pánové a dámy, šéfa poslouchat musíte, ať se vám to líbí nebo ne. Protože 

jste tam v práci a máte plnit jeho úkoly. Ale tím nepadá to, co děláte na vás, to vám 

někdo přikáže. Pokud vás to tak drtí, co děláte a připadá vám to tak strašně obrovsky 

špatné, tak vám radím najít si radši jinou práci, protože vy by jste tím onemocněli, když 

by jste si vyčítali, že se účastníte takových věcí. Ale jde se udržet v rovině pokory, to 

znamená v rovině čistoty. Vše, co se týká těchto složitých pracovních vztahů, a je toho 

tady hodně, tak vy se to musíte naučit. Dokud to nebudete umět, nemůže vás ten život 

vyplivnout mimo.  

Já jsem si napřed prošla patnácti lety v práci ve skupině ve veliké zubní laboratoři. A je 

pravda, že tu pokoru jsem si už do veliké míry přinesla. Už jsem vám to kdysi vyprávěla. 

Tam jsem zažila situaci, kdy si už lidé mohli skutečně myslet, že můj otec, který dělal 

šéfa mi přilepšil. Já jsem věděla, že on to neudělal, já jsem to taky neudělala, že jsem 

čistá. A teď pozor, šedesát čtyři lidí, to je darda, si přišlo výhružně stěžovat, jak je 

možné, že Iva dostala takovéhle odměny, a o tři stovky větší. A táta se chudák klepal, 

byl nevinný a říkal, že Iva tady měla také stovku jako vy, jak je to možné... Ale já jsem 

tři měsíce před tím udělala práci, kterou přinesl primář oddělení a nikdo ji nechtěl 

udělat. Já jsem mu ji vzala, už i proto, a to byla taky pokora, že všechny holky v 

místnosti měli hlavu strčenou do šuplíku a nikdo tu práci nechtěl. Takže já jsem řekla, 

aby nemuseli strkat tu hlavu do šuplíku: „Dejte to sem.“ A v tu ránu se všichni 

narovnali, jim se ulevilo. Uplynuli tři měsíce, a když přišly prémie a právě tohle se stalo, 

tak jsem věděla, že to je běžné, že to lidi dělají, že když mají tatínka šéfa tak to asi 

zneužívají. Já jsem ale věděla, že mám čisté svědomí a moje Božství to ví. Pozor, to je 

důležité vědět. Bílí mágové by trpěli, protože by si o nich někdo myslel, že něco udělali, 

co oni ale neudělali. To už je odpor: oni si myslí. Oni mají právo si to myslet. Svět je 

takový, že lidé zneužívají věci. A mně bylo jedno, že si to myslí, to je pokora. Já jsem 

jim to neměla za zlé. Ano, měli právo si to myslet a běžně to lidé dělají. Tehdy se stalo, 

že během pěti minut, možná i dřív, se otevřeli dveře a do toho davu vešel primář 

oddělení a říká: „Co se to tady děje?“ „No, jak to, že Adamcová má o tři stovky navíc?“ 

Hele, já jsem ani nikdy nevěděla, kdo kolik má plat. A valila jsem oči jak to, že vědí, co 

já mám na výplatní pásce. A pan primář se usmál a řekl: „Ano, to jste se mohli přijít 

zeptat mne. Adamcová dostala tři stovky odměny anonymně z ředitelství, protože 
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dělala můstek pro známou pana ředitele. A ten můstek se velmi líbil a byl udělaný velmi 

dobře, tak anonymně poslali tři stovky prémií pro toho, kdo dělal tu práci. Jděte se 

podívat do knihy prací, dělala to paní Adamcová.“ A jak když střelí do vrabců, všichni 

byli pryč.  

Ale chci vás upozornit na jedno. Kdybych ukazoval prstem, oni jsou takoví a makoví, a 

já to nedělala; kdybych tu pomyslnou pěstičku sevřela a útočila na ně, že já si to 

nezasloužím, tak by primář nepřišel. Nikdo by se to nedozvěděl. A já bych se vláčila tím 

svinstvem, těmi pohledy, které se tam odehrávaly. Tohle je tvorba Boha. Vy máte 

pokorně sehnout hlavu a přijmout to, co se děje, vždyť vy máte čisté svědomí. Já jsem 

tu hlavu mohla narovnat, i když oni na mne ukazovali prstem. A ještě jsem si o nich 

nemyslela nic špatného, vždyť je to běžné, že se to v lidském životě děje. Takže tímhle, 

když nejsem ve fanatismu, a ani nejedu v různých jiných rezignacích. Ne, vy musíte 

najít správnou střední cestu, ta se hledá velmi obtížně. Vaše Božství je vždycky s vámi 

a ví, co jste provedli, a co ne. Zkuste si představit, že byste jste trošičku ujeli, už máte 

divný pocit, už nemůžete před těmi lidmi říct, že jste to neudělali, protože ta pusa vám 

to nechce ani říct. Váš Bůh ví skutečně úplně všechno. 

Veľmi rád počúvam vaše prednášky, pôsobia na mňa ako balzam. Veľa 

som si vypočul a myslím, že aj veľa pochopil. Našiel som si tam veľa 

odpovedí a všetko začalo do seba zapadať ako skladačka a veci zrazu 

začínajú dostávať zmysel. Ale mám problém, ako dostať teóriu do praxe. 

Stáva sa mi, že keď nastane nejaká veľká situácia, hlavne v pracovnej 

oblasti, ktorá nie je dobrá – v úvodzovkách, neviem ju prijať. Nehnevám 

sa, nenadávam, som v kľude, ale vnútorne ma to rozhodí, cítim nevoľnosť 

okolo žalúdka a je po optimizme. Dá sa pomôcť nejakým duchovným 

cvičením, alebo budem jednoducho tieto situácie zažívať dovtedy, kým to 

nebudem vedieť? Ďakujem, Miro. 

Miro, viděl jste, jak jsem kývala, už když to NIE bylo dobré. To je záležitost třetí čakry, 

kdy vy nerespektujete situaci, která nastává. A neumíte si prohlídnout, co se tam v tu 

chvilku děje, to mnozí neumí. Vy už třeba víte, když kritizujete, nekritizujete, když vám 

to vadí, to už také cítíte ten rozměr, že to nechcete, že tam to překáží. Ale takzvaně 

nerespektovat znamená, že tu situaci odstrkujete, tak jako: „Já ji nechci,“ ale ona je. A 

jestliže si nepotvrdíte tím entrem, nedávno mne na Facebooku, když jsem odpovídala 

na otázky na internetu, které ukládá k odpovědím Libor Fejta, tak jsem tam říkala, že 

je to jako v počítači, vy to potřebujete potvrdit entrem. A tam mi nějaký pán napsal: 

„Hele, Ivanka už je ajťák, dřív těžko posunovala ikonky a teď už umí entrovat...“ (smích) 

Ano, vy potřebujete všechno potvrdit. Ano, situace je jaká je. Jakmile uděláte tohle, 

další krok je náprava. Zjistíte, že to jde velmi lehce. Vy potřebujete rozklíčovat, co se v 

tom těle děje a kde, jakým způsobem to děláte, a pak se to najde. Ale už vás tady může 

upozornit to, že vás tlačí  žaludek. Víte, osud máte hotový. Všechno je připravené. I ta 

situace, která se odehrávala, i ta byla připravená už když jste se narodil. Akorát jste 

potřeboval v časoprostorové křivce dojít tím osudem do toho dne, do toho roku života, 

ve kterém to odehrávalo a v  tom místě, ve kterém se to odehrávalo, tedy v té vaší práci. 
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A teď jde o to, jak se k tomu postavíte. Vy nemůžete situaci roztřílet na cimpr-campr. 

Vy jí musíte projít. A když jí projdete bez odporu, už se s podobnou situací nesetkáte. 

Ale na to si samozřejmě musíte přijít sám. 

Nemá smysl harmonizovat, už jsem o tom dneska mluvila. Harmonizace znamená, že 

se budete snažit narovnat tu čakru, jenže pozor, vy jste si tím odporem zapsal karmu, 

tím jste převzal tu nespokojenost, takže je zákonité, že se vám ta situace bude někde 

opakovat. Je jedno jestli v práci nebo v rodině anebo někde v životě. Bude se opakovat 

nějaká dramatická situace, protože už v DNA je  počítáno s tím, že vy jste to v tuto 

chvilku nezvládl. Karma je vybita teprve tehdy, když přichází nová obtížná situace a vy 

přes jí projdete úplně v klidu, jenom tím, že ji přijímáte takovou jaká je, a jenom ji 

vyřešíte mechanicky. To se všechno naučíte. A není to opravdu složité. Jenom poprvé 

vždycky, když přijdete k tomu, jak se to udělá. Je to jako když poprvé vypočítáte, kolik 

je jedna a jedna. To už potom víte vždycky. 

Otáča sa mi pravé koleno von, akoby do pravej strany. Čo to znamená a 

je nutná operácia? 

Víte, to by vám opravdu řekl ortoped. Koleno ale vždycky znamená tvrdohlavost. Tady 

je slabost do situační strany na jedničce. To znamená, tady jste tvrdohlavě odmítal 

situaci, a vypadá to na dlouhodobou záležitost. Tady už asi bude nutná operace, ale 

nejlíp vám k tomu řekne ortoped, do těchto mechanických věcí já nikdy nezasahuji. Ale 

nebojte se operace, protože každá operace, která probíhá v té bolesti, kterou tam 

prožijete je také platbou. A pokud dlouhodobě děláte nějaký odpor, a už máte 

zdestruované tělo, tak se musí použít nápravy, ale vždycky mechanické, ne sebráním 

karmy. Naučte se přijímat situace jaké jsou. Kdyby jste odmítal tu situaci, že máte jít 

na operaci, tak děláte to samé a přidáváte odpor v té samé noze. Takže jenom to 

skutečně vyřešit. Nebýt tvrdohlavý a snažit se řešit mírnějším způsobem situace, než 

se zapříčit v tom svém životě a cokoliv odmítat. 

Prosím vás, veľmi ma bolí ramena, kĺby, vlastne celé ruky. Od čoho to 

závisí? Ďakujem. 

Ramena a ruce jsou záležitostí čtvrté čakry. Pokud jsou to obě ramena: pravé rameno 

znamená, že se snažíte být lepší. Tam  tlačíte na pilu ve stylu tak, že musím. Levé 

rameno také, tam zase musím něco udělat do hmoty: musím se postarat o něco, o 

někoho, vydělat peníze. Tam je to přesně rozdělené v hladině, ale vy si také nesete přes 

celá ramena tíhu svého osudu, pokud nežijete rádi. Váš osud je nastavený a hotový. A 

přišli jste ho prožít tak, aby jste jej přijali takový, jaký je. Pokud věci dělám ráda, tak je 

dělám jako Bůh. Bůh sem rád sešel do hmoty, aby se naučil věci, které jsou zapotřebí 

udělat. Pokud se k tomu stavím tak, že to nedělám rád, ale musím to udělat, tehdy vás 

drtí levé rameno. Pokud pravé rameno: je to touha být lepší a dělat věci intenzivněji, 

ale pozor, vy máte každý den intenzitu nastavenou. To znamená to, co umíte i to, co 

neumíte. To, co dokážete nebo nedokážete. Zkrátka jste dokonalí každý den svého 

života takoví, jací jste.  
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Vzpomeňte si na Krista: „Jsem, jaký jsem,“ ano, a měníte se. Každý den to „Jsem, jaký 

jsem“ se mění v lepší, výraznější, ale děje se to automaticky. Jestliže do toho pronikám 

lidskou vůlí, do takového třesoucího se úsilí, tehdy vás to bude bolet. Jinak ruce také 

bolí, když máte zablokovanou čtvrtou čakru. Většinou, když prožíváte lítosti a 

dlouhodobé. Když máte pocit, že váš osud neprobíhá tak, jak by měl. Nebo že se vám 

dějí věci nebo situace, které by se neměli dít. Uvědomte si, že vy jste si oblékli své tělo 

se svým osudem. A ten osud jaký máte, den po dni, je takový, jaký vy potřebujete prožít, 

aby jste ho přijali - a je vaší vlastní vůlí Boha. To znamená, že je vaším učebním 

programem. To je jako kdyby jste si nakoupili knížky osmé třídy, a teď by jste se 

nechtěli učit, a je jedno co. Ne, vy tou osmou třídou musíte projít a rádi, protože z ní 

nevylezete tím, že se to odmítáte naučit. Vy si tím musíte projít a splnit zkoušky, aby 

jste se dostali do vyšší třídy. A to je tak vždycky.  

Pozor, z vašeho pohledu to platí i do hmotné strany. Jestliže vás bolí levá ruka, tady je 

to, že nejenom můžete litovat sami sebe, že se vám dějí věci, ale můžete litovat i druhé 

lidi. Jenomže každý z nás jako jednotka má stejné podmínky. Každý z těch, které by 

jste litovali si nabral svůj osud, aby ho prožil takový jaký je. Kdybych já třeba litovala 

svoje dítě, že ho třeba opustil partner, třeba jednu z mých dcer, tak já ji nepomůžu. Já 

se zablokuju lítostí a pláčeme obě, a obě se demolujeme. Neumíme přijmout osud, 

který je tak nastavený. Já jsem ale tady od toho, abych naučila svoje dítě neplakat. Když 

ji naučím přijmout život takový, jaký je a jen ho řešit dál, aby udělala všechno proto, 

aby se to napravilo, a když ne, tak aby pokračovala v klidu a míru. Tehdy projde zdravá 

a bez odporu, a už se jí to nebude opakovat. Tím, že já budu vedle ní plakat, nepomůžu 

jí a učím ji plakat taky, protože jí předvádím jako matka styl, jakým řešit tuhle situaci. 

Tou svojí lítostí vůči ní já demoluji své vlastní dítě. A to už nemluvím o platbách, které 

přicházejí v  bolestech v hrudníku a v rukou. 

Trápia ma myšlienky plné strachu a sú veľmi silné. Bojím sa o deti. Mám 

potom výčitky, že im tým ubližujem a neviem z toho von. Je mi veľmi 

ťažko. 

Tady se demolujete ve dvou úrovních. Pozor, to je velmi nebezpečné. Pamatujte si, váš 

osud je hotový a bylo jasné, že tohle nebudete umět, takže jste si vybrala tenhle osud. 

Ale uvědomte si, že všichni máme svůj osud. Máte ho vy i vaše děti. A tím, že by jste se 

o ně bála, tak se vašim dětem bude pořád něco dít, protože vy hmotě těla, která je celé 

planety vaše, dáváte impulz Satanovi, ano hmota je Satan, že má na vás páku právě tím, 

že se bojíte a že si přejímáte ty strachy. Úplně obrovské je, že si to potom ještě vyčítáte, 

to je pak další blokace na druhé čakře - výčitka sama k sobě. A teď si představte, že se 

tímhletím způsobem demolujete, máte děti, a můžete onemocnět. Zaprvé na první 

čakře, co je velmi náročné na nohy, na střeva a břicho, ale taky na druhé čakře. Musí 

vám být hrozně těžko, a musíte být vyčerpaná a unavená, protože vy ve dvou základních 

hmotných nízkých čakrách nejste přítomna, jste vymístěna jako Božství, a tam se 

neoživuje vaše tělo. Tehdy vy, pozor, skutečně ubližujete svým dětem, protože můžete 

onemocnět velmi vážně a opustíte je. Takže z velké lásky k nim to přestaňte dělat. Vy 

potřebujete být silná pro vaše děti. A silná budete jenom tehdy, když se nebudete bát 

ničeho a nebudete si nic vyčítat, budete všechno respektovat a nebudete plakat, litovat, 



  53 

nenávidět, kritizovat. Tehdy budou vaše děti žít vedle vás a budou žít normálním 

způsobem. 

Tohle všechno musíte pochopit. To, co vám nabízí vaše ego je strach. Bůh se nikdy 

nebojí. Bůh je vždycky štěstí. To, co vám tam nabízí v odporech vaše vlastní  tělo, vám 

nepatří. Zkuste si představit, že se ve vás ozve, že se něco stane mým dětem. Okamžitě 

se musíte ozvat a odpovědět: „Jestli se má mým dětem něco stát, tak už je to hotové v 

jejich osudu, a v mém, a já proti tomu nic neudělám, ale navíc, je to moje vůle, takže já 

se s tím budu muset smířit...“ Já vím, že to je pro někoho hodně těžké, ale jakmile tohle 

uděláte, Satan na vás nemá páku a nebude vás týrat, ten hlas zanikne. On to občas 

někde zkusí, aby vás zase nalomil, aby vás zdeptal, aby vás pokořil.  

Vo svojich prednáškach spomínate kŕč hmoty. Prebehne tento proces len 

na úrovni Ducha, alebo aj na úrovni fyzického tela, či na oboch 

úrovniach? Ďakujem za vysvetlenie, Martina. 

Ano, ta křeč hmoty, to teď probíhá. Víte Satan ví, je to v DNA planety už od začátku 

jejího stvoření, kdo dnes prošel do vyššího stavu, protože to DNA je přesně rozdělené 

na období odchodu do jednotlivých vyšších dimenzí. A každá dimenze má jiný typ 

vnímání, my jsme teprve vyšli ze třetí dimenze, která je právě nejtěžší a nejobtížnější, 

kde končí utrpení. A protože ne všichni jsou připraveni, a teď v prosinci proběhlo 

narození dítěte, to znamená, vás osm procent prošlo přes Kristovu síť, a síť se zase 

uzavřela, protože Syn člověka není jediný člověk - je to množství, počet procent 

populace, které přešlo ve Vědomí na jinou laťku.  

A teď nastává takzvaná křeč hmoty, ta síť se zase zavřela a Satan, veškerá hmota  

planety bouří, protože si chce stahovat lidi, kteří neprošli takzvaným testem pokory. V 

této zóně se dějí opravdu dramatické věci. Jsou tam dramatické osudy v rodinách, lidé 

jsou účastní nějakých dramatických změn anebo umírají v náhlých neštěstích a 

katastrofách, které se odehrávají. Hmota bouří a objevují se  obrovské a nečekané 

agresivity, protože Satan má nad vámi opravdu velikou moc a pozor, má ji dobře. Tady 

se právě odděluje planeta a její podsvět a strhává se pomalu do 3D zóny za námi. Ta 

planeta vypadá jako Mastercard. Jsou tam dvě kuličky a rozdělují se a roztrhávají se. 

Takhle už vypadá naše planeta. A tohle je v zóně lidí, kteří ještě odpory mají a extrémně 

je využívají. Pozor, nebojte se toho, i když přece jenom nějaké odpory ještě máte, ale 

jsou malé, můžete klidně i v té páté dimenzi být, ale na tom nezáleží. Já jsem tady včera 

vysvětlovala, jaký je postup.  

Zkuste si představit, že tenhle dramatický stav, který se teď odehrává na planetě je 

nastavený v prožitku u každého člověka. Buď to prožijete dnes, že projdete a máte to 

za sebou. Nebo ještě nejste připraveni a odejdete. A pozor, smrt nic neznamená, smrt 

neexistuje. Umírá pouze hmota. Vaše Vědomí je trvalé a věčné, a vůbec ani nikdy 

nezaregistruje, že jste zemřeli. Není se vůbec čeho obávat, ani takového dění. Většinou, 

když je to náhlé a rychlé, buď jako havárie nebo nějaký výbuch, tak si ti lidé vůbec nic 

nepamatují, ani nevnímají. Jenom dojde k odložení  hmotného těla a Vědomí je 

uzavřeno pod obal, který se pomalu odděluje od naší planety. A tito lidé si dožijí to 

osvícení a dopochopení v těch dalších inkarnacích. A tam si zažijí přechod přes 
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Kristovu síť stejně, jako to, co dnes zažíváte vy. Takže jestli to zažijete teď nebo příště, 

na tom vůbec nezáleží, ale musíte splnit celou dobu docházky na to, aby jste pochopili 

o čem vlastně Božství je, a že jste tím Bohem. A Bohem nebudete do té doby, dokud 

odpory těla budou běsnit a budete jim podléhat. Lidé, kteří už prošli dnes vidí, že se 

tělo snaží třeba brečet a dělá scény, ale vy už na to koukáte. Nereagujte a nevyčítejte si 

to, protože to jsou poslední křeče vaší hmoty, kdy se na vás snaží zahrát roli, aby jste se 

strhli do toho, že je to vaše. Není to vaše.  

Nedávno mně psala paní, která je velmi dlouho posluchačkou, a která je velmi dobrá a 

umí. A psala mi SMS, že najednou pláče a vzpomíná na věci před dvaceti lety a připadá 

ji, že je úplně na začátku, že nic nepochopila. A to si myslela, jak strašně pokročila. Já 

jsem jí okamžitě napsala, ať na to okamžitě zapomene, že se snaží hmota těla podsouvat 

obrazy, které tenkrát odmítla, jak zareaguje dnes. A ona mi odepsala, ještěže jsem jí to 

řekla. Ano, pak zažijete věci, kdy s údivem zíráte na to, co dělá tělo, ale víte, že to nejste 

vy. Tady už se rozděluje Vědomí, tady už začnete vidět, že se opravdu děje něco úplně 

jiného. 

Já se k tomu ještě vrátím, otázka byla také,, jestli na úrovni Ducha nebo i na úrovni 

fyzického těla. Ono to souvisí, ono všechno souvisí. Ti, co prošli nahoru nad tu Kristovu 

síť, tak ti si prožívají poslední platby. Ti, co neprošli prožívají velmi dramatické úrovně, 

které je odstřelují buď už do podsvěta planety, anebo zapříčiňují zvýšenou karmu, která 

bude odehrána a obnovena v tom následném životě. Takže tady ta spodní vrstva má 

Ducha i hmotu. A ta horní má jenom hmotu, kdy se zaplatí poslední platby.  

Říkáte, že se učíme ve skupinách. Znamená to, že i postup do vyšší třídy 

je ve skupinách? Tedy, že já jsem si zvolila nějakou brzdu, abych neušla 

své skupině, podobně jako když vám zakázali jíst maso, aby vás zabrzdili, 

aby jste nám neutekla? 

Ne, vy se tady učíte ve skupinách. To znamená, že ve svém životě máte svou rodinu, své 

přátele, od dětství školu do ktré chodíte, nebo i více škol, třeba i vysoké školy. To je váš 

prostor ve skupině, hlavně tedy rodina a práce nebo škola, tam, kde se pohybujete. Ale 

když se dokážete vymanit, a to už máte vlastně v osudu i v těle nastaveno, kdy všechno 

prožijete a jak ty zkoušky zvládnete. To už je také hotové. Tehdy zjišťujete, že se 

dostáváte do jiného prostředí. Najednou vás opouštějí staří přátelé, kterým najdnou 

nerozumíte, a oni vám taky ne, nebo si nemáte co říct a do života vám vstupuje něco 

jiného, něco úplně totálně jiného. S těmi lidmi se bavíte o úplně jiných věcech, neřešíte 

už banality, a to je přestup do jiné skupiny. Na to je každý jakoby sám. Pozor, může s 

vámi taky někdo odejít, ale většinou to pociťujete na úrovni odchodu do pokory jako 

samostatnost, kdy nalézáte někoho jiného, protože je nutné při odchodu do pokory být 

rád i sám. A tady je to většinou využito.  

Víte, Bůh je Jednota. A vy nikdy nemůžete být sami, když jste fyzicky sami, to nejde. 

Jestliže jste bez odporu, tak i kdyby jste žili na osamoceném ostrově,  nikdy sami 

nebudete, je tam vaše vlastní Božství, které je vším v celé planetě. A ten život pro vás 

nebude dramatický. Dramatický bude, jestliže podlehnete odporům a budete tady na 

planetě jako hmota. To dramatické bude. Ale postup do vyšší třídy se odehrává ve 
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vašem Vědomí, je to vždycky hra hmoty. Víte, vy jste neustále čistým Božstvím a 

vždycky jste byli. Nikdy jste neměli karmu, karmu má jenom hmota. To znamená, aby 

jste neměli karmu, stačí všechno prožít tak, jak to je a přijímat to, jenom reagovat tělem 

a řešit to tělem. Tohle je zapotřebí vědět. 

Už pár let cítím tlak pod levým předním žebrem, jakoby slinivka, slezina, 

nevím, k lékařům nechodím, ale vždy je to po nějakém jídle. Vyloučila 

jsem nějaká jídla – mléko, kvasnice, maso, brambory a podobně, ale tlak 

přetrvává. Vím, že je to na třetí čakře. S čím to souvisí? Jaký odpor jsem 

udělala? Vím, že je taky čas pochopení, a že jsem si vše naplánovala, a 

hmotu i situaci přijímám. 

Výborně, tenhleten tlak cítíte někde na těle, to je jedno kde. Vy to máte na třetí čakře 

vlevo do hmoty, jak říkáte, ale to můžete mít kdekoliv. Já to teď říkám obecně. Můžete 

se podívat do svého těla. Klidně si zavřete oči a uvidíte místa, která jsou jakoby hluchá, 

prázdná a dutá. Tam chybíte, tam jste kdysi udělali v tom místě odpor a tam budete 

vědět, ke které čakře to patří. Vy, když to máte v levé straně pod levým žebrem na trojce, 

tak jste nerespektovala chování někoho. Někde v minulosti se objevil tenhle blok a 

dokud nezaplatíte tou pozicí toho tlaku a bolesti.  

Znám muže, který trpěl dlouhou dobu velkou bolestí, jako když do něj píchnete nůž. 

Neznala jsem celý příběh. Ten člověk je báječný. Prošel velmi dramatickým obdobím 

ve svém životě, týkajícím se průchodem duchovností. A kdysi dávno v roce 2011 nebo 

2012 jsem s ním byla na Skype sezení. Bylo to večer, kdy jsem přišla z laboratoře, 

tenkrát jsem to tak dělala, mezi dvacátou třetí a jednou hodinou. A bylo to přes telefon, 

nebyli jsme přes Skype. A v okamžiku, kdy jsem sáhla na tu třetí čakru, protože jsem 

vysvětlovala o co kráčí, co tam ten člověk udělal a jak nerespektoval něco, tak to bylo 

tak silné, že když ta bublina praskla, tak mně to propíchlo břicho. To vyletělo, všechno 

se mi tedy stáhlo zpátky do rukou, ale strašně jsem se lekla, to je nečekaný útok. Mne 

to vždycky strašně bolí, když to tam spadne, ale pustil to, pochopil obrovské množství 

z obsahu toho, co jsem se mu snažila říct. Já už pak nic necítila. A on potom říkal, že je 

to neskonale lepší, ale stejně to tam trošičku pobolívá. A ještě to sebou nosil dva roky.  

Za ten čas udělal zase obrovský pokrok. A tehdy jsme se sešli na Skype sezení, protože 

jsme potřebovali něco soukromého vyřešit, protože jsme si běžně pomáhali. Načež mu 

říkám, jestli ho ještě pobolívá ta trojka. A on, že jo, že je to slabé od té doby, co jsme si 

povídali, ale že ho to pobolívá pořád. Tak jsme si popovídali, a tentokrát to vyběhlo 

celé. A teprve tehdy, kdy se to ztratilo mi asi druhý den přišel dopis, kde se přiznal k 

něčemu, co souviselo s nerespektováním. Když člověk dělá rituály, tak se snaží vůlí 

člověka dosáhnout něčeho jiného ve svém životě. Tehdy nerespektujete svůj osud, který 

takový je. A ta třetí čakra se týkala období před mnoha lety, kdy procházel úžasnou 

událostí, která ho zastavila. A teď budete vyděšení, když říkám, že úžasná událost. Byli 

to tři chlapci, kteří dělali tyhlety rituály, protože byli zvědaví. Taková obyčejná lidská 

zvědavost, která vás nutí dělat nějaký typ magie. Jeden se zbláznil, druhý zemřel na 

rakovinu, to je síla z té trojky. A s třetím se utrhnul výtah, ale přežil a pochopil. Takže 

dělat tyhle věci je velmi nebezpečné, a já jsem vám to vždycky vysvětlovala. Už i na 
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videích, a to už je hodně dávno, co se natáčeli, už tam jsem vám vysvětlovala, jak je 

nebezpečné tlačit na pilu, a jak je nebezpečné dělat tyhle věci. Satan si vás skutečně 

přebere a on nedá nic zadarmo, nepustí vás, dokud nezaplatíte. 

Naštěstí jsem přišla pro toho, kdo mi bude rozumět. A tenhle člověk pochopil. A dnes 

je z něj obrovsky čistá bytost, která už nemá tyto věci ani vzdáleně na mysli a které si 

vážím. Já si vážím každého a je jedno, na jaké jste úrovni. Jste moje vlastní Božství, 

které se vyvíjí ve hmotě. 

V přednáškách říkáte - když nás učili... Proč množné číslo? 

Víte proč? Protože jsme my všichni jeden jediný Bůh. A to se děje i ve vyšších fázích. 

Ve vyšších dimenzích se budete zabývat zase vyššími složkami, protože doposud ve 3D 

jste měli jednu duši, kterou jste si přivlastňovali. V 5D, když se všemi zkušenostmi 

rozpustí tato pozice duše, jste Božství, které bylo celé pod planetou a zjistíte, že jste 

hráli všechny role, protože vaší skutečnou jednotnou, společnou kolektivní duší byl 

Duch pod celou planetou. To je pozice 5D. A v té 5D pozici máte hodně planet, které už 

budou spolu spolupracovat. Tak si vezmete, že se zase budete učit spojovat se s těmi 

druhými kolektivními dušemi, které jsou na těch jednotlivých planetách, protože teď 

už se budeme navštěvovat. A už to nebude tak dlouho trvat. 

Proto je pro mne slovo MY strašně důležité a klíčové. Také si vzpomeňte, jak jsem vám 

vyprávěla o paní, která mi dělala rozbor a zjistila, že jsem manifestor, a že jsem přišla 

pro docela velké množství lidí. Nicméně tato paní to někde uložila. A vy víte, že já 

neumím s počítačem, neumím na něm skoro nic. Paní Maruška to našla někde na 

internetu a ke mně se to kupodivu nějakým zvláštním způsobem dostalo. Uložila tam 

celý rozbor, na který jsem já sama koukala jako blázen, protože já o sobě nikdy 

neshromažďuji nikde nijaké informace, mne to nezajímá. Já jsem taková, jaká jsem, a 

nepídím se po ničem. To z vás všechno odpadne. Vy jste přesně takoví, jací máte být, a 

nemusíte o sobě znát všechny rozbory a všechny věci. To může být třeba taky matoucí 

a může vám to také nafukovat pýchu, dejme tomu, že jste stará duše – a jste v prdeli. 

Ale tam právě najednou bylo právě to, o čem mluvím, to MY, protože tam říkala, že 

mezi třicátým sedmým a čtyřicátým pátým kanálem já vlastně přenáším informace, 

které tady vládnou, pozor, bez toho, aniž bych chtěla vládnout, protože vám vysvětluji, 

že MY všichni jsme jedním Bohem. Takže nejsem já, ale jsme MY. A to je to, proč jsem 

přišla. Proto ode mne odpadají takové zbytečné věci. 

Prosím vás, čo myslel môj dedko slovami pred smrťou, keď povedal mojej 

mame - vyslyš dušu moju... 

Výborně. Víte, když člověk odchází, to znamená rozpouští se hmotná schránka a 

uvolňuje se Vědomí Boha. Duše je pozice mezistavu mezi Bohem a hmotou. Je to 

Božství, které ještě nenabralo všechny zkušenosti, a proto dělá odpory, přivlastňuje si 

je a učí se. Ten dědeček, který odkládal svoje tělo a žádal toho, kdo u něj seděl, aby ho 

vyslyšel, a v tu chvíli to byla jeho dcera. Chtěl být vyslyšen, a to přesně dělá nebo 

dělávala církev, dnes to už mnozí kněží ani nedělají. To je poslední pomazání a 

vyzpovídání se před odchodem z těla, protože ten člověk má v té chvíli své věci, které 



  57 

vidí, že je neudělal dobře. Jemu se velmi uleví, když se vyzpovídá z toho všeho, co 

někomu udělal. A u toho kněze bývá to, že mu dá rozhřešení. Já jsem paradoxně zjistila, 

že kdysi, kdy ke mně chodili lidé a dělávalo se aurické sezení, že v okamžiku, kdy jsme 

dodělali aurické sezení, tak jsem si uvědomila, že byl ten člověk ve stavu, kdy byl ten 

kanál prázdný. A kdyby v tom stavu umíral, tak okamžitě lehce odfrčí kanálem nahoru.  

Lidé, kteří se dostali do stavu na druhou stranu, kteří prožili klinickou smrt, tak ten 

kanál je vlastně vaše páteř, kterým letíte do toho vzdáleného světla nahoře nad vámi 

zpětně do stavu Boha neboli Božského Vědomí. A ten kanál musí být prázdný, jinak se 

vám špatně odchází. A pokud jsou někde v kanálu přivlastněné zážitky těch odporů, tak 

je ten kanál zúžený, a vám se špatně odchází. Ta dušička se tam špatně protahuje, a ona 

nechce odejít dokud se nevyzpovídá, dokud nezmizí to, co tam je. A jestliže tam je 

někdo, a nemusí tam být někdo z církve, může tam být i někdo blízký anebo i cizí člověk, 

když to je třeba havárie, chyťte ho za ruku a vyslechněte ho tím, že ho vyslechnete, že s 

ním soucítíte, s tím, že on udělal některé věci, kterých dnes samozřejmě lituje. Tím se 

odvalí ten kámen z cesty, cesta se uvolní a on může odejít. Je to velmi úlevné a krásné 

nejenom pro odcházejícího, ale i pro vás. Tady zjistíte, že nejvíc, co můžete pro druhého 

člověka udělat, je popovídat si s ním lidsky, soucitně a s láskou. Nezapomínejte, že 

láska je pouze slovo bez odporu k tomuto učení. 

Prosím vás je správne, keď sa dnes nasilu rodia deti vtedy, keď slúži 

lekár? Otec má v ten deň narodeniny. Čo si myslíte o cisárskom reze? 

Pamatujte si, že pokud ti lidé vytvoří ve svém životě odpor, což je teda i to, že chci slavit 

narozeniny a nechám si kvůli tomu vyvolat porod, tak už to mají v osudu. Ale oni si 

sklidí své odpory, oni si to zaplatí. Není zapotřebí odmítat a odsuzovat, protože vy 

sklízíte svoji setbu, svoje platby musíte prožít. Vy se můžete pouze poučit. Vy to v 

tomhle životě neuděláte právě proto, že se poučíte. Ale víte, ono to tady pracuje tak, že 

jestli někoho za něco odsoudíte, a dneska už je to velmi silné, když dnes někoho za něco 

odsoudím, já najednou zjistím, že za nějaký čas dělám to samé, protože vaše hmota 

vám to musí hrát, aby jste se sblížili s tím člověkem, kterého jste odsoudili. Bacha na 

to. Nechte je dělat, co umí. Oni pochopí ve správný čas a ve správnou dobu, ale prožijí 

si to co mají. Bez toho, aby se jim to stalo to nebudou umět pochopit. Tohle je správný 

pohled. Tohle je pokora. Kdyby jste na ně dělali takové to „ty, ty, ty“ tak byste také měli 

na sobě odpor. To jsou věci, které si musí každý ve svém osudu vybrat sám. Ale děláte 

to jenom tehdy, kdy vám se rodí dítě anebo váš muž má narozeniny. Nechtěly byste 

rodit. To je všechno, co k tomu mám. 

Keď príde niekto, kto chce ublížiť mne, či mojej rodine, mám mu otvoriť 

náruč a povedať mu – môžeš ma zabiť, aj moju rodinu, čiže sa nebrániť? 

Veľmi pekne ďakujeme. 

Ne, já se nebudu bát a nedovolím mu to. Víte, hmota je velmi mazaná a ona vás straší 

čímkoliv... Já jsem vám zrovna dneska vyprávěla, že byl pán, který mne chtěl zastřelit. 

To už jsem vám vlastně odpověděla. Podívejte se, já jsem nezažila jediný třes. Já se 

nebojím smrti, protože jsem už umřela. Já vím, že to zní divně. Vidíte tady Adamcovou, 
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plácá hubou, mluví na vás a je mrtvá. Ano, zemřela hmota. Tehdy jste Vědomím, které 

je nesmrtelné a hmota už je mrtvá, protože nemá odpory. A de facto prošla stavem 

smrti ega. Je to ta samá smrt, jako když umíráte běžně ve 3D a odkládáte tělo a končíte 

v bodu B. Ale tato smrt je jediná, která je v prostředku života anebo někde, kdy ještě 

vaše tělo žije. Akorát ztratíte negativní emoce, to znamená i strach ze smrti. Jestliže 

člověk 5D zažije takový útok, ale musíte tím projít krok za krokem, ještě než se k tomu 

dopracujete, tak pozice 5D člověka je, že já se nebojím, já vím, že můj osud je nastavený 

a je mojí vůlí Boha. To znamená, že jestli se to má tomu člověku podařit dneska, tak je 

to i moje vůle a já jsem si vybrala osud, že dneska je můj bod B. Takže já se bát nebudu, 

nebudu běsnit, nebudu se schovávat, nebudu volat policii, že na mně někdo jde. To ale 

umí skutečně jenom 5D člověk. Tehdy vidíte, a já jsem vám to vyprávěla, že nakonec 

jsme se zasmáli oba dva, protože jeho to vlastně dovedlo tou cestou k tomu, že se 

vlastně doslechl v jedné přednášce, že mně to nevadí a jeho ego už to neprovokovalo. 

To bylo ale pro něj, to nebylo pro mne učení. A skutečně to zapracovalo.  

Když vy ale ještě nežijete tohle, jste 3D, někdo vám vyhrožuje, tak se nebojím. Já vím, 

že je to těžké, ale já udělám opatření a řeknu mu, že nebudu podléhat výhrůžkám, to 

ani náhodou. A pokud by ten člověk pokračoval, tak to oznámím na policii, ať ho 

vyšetří, ať s ním promluví, ať to s ním řeší. Ale rozhodně to oznámím, protože si 

nenechám ublížit a nenechám se ani vydírat. Zkrátka potřebujete jednat mechanicky. 

Pokud ale máte strach, jednáte v běsu a jednáte křečovitě, tak se s takovými věcmi 

nejenže setkáte, ale samozřejmě sklidíte i všechno, co se týče vašich plateb. Tohle je 

vždycky tak. A tohle je rozdíl, protože vy si nepamatujete, jaký je váš osud jako člověk, 

ale pamatujete si to jenom jako Bůh. A to vy jste přes hmotnou složku právě kvůli 

odporům zapomněli. Nicméně vy nikdy nemůžete umřít, protože vy nejste hmotou těla. 

Tu hmotu ze sebe pouze svléknete v daný čas, kdy končí DNA, váš nynější hmotný stav, 

a jenom odložíte svoje tělo. Vaše Vědomí je trvalé, nekonečné a nikdy neumírá, ani 

když se za veliký čas zbortí zpátky vesmír, ani tehdy vaše Vědomí neumírá. Vaše 

Vědomí se povýší po zkušenosti celé vesmírné jednotky. A při dalším vzniku a dalším 

pokračování, při dalším výdechu Boha a dalším Velkém třesku se narodí a pokračuje v 

další vyšší složce. Vesmír je velice složitou a nekonečnou záležitostí. A vždycky byl a 

bude. To ještě mozek nynějšího člověka nepochopí, protože vy jste zvyklí myslet 

lineárně, že něco muselo být, kdy to začalo. Ne. Je to skutečně stav nekonečný a nedá 

se vám ještě vysvětlit. To pochopíte, až vám to ukáže vaše vlastní Božství. 

Dobrý deň Ivanka, poraďte mi. Manžel podal žiadosť o rozvod, pretože si 

cez Facebook našiel inú partnerku. Mladšiu, vydatú, s tromi malými 

deťmi a pred polrokom nás s dcérami opustil. Situáciu som už prijala, 

manželovi odpustila a zaželala som mu šťastie. Manžel vyhlasuje, že chce 

mať dobrý vzťah s našimi dcérami, ale v skutočnosti o ne javí minimálny 

záujem a deti novej partnerky veľmi uprednostňuje. Manželovi rodičia 

prerušili s nami kontakt a o našich deťoch vyhlásili, že nie sú ich 

vnúčence, pretože sa dcéry o starých rodičov nezaujímajú. Ako mám túto 

situáciu riešiť, aký postoj mám zaujať k svokrovcom, k manželovej novej 



  59 

partnerke a jej deťom? Ďakujem za všetko a som šťastná, že ste v mojom 

živote a mám vás veľmi rada, Eva. 

Víte, lidská spravedlnost je iluze. Existuje pouze Božská spravedlnost, která počítá s 

návratností během několika inkarnací. Tady je to velice těžké, ale vy nikdy nevíte, co 

jste dělali v minulých inkarnacích druhým lidem a za co dneska splácíte. To znamená, 

že kývnutí na to, že se to tak děje, ano, to je velmi správné. Popřála jste mu úspěch a 

štěstí i v druhé rodině, velmi správné. Co se týká vašich dcer, potřebujete 

zminimalizovat odpory toho, že otec se málo zajímá a že dědeček s babičkou je nechtějí. 

Ale asi bych konala kroky, alespoň nějaké pokusy, ale bez odporů, bez odsudků. Vždyť 

váš bývalý manžel i svokrovci přicházejí o to, být se svými skutečnými biologickými 

vnoučaty. A vy potřebujete, když máte děti u sebe, zmírnit nějaké ty lístostí, protože 

kdyby oni sami udělali odpor vůči tomu, co se děje, tak budou jednou ve svém životě 

prožívat to samé. Tady je nutné pokusit se domluvit nějakým způsobem s tím 

dědečkem a babičkou, pokud to bude možné, ale smíte učinit jenom pokus bez 

negativních emocí a počítat i s tím, že budete odmítnuta. Nebo můžete počítat i s tím, 

že s vámi nebudou chtít vůbec mluvit. A tehdy to budete muset respektovat. A skutečně 

s těmi dětmi žít ve spokojenosti tak, jak jsou, ale učit je, že otci mají být vděčné za to, 

že se narodili. Víte, ani to není náhoda, že se vaše dvě dcery narodili to takového osudu  

i jejich karmou odporu, to je a je to kompletní. Takže přijímat nitrem, nereagovat 

útokem egoismu na ty, které vy vidíte jako viníky, protože viník je vždy ve vás. A je to 

neprohlédnutelné, protože vy sami sobě činíte v každé inkarnaci to, co následky sklízíte 

v budoucích inkarnacích. Takže reagovat v klidu, s mírem, naučit  děti žít bez těchto 

lidí. A věřte mi, že pokud to dokážou, tak se za další generaci, třeba dvacet let budete 

čekat, a můžou se dít věci, sami se tito lidé vyhledají, sami je osudy navedou zpátky a 

dopadne to k užitku všech, tak jak budete schopni. Ale pokud budete dnes dělat odpory, 

výčitky, urážky, zesílíte odpor hmoty tak, že k těmto urovnávacím aktům nemůže nikdy 

dojít. Navíc sklidíte platbu. Víte, vy nemůžete v jednom životě vyřešit všechno. Buďte 

trpěliví, vyplatí se. 

Dobrý deň Ivanka, už približne päť rokov sa snažíme o dieťatko. Boli sme 

viackrát na umelom oplodnení, bohužiaľ neúspešne. Vývoj všetkých 

embryí sa zastavil na tretí deň. Podľa výsledkov vyšetrení sme v 

poriadku. Viete nám prosím poradiť, čo je príčinou, či je možné túto 

príčinu odstrániť a ako? Máme ešte šancu mať vlastné dieťatko? Ako je to 

v prípade darovaného vajíčka, spermií, prípadne embrya? 

Než vám na tohle odpovím, a já už jsem sice na tohle odpovídala, tak vám budu 

vyprávět něco, co zdánlivě nebude souviset, ale možná to v tom uvidíte. A je to krásný 

příběh. Paní Olinka Táborská se rozhodla, že napíše knížku. Píše knížku se mnou a ta 

kniha se bude jmenovat „Jak to vidí Ivanka Adamcová.“ A jsou to skutečné příběhy, 

které se opravdu staly lidem. Jsou různého typu a je jich dvacet. Jsou to ženské i 

mužské příběhy, pozitivní i negativní, je tam zkrátka úplně všechno. Jsou to skutečné 

příběhy, které se staly. A já k nim mám následný komentář, aby jste viděli, kdo, kdy, 

kde, jak, udělal odpor, a co se v tom příběhu následně odehrává. A je tam jeden 

nádherný příběh, je opravdu z jejího blízkého okolí. A je to příběh, kdy jedna mladá 
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žena měla syna. A ten syn byl v patnácti letech vysoký blonďák, albín, snad měl i brýle 

a nepřipadal si ani hezký, ani zajímavý, ani úspěšný. A jednoho dne šel za svojí matkou 

do práce, a tam seděla kolegyně a její patnáctiletá dcera a on se zamiloval na první 

pohled. Zkrátka láska a on věděl, že tu holku miluje. Holka krásná, ale protože si on 

sám byl vědom toho, že není moc hezký, že je albín a pihovatý a neviděl se hezky a 

neměl moc sebevědomí, tak si netroufal se k té dívce přiblížit tak, že by jí vyznal lásku, 

že ona v jeho očích byla zkrátka madonou. A tak tu svou lásku schovával, ale protože 

jeho maminka s tou paní byli kamarádky, tak začali jezdit na společné výlety a setkávali 

se. A dokonce byl ochoten, když ta dívčina měla nápadníky, kteří ji nadbíhali, tak přišla 

za tím klukem, aby jí poradil, kterého si má vybrat. A on radil a trpěl jako zvíře, ale 

radil rád, protože ji miloval. Pokora jak prase... Pozor, šlo to dál, uplynulo jedenáct let. 

A pořád ji miloval. Mezitím vystudovali, ona chodila s nějakými chlapci a brečela mu 

na rameni, když se s nimi rozcházela. Všechno s ní prožíval a pořád si netroufal říct jí, 

co k ní cítí, protože si myslel, že ona se o něj nemůže zajímat, pořád pokora. A tehdy se 

rozhodl, že tomu udělá přítrž a že to vyřeší. A vyřešil to tak, že si objednal roční stáž v 

Austrálii, aby se naučil anglicky. A muselo to být tak daleko, aby se mu nestýskalo po 

té holce, aby nepřiletěl zpátky. Takže obrovské peníze za letenku, aby tam opravdu ten 

rok musel být. On si chtěl vlastně vygumovat tu lásku z hlavy, protože si myslel, že jí 

nebude komplikovat život. Za ten rok se naučil perfektně angličtinu. A po roce se vrátil 

a šel po týdnu na nějakou nečekanou párty a setkal se tam s tou holčinou, kterou 

miloval. Ale najednou z něj byl po roce docela sebevědomý mladý muž, protože uměl 

bravurně angličtinu, tam výborné místo, kterým pokračoval v Praze, protože oni ho 

určili pro Prahu nějakým význačným ředitelem.  

A ta holka se do něj na té párty hned zamilovala. Veliká láska... Vyplatí se v pokoře 

čekat. Tam vidíte, jak krok za krokem on vytvářel pokoru. A to není všechno, proto to 

říkám kvůli tomu vašemu příběhu, protože oni se vzali, velmi se milovali, nicméně se 

jim nedařilo počít. A už to trvalo nějaký čas, ale nebyli nešťastní, protože se velmi 

milovali. A to je pokora. A dostali taky nabídku, a ono to není závadné, když jdete na 

umělé oplodnění, to není vůbec závadné. Je to vaše rozhodnutí, ale neměli by jste proti 

tomu prožívat emocionální stavy odporů, že se neděje to, co by jste si přáli, protože to 

je váš odpor. A vaše dítě, aby jste ho unesli v tomto stavu dobře, tak by se mělo narodit 

rodičům pokorným. A teda ne příjmením. Takže jednou, když probírali tuhle záležitost, 

ona mu řekla: „Podívej se, já tě tak miluju, a tak si vážím toho, jak se ke mně chováš, že 

mne nosíš na rukách a miluješ mne. A já jsem se rozhodla, že nechci jít na umělé 

oplodnění, když máme mít děti, tak je mít budeme. A když ne, tak je mít nebudeme.“ 

On byl dojatý, říkal, že klidně, kdyby chtěla, tak půjdou. A ona že ne, že opravdu 

nemusí, že to není hrané, a že je opravdu šťastná, že jej má a že jsou spolu. On byl tak 

šťastný, že se rozhodnul, že jí dá dárek. A koupil dvě letenky do Austrálie, protože jí 

velmi dlouho toužil ukázat to místo, jak v té Austrálii rok žil, a tam se zbavoval té své 

lásky, protože si myslel, že to půjde. Ne, ne, ne, to nejde zbavit se lásky tímhle 

způsobem. Tam prožili celý měsíc. A když se vrátili, tak zjistili, že čekají miminko. Tam 

prokázali pokoru a přijetí. Dneska je ta malá holčička šestiletá. A viděla jsem dokonce 

její fotografii, která tedy v té knížce nebude. Ale to je jeden z nejkrásnějších příběhů z 

té knihy, kdy uvidíte, kde pokora otevírá cestu.  
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Vy se milujete a máte se milovat proto, že chcete být spolu, a že se máte rádi. A pokud 

to dítě přijít má, tak přijde. A pokud nemá přijít, tak nepřijde. Pokud by vám vadila 

situace, že nemůžete otěhotnět, tak prožíváte vztahovku na situační straně. Ještě ta 

pokora není, jste ještě jistě mladí a věřím tomu, že se vám to podaří. A pokud ne, klidně 

se rozhodněte a běžte na umělé oplodnění. Asi bych zatím nepokoušela jiné vajíčko. 

Vyzkoušejte to, dejte si třeba hranici dva roky, ale buďte šťastní. Zapomeňte na to a 

klidně se smiřte i s tou nejhorší variantou, že nebudete mít dítě a tečka. To musíte 

přijmout, aby vás to ego netrénovalo nahoru – dolů v době, kdy najednou dostanete 

menstruaci, že jste to zase dostala. Ne, žádné takové. V tom případě si zase uzavíráte 

čakru. Já bych tomu dala čas, co se má stát, to se stane, pokud potom vyzkoušíte i umělé 

oplodnění, ale buďte šťastní a žijte. Netrapte se tím. 

Pozor, hmota je velmi mazaná, když se už vy s tím umíte smířit, může přijít někdo z 

vnějšku, z rodiny, z tetiček, prababiček nebo ze známých, on se vždycky někdo najde a 

zeptá: „Nechcete už mít děti?“ My máme takhle v rodině holčinu, která také devět let 

čekala, ale ona byla úžasná. Vždycky za mnou přišla a říkala: „Ivanko...“ A já se jí ptám: 

„Co je? Vadí ti něco?“ A ona že ne, nevadí. Hele, ona dostudovala, ještě si udělala 

druhou vysokou školu a jakmile udělala zkoušky, a to bylo zajímavé, že si před tím 

pořídila krásného kocoura s dlouhými chlupy, britku, říkala, že on jí asi nahrazuje to 

miminko, že je ten kocour nesmírně lísavý a mazlivý. A to některé ty kočky nebývají, 

když se nechtějí mazlit. A těsně před tím, než skládala ty poslední zkoušky, tak měl 

najednou kocour zdravotní problém a chcípnul. Tak říkala, že má takový pocit, že se 

něco děje. A já říkám, že ho mám taky. Hele, ona udělala zkoušky a do měsíce byla 

těhotná. Tak říkám: „A proto kocour odešel...“ (smích) Ano, on ji tam suploval to 

miminko, a tím ji jakoby zklidňoval, že se o někoho stará. Dopadlo to krásně a před 

měsícem mi volala, že je těhotná podruhé. A včera mi psala SMS, že je to kluk. První 

mají holčičku, takže se vlastně všechno zarovnalo. Vyčkejte si. Naučte se pokoře. Vaše 

dítě čeká na určitý vývojový stupeň. A vždycky se narodí té matce, která je připravená, 

ale pozor, v té vývojové fázi. Zkuste to, zato to stojí.... 

Poslední otázka: 

Pri ťažkej operácii som v jeden moment prechádzala na nádhernú lúku s 

kvetinami a svetlom. Zrazu som sa vrátila, sedela som na operačnej 

lampe a videla som všetko, čo so mnou lekári robia. Veľmi ťažko som sa 

vracala do môjho tela späť. Trvalo to dlho, akoby som sa tisla do malého 

overalu. Aké je pomenovanie pre takýto stav, je to klinická smrť? 

Ďakujem, Maja. 

Tohleto ještě není klinická smrt, i když to by už za krátký čas nastalo, ale jestliže jste 

neprocházela tunelem, tak to není klinická smrt. Je to pouze vymístění. Tohle umí moje 

starší dcera, protože ona se vždycky bála bolesti. A kdykoliv se jí něco dělo, že by to 

mělo bolet, tak se vymístila. Tak rodila i mého nejstaršího vnuka. Říkala: „Mami, a teď 

koukám od stropu dolů a vidím mého muže, jak se mnou lomcuje a říká, že musím 

rodit, a že se mám vzbudit. Ale mně se nechtělo, mami...“ Nakonec se samozřejmě 

vrátila, ale odpočinula si. To se jí stalo, když měla takovou rosolovitou bulku na prstě a 
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dvakrát se to operovalo tady v Teplicích. Jenže pak se zjistilo, že to vzniká mezi prstní 

kůstkou, kde nikdy tou škrabkou nezasahovali, no tak když byla potom ve Francii, tak 

si řekla, že si to půjde dát vyoperovat. A teď sedí v čekárně, mělo to být na jeden den, 

ráno měla přijít nalačno, měla dostat injekci a pan doktor jí vysvětloval, že jí to píchnou 

do podpaží. A najednou jí ten doktor ukazoval, co ji tam píchne, a že to bylo jak malíček 

ta jehla, taková koňská injekce. A teď na to koukala a on ji vysvětloval, že až ji píchne 

tu jehlu do toho podpaží, tak nebude cítit celou ruku a nebude vědět nic. V tu ránu měla 

zvláštní pocit... A vtom ji doktor říká, že se jde operovat. A ona, že ji ještě nepíchli tu 

injekci.  A doktor, že jo, že píchli, ať zkusí zvednout ruku. Jenže ona měla tu ruku 

bezvládnou. Ona si pamatovala akorát záblesk, a to bylo tak rychlé, že si nepamatovala, 

že u toho stropu byla. Takže někdo si takhle odskakuje... Je to úlevné si takhle 

odskakovat, ale nezapomeňte, že byste mohli odskočit v nepravou chvíli, a pak by jste 

se divili, když byste přiskočili zpátky. Takže vám to nedoporučuju. Někdy to skutečně 

dělá jenom strach. Nebojte se...  

Nebojte se ničeho, není čeho se bát. Váš život je hotový se všemi věcmi, protože všechny 

myšlenky, všechny nápady, všechny vize, které tam kdy byly, jsou a budou, jsou 

nastavené a vámi vybrané v kabátě vašeho těla. Jestliže to projdete bez ztráty bodíků, 

všechno se rozsvítí a tenhle starý svět se odsune. Budete skutečně žít Království 

nebeské. A to vám moc přeju. Mějte se krásně v Košicích, nashledanou… (potlesk) 

 

                                                

                                           

 

 

 

 

 

 

 

 


